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Zápisnica 

 
 

z  VIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré sa konalo dňa 13. decembra 

2023, t. j. v stredu o 16,30 hod.,  v zasadačke mestského úradu v Šaštíne-Strážach. 

 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka, p. Lukáš 

Letko, p, Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Neprítomný – ospravedlnený pp.: p. Vladimír Sofka – zástupca primátora 

 

                                                         

Prítomní pp. :  Ing. Jozef Pavlík  – prednosta mestského úradu 

                          Ing. Vladimír Sloboda – kontrolór mesta 

     p. Alena Poláková – zapisovateľka   

 

Zo zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny záznam. Zá-

pisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-

Strážach.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Vážení páni poslanci, poslankyne, pán kontrolór, pani viceprimátorka, pán prednosta, vážení hostia, do-

voľte mi, aby som vás privítal na VIII. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Šaštín-Stráže, 

ktoré sa koná  o 16. 30 hod. v zasadačke mestského úradu. 

Týmto ďalej predávam slovo viceprimátorke, pani Ing. Flajžíkovej, ktorá povedie dnešné zastupiteľstvo, 

nech sa páči. 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Dobrý deň,  poslanci, dobrý deň obyvatelia, resp. pozvaní a ostatní, ktorí sem prišli dnes v rámci dnešného 

mestského zastupiteľstva, čo sa týka uznášateľnosti prítomných poslancov, máme desať z jedenástich pos-

lanov. Jeden je neprítomný, je to p. Sofka, ktorý sa ospravedlnil a prešli by sme teda k predloženiu a schvá-

leniu programu dnešného mestského zastupiteľstva. 

Program rokovania v súlade s § 12, ods. 5 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, máte predložený 

program rokovania, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli mesta, poprosím nejaké návrhy, ktoré sú k da-

nému programu, doplňujúce návrhy na zmenu daného zverejneného programu. Tak poprosím, p. Prokopiu-

sová. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Ja by som chcela, podať poslanecký návrh na doplnenie programu rokovania o ďalší bod, a to je návrh na 

schválenie zapojenia sa mesta Šaštín-Stráže do výzvy fondu na podporu športu na predkladanie žiadosti o 

poskytnutie príspevku v rámci programu výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

číslo 2023/001 pumtracková dráha Šaštín-Stráže. Neviem, či to mám čítať, ale asi áno, lebo som to pre dala 

pred každého. Mám sa vyjadriť? V krátkosti by som chcela svoj návrh zdôvodniť. Asi takto reagujem na 

požiadavku hlavne mladých ľudí zo Šaštína-Stráží pre mesto ako oprávneného žiadateľa. Je tu možnosť 

vybudovať športovú infraštruktúru pre pohybové a voľnočasové aktivity v lokalite, ktorá je v plnej miere 

vyhovujúca a to je rekreačná oblasť, lokalita je dobre dostupná. Jazda na puntracku je najlepším základom 

pre pohyb detí aj dospelých. Hladký povrch trate umožňuje jazdu nielen na bicykli, ale aj na odrážadlách, 

kolobežkách, skejboarde či korčuliach, takže nie je to len pre cyklistov. Cieľom budúceho projektu je vy-

budovanie pumtrackovej dráhy a sprístupnenie celého areálu Gazárka s náďštandardným zázemím a vhod-

nou športovou infraštruktúrou pre deti, mládež, ale i dospelých a aktívnu verejnosť, deti, mládež potrebujú 

sprístupniť čo najväčšej miere verejný priestor s komplexnou vybavenosťou aktívnych, zábavných a hra-

cích zostáv. Podľa môjho názoru by malo mesto systematicky pristupovať k postupnej modernizácii a re-

vitalizácii budovania športovej a pohybovej infraštruktúry. Preto by som bola rada, keby sa doplnil program 

rokovania a kolegovia poslanci by podporili zámer zapojiť sa do výzvy fondu na podporu športu. Bližšie 

informácie by som k tomuto bodu dala, teda by poskytol asi aj referent MÚ Radovan Prstek mladší. 

Takže ďakujem.  
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René Vávra (poslanec) - Ja by som poprosil ešte doplnenie od  p. Prstka mladšieho, nech nám povie o tom 

nejaké veci. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Nevedela som, či teraz alebo až potom, takže neviem. 

Radovan Prstek ml. (referent) -No lebo jednať sa o tom, bude až potom.. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) -A tak dobre, keď to máme dať do programu, prosím. 

René Vávra (poslanec) -Aby sme vedeli, kedy to bude za akých podmienok, tá výzva atď. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Lebo sa na tom pracuje. 

René Vávra (poslanec) - Teraz je to spomenuté, aby sme vedeli, lebo sa k tomu nevyjadríme dobre. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -V rámci, v rámci porady sa daný bod vôbec nebol prejednávaný, 

čiže predpokladám, že nemáme žiadne informácie, okrem teda týchto.  

Pani Prokopusová doplnila, lebo teraz nastala výzva, tak preto som sa do toho akože. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Akékoľvek informácie, keď máme k danému. 

René Vávra (poslanec) - Všetko popredu, malo byť riešené. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Dobre. Teda som sa dozvedela o tej výzve, tak som to dala teraz. 

René Vávra (poslanec) - Tak potom to nepodporím. Už na začiatku poviem, nie.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Tak nepodporíš. No tak aspoň ľudia budú vedieť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Buďte tak dobrí, aspoň si pozrite tú prezentáciu, o čo tu ide? Neho-

vorte popredu. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Dobre, môžme, je ma počuť?  Dobre. Vyšla teda výzva z fondu na rozvoj 

športu, ako to už pani poslankyňa odprezentovala, jednalo by sa tentokrát o zámer vybudovania pumtrec-

kovej dráhy pre tých, čo nejak neovládajú ten význam alebo čo sa za ním skrýva, tak je to v podstate 

jazdecká trať, ktorá sa dá využiť na bicykli, kolobežke, skateboarde, odrážadle, či len korčuliach, v podstate 

je to trať, ktorá je tvorená rôznymi vlnami, zákrutami a má teda jednu celistvosť kruhu. Rozloha by bola 

približne 800 m² umiestnená v areáli kempu, ktorú môžete vidieť tam napravo dole. Predpokladaný termín 

realizácie by bol budúci rok. Ale k tomu sa dostaneme ďalej. Zároveň v tej výzve, ktorá sa dá rozšíriť aj o 

dobudovanie hygienického zázemia. Tam ako môžete vidieť napravo hore na tej snímke, tak tam máme tie 

sociálne zariadenia, ktoré sú teda v lete využívané, myslím si, že by veľmi bolo dobré tam vybudovať aj 1 

bezbariérový prístup alebo prístup na WC pre vozičkárov, keďže aj počas tých kultúrnych akcií, aj v mo-

mentálnej, momentálnom procese stavania nových športovísk by tam mal byť minimálne aspoň 1 takýto 

disponujúci záchod. Celkovo sú tam aj sprchy, umývadlá, ktoré sú v podstate nezmenenom stave od pô-

vodnosti, kedy sa to tam postavilo, takže myslím si, že pri takomto rozvetvenom areáli, ktoré by tam mohlo 

vzniknúť, tak by to bolo využívané a je tam teda tá možnosť, aby sa to využilo z tých finančných prostried-

kov, z tej výzvy. Veľa ľudí sa pýta, ako je to bezpečnosťou a opatreniami. Tak myslím si, že vždy aj na 

ostatných, aj iných športoviskách sa to rieši dodatkovými tabuľami a informačnými, tak, ako to napr. vy-

riešil Liptovský Mikuláš alebo Trnava, takže v podstate nejakú spôsobilosť mesto nepreberá, takže vždy sú 

tam informačné tabule a nejaké opatrenia, ktoré ten jazdec tam musí dodržiavať. 

Prečo sme vybrali tento priestor tým, že sme už boli úspešní v tej prvej výzve a vlastne vznikajú nám tam 

teraz už nejaké športové priestory a toto by bolo, myslím si, že len o také obohatenie a rozšírenie tej cieľovej 

skupiny, ktorá myslím si, že má veľké zastúpenie v Šaštíne. Vidíme to napr. Aj na cyklokolečku, že naozaj 

je tam veľký záujem o tento druh športu, ale samozrejme len nielen o tú cyklo, ale aj o tie ostatné. Využili 

by to, myslím si, že všetci návštevníci, ktorí by tam prišli a mali tú možnosť si vyskúšať všetky tieto druhy 

na tejto dráhe. Sám projektant teraz zhodnotil, že ten priestor tam by bol najvhodnejší a aj v podstate, čo sa 

týka stavebného povolenia, ktoré sme mali možnosť teraz realizovať u tých športovísk, tak bolo bezprob-

lémové, keď tam nie sú dotknuté osoby. Čo sa týka financovania, minimálna výška projektu musí byť 

100.000 EUR s tým, že teda vysúťažený projekt musí byť v minimálnej výške 80.000 EUR a keď ste si aj 

mohli všimnúť, tak väčšinou tie trate sa skladá v nadzemskej výške, tak v tom prípade by sme mohli využiť 

práve ten dostatok toho stavebného drveného materiálu, ktorým mesto disponuje, čím by vlastne znížilo 

rapídne tú spoluúčasť, ktorá tam, ktorá tam musí byť. 

Neviem, pokiaľ má ešte nejaké otázky. Spoluúčasť je v tomto prípade 30 %, to je štandard, čo sa týka z 

toho fondu, u každej teda výzvy s tým, že teda výška alebo teda orientačná cena, samozrejme, rozpočet ešte 

presný nemáme, to až ukáže, ukáže projekt, ale bavíme sa tu niekde okolo 75 000 za tú dráhu. Plus teda 

keby sme rekonštruovali tie sociálne zariadenia. Záleží samozrejme tiež od výšky rozpočtu, ale myslím si, 

že keby sme naozaj využili drvivú časť toho materiálu, z ktorého sa to skladá, tak by sme tam naozaj na tej 

spoluúčasti vedeli ušetriť veľké peniaze. Tie dráhy sú v podstate 2. Kategórie, 1 kategória je len samostatne 

z toho drveného materiálu, ktorý je vlastne utláčaný, ale ten nie je využiteľný pre tie ostatné športy, tam v 

podstate je to len pre tie bicykle, takže tam by sa už selektovala tá kolobežka, korčule skateboardy, 
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odrážadlá, takže preto aj čo sa týka nejakej životnosti a trvácnosti, taký lepší potom následne ten povrch 

alebo tú finálnu vrstvu pokryť asfaltom, čo vlastne je aj bez údržbové a má to podstatne inú životnosť a 

nemusí sa to každým rokom valcovať, upravovať a pod. takže už to zostáva v takej verzii, v akej to je.  

Marcel Žák (poslanec) -Vy ho, vy ho potom neuplatníte jak spoluúčasť. 

Radovan Prstek ml. (referent) - My ho priamo neuplatníme ako spoluúčasť, ale tým, že vlastne tá firma, 

ktorá by to realizovala, my ho vieme predať. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som sa chcel vyjadriť k tomuto asi takto, že čo sa týka.Tejto výzvy. Je to 

pekné, fajn, všetko by sme podporovali, ale je to, je to skoro tak dosť narýchlo. Potrebujeme si to podeba-

tovať, poriešiť. Čo sa týka osadenia, však predsa ja som v dozornej rade Gazárka. My absolútne neriešime, 

kde sa to bude osádzať takéto niečo, začína sa to podmáčať, musíme sa k tomu úplne ináč postaviť, nie 

takto, že spravíme výzvu, ideme do toho, hneď to tam niekto osadíme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - A poslanec, prepáči, preruším ťa, každý dnes vie, že tie výzvy sú 

extrémne rýchle.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -Extrémne rýchle, nemáš na to ani pol roka, ani rok, maximálne 3 

mesiace. Doplňte ma, keď nemám pravdu. Pokiaľ my chceme vybudovať kvalitný športový areál, naozaj 

na úrovni, mňa najviac zaujali na tom projekte tie sociálne zariadenia, viete, dobre, si to tam ani nebolo 

domyslieť, ako to tam vyzerá, takže ja to vidím naozaj práve naopak, rýchlo a veľmi kladne. Jednak vyho-

vieme ďalšej skupine športovcov, to je jedna vec, dotvoríme skutočný športový areál, ktorý myslím, že keď 

sa nám sčasti podarí dokončiť široko ďaleko, taký nebude. To je za prvé a za druhé, sociálne zariadenia 

nutne potrebujú rekonštrukciu. Prečo nevyužiť toto? Čo to je? A opakujem ti, pán poslanec, výzvy sú ex-

trémne rýchle, zo dňa na deň vychádzajú zo dňa na deň sa odchádzajú a musíš ju veľmi rýchlo spracovať a 

podať. 

René Vávra (poslanec) - Poznám rýchlosti a potom sa dejú všelijaké problémy. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Takže táto, ešte teda doplním konkrétne táto. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - alebo môžeme spraviť anketu, koľko ľudí bude za to, koľko bude proti 

a môžeme teda, nech sa vyjadria. Obyvatelia mesta, tak ty daj nejaký návrh, kde by si to chcel. 

René Vávra (poslanec) - O tieto veci. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  -Ale chápeš, že . 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Prvoradý je dátum, o toto ide. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ale 1. 2. je dátum a za mnou bolo 1 000 000 ľudí a tých môžem doviesť 

na zastupiteľstvo. Chceš tú hanbu? 

René Vávra (poslanec) - Tady, podívaj sa na to. Presne sa nevyjadrím na túto vec, ale pozrite sa na ten 

rozpočet mesta, riešime tam každú korunu a my teraz budeme, budeme sa zavádzať novými opatrenia.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) – Rozumiem. 

René Vávra (poslanec) - každá organizácia, niečo tu pýtame, som dala. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) -Len návrh, čo ma prosili aj ľudia, lebo prvé, druhý je dátum, kedy sa to 

má. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, neuraz sa na mňa nehovoríš, dobre? Musím sa zastať 

tohoto projektu, pretože 20 rokov riešime Gazárku, milióny nápadov, neviem čo, nikam sme sa nepohli, 

toto je istý ruch šance, jak tu Gazarku zatraktívniť a ty hovoríš, musíme to premyslieť a pred a kde to 

umiestnime a čo vymienime? Riadime? Rok, skúšame tu riešili kopu bodov, ktoré sme rozmýšľali, za rok 

sme ich neriešili. Opakujem ti, pán poslanec, rýchlo, promptne, presne, pokiaľ, pokiaľ nebudeme úspešní 

v tom projekte. V poriadku, prečo ho nevyužiť? Poslal si mi mail na fotovoltaiku. My už samozrejme, my 

sme už dávno na ňom pracovali. Ako ho vy využiť v domove? 

René Vávra (poslanec) -No dávno na nej pracujete? Teraz sa ma p. Bízková pýtala na to, že či by som vedel 

poradiť v tom, dávno na tom pracujete-. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - p. Bízková,  na túto otázku ti odpovie pán Jakubovič, pán poslanec, 

ja ti niečo vysvetlím, nechcem tak hneď zhurta zo začiatku. Máme toho veľmi veľa. Prečo ty nechodíš za 

mnou, za primátorom a chodíš za pani Bízkovou? Raz si tu bol pred mesiacmi? Tak prosím ťa. 

René Vávra (poslanec) - Takže ste to pripravili a teraz sa ma na to pýtaš. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Prvé, čo nás napadlo, využiť foltovoltaicky, panele na domove 

dôchodcov mám pravdu. Pán Jakubovič, mám lebo nemám? 

René Vávra (poslanec) - Konečne dobrá vec. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Dobre, ale tak, ako povedala pani poslankyňa, zasa tu budeme 

sedieť 7 hodín, takže návrh je, schváľte alebo neschváľte.  
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Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem sa, ja k tomuto vyjadriť?  Ja by som len chcela podotknúť, že 

jeden projekt športový nám už beží za 300 000 spoluúčasť, jedna spoluúčasť, druhá. Tu hľadáme peniaze, 

ako vyriešiť ulicu Školskú, sú tu problémy s kanalizáciami. Ja nič proti, proti športu, samozrejme, nemám, 

snažím sa ho podporiť, ako sa najviac dá. Počkajme si, možno bude taká istá výzva aj budúci rok. Lenže 

my tu dávame, to máme, dajme tomu, nech tam je 30 000, keď nebude, tak možno bude na niečo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, pani poslankyňa, ale 300 000 projekt na šport. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja len jednu, ja len jednu vetu ti poviem, jednu jedinú. Teším mi sa 

ma dala otázku, prečo to všade ide, len mne to nejde v Šaštíne, preto toto nejde, preto toto nejde a nech si 

každý myslí, čo.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Rozpráva. okej. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ale jednoducho nemáte vízie, nemáte rozhľad, vy nemáte nič. Škol-

skú? Školská ulica, samozrejme, veľký problém, Záhumenice, veľký problém, tých problémy je veľmi veľa, 

ale iste to neporieši jeden projekt za 80 000. Pani poslankyňa, to chce iný prístup, iný prístup, ale vy teraz 

sa ide ešte vyhovárať na Školskú ulicu a na mnohé iné veci, ktoré sú pre nás problematické. Ty aj zostanú 

a hovoríme o státisícoch, ale napriek všetkému, keď máme možnosť minimálneho rozvoja a nejakým spô-

sobom zatraktívniť Gazárku, lebo vodou to už asi nebude. Toto je naša šanca, ktorú ju rýchlo využiť, aby 

sme mali naozaj športovisko a nielen športovisko, celý ten areál na to, aby sme tých ľudí sem prilákali. To 

je celé. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Ja plne s vami súhlasím, ale my sme si povedali, že dajme si priority, 

čomu sa budeme venovať. Momentálne sa venujeme iba športovým projektom alebo iba výzvam, ktoré sú 

narýchlo robené a potom ostatné veci idú bokom. My máme na to peniaze. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) -V rozpočte, musia byť narýchlo, keď je výzva. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, teraz sem to vysvetľoval, tie výzvy sú veľmi 

rýchle, ale dobre, v poriadku, spravíme to veľmi jednoducho, lebo ja vidím to, aj to počúvam denne na 

uliciach, len kritika, kritika, kritika, kritika, kritika, páni poslanci, rozdelíme si tie priority, zostane to odo 

mňa plné moci a môžete ich riešiť, keď si myslíte, že to robím zle alebo niekto z mojich ľudí tu na Mestskom 

úrade. Makáme tu a sme úspešní v projektoch, sme úspešní projektoch. Tak jak sa niekto pýtal pani kona-

teľky na Gazarke z dotácie TTSK, takýchto ju vysvetlí. 

Moja osobná iniciatíva. Samozrejme, že ju vysvetlím, ale jednoducho k takýmto prístupom, aký máte, len 

za tých pár viet, čo som tu počul, tak je mi jasné, že ten rozlet tohoto mesta nebude. 

René Vávra (poslanec) - Pán primátor. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Toto je maličkosť, toto, čo tu chceme pre deti. 

René Vávra (poslanec) - Pán primátor, vy ste spomenuli, že tu 10 tisícovú dotáciu na tú Gazárku a prečo to 

nebolo v dozornej rade poriešené? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - V žiadnej dozornej rade. Vysvetlím ti, pán poslanec, naozaj som ti 

nestihol na to mailom odpísať, lebo naozaj som tu mail, mraky ľudí dneska aj včera, aby pochopili aj oby-

vatelia. Osem rokov som bol poslanec vyššieho územného celku, osem rokov som bol podpredseda finanč-

nej komisie Trnavského samosprávneho kraja, plus predseda Správnej rady cestovného ruchu a zahraničnej 

spolupráce a ďalších iných funkcií. Takže ja viem, ako sa dajú takéto menšie zdroje získať, preto som 

poprosil predstaviteľov TTSK, aby urobili tú osobnú návštevu, čo aj urobila pani vicežupanka Veronika 

Buc, ktorú sem priestory ukázal a povedal som, že by potreboval podporu na oplotenie, minifarmu, novú 

bránu a ona mi vyhovela. Takže žiadna dozorná rada, žiadna Gazárka. 

René Vávra (poslanec) - Ale malo by to byť prejednané preto, lebo tá dozorná rada Gazárka je konateľka 

pani Javorková a tá ju má na starosti, takže bohužiaľ, malo to byť riešené takto. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja, či to mám povedať, my, musím na TTSK poslať pani konateľku?  

René Vávra (poslanec) - Iba ste nám to mohli oznámiť, že takáto čiastka príde a bude sa riešiť a bude sa 

dávať na oplotenie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Takže pán poslanec, to isté ti poviem ako aj pani Dalajkovej budúci 

rok, Ti dám priestor, potrebujeme nové lavičky pre amfiteáte. Vybavte to, nech sa páči. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) -Môžem ja iba poslednú otázku, že kedy tá výzva vyšla? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Aká výzva? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) -Však na tú dráhu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -Aha. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Približne asi 7 dní dozadu a je nato 72 dní.  

Myslím si, že približne 7 alebo týždeň dozadu sme to začali, začali riešiť. Ale myslím, že okolo týždňa je 

to dozadu. 
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Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ja som sa na toto tešila, ja som dala len návrh a je to na vás, samozrejme. 

Ďakujem.  

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) - Ak, ak môžem povedať niečo, Rado neosočuj poslancov, že nemáme 

záujem. Nikto nepovedal, že ten projekt je zlý, každý by to práve rád videl. Povedali snáď, že je to nepri-

pravené a zaznelo tu a stotožňuje sa aj s tou myšlienkou, že či máme na to spoluúčasť a keď je to 100 tisíc 

30 % je 30 000, ak tu bude 80 000, je to 24 000,  minule sme tu sedeli do jedenástej večer na porade pos-

lancov, nebola si tu Ivi, sme hľadali každú korunu, každé euro sme sťahovali z každého, prosím Ťa neskáč 

do reči, my ti neskáčeme, takže netreba sa tu osočovať. Nikto nepovedal, že ten projekt je zlý. Ja som za to 

hovorím za seba a nech sa rozširujú športoviská. Otázka, či budeme mať na tú spoluúčasť, vieme, ako sú 

podielové dane, vieme, ako je rozpočet, ak to nájdeme, poďme do toho, ale netreba sa tu osočovať, netreba 

sa tu hádať. To nehovorím tebe, ja to hovorím všeobecne, dobre. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, stopercentne s tebou súhlasím samozrejme, ale len 

znovu opakujem, že naozaj tie veci sú veľmi rýchle, sú veľmi rýchle a musíme rýchlo reagovať. Jednodu-

cho, ja neviem, ako už tu mám popísať, čakajú nás aj iné veci. Samozrejme, rozpočet je rozpočet, vy všetci 

dobre viete, že pokiaľ ho dnes schválite, aj tak nás v budúcom roku čakajú zmeny. Nikto nevie, čo bude, 

nikto nevie, čo budú s energiami, s plynmi, s podielovými daňami, ale jednoducho my takto nemôžeme 

postupovať. Pán poslanec, my sme pripravení, v začiatku sme hovorili o tom, pán poslanec, že ak hovorí, 

že buďme pripravení, máme, áno, kultúrne domy, čo sme to ešte povedali, dôležité veci. V rámci projektu 

telocvičňa atď. Sme pripravení a ja som presvedčený o ton, že tie peniaze na takto dôležité veci nájdem. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Ja by som ešte doplnil, pán Hladík, tam práve to bolo spomenuté v tej 

prezentácii, že keby sme, aby som to tak uviedol, že na porovnanie, keby sme robili lezeckú stenu, tak na 

ňu materiál nemáme, ale na toto materiál máme a tým spôsobom, ako vysvetľoval pánovi Žákovi, tak je to 

pre nás práveže veľmi výhodné, lebo my by sme tú spoluúčasť, dovolím si tvrdiť, na polovicu stiahli tým, 

že naozaj drvivú väčšinu toho, z čoho sa to skladá, to máme k dispozícii. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) - To som porozumel, otázka, že či by to ten zhotoviteľ akceptoval, tú drvú 

alebo to kamenie, čo máme a či by to odpočítal z dôvodu tej spoluúčasti. Viete, to neni nahnevaní na háda-

nie, vy na to poviete, dneska aj toto behom hodiny máme o tom hlasovať. Ide tam o našu spoluúčasti 24 

alebo 30 000 podľa výšky faktúry alebo ceny jeho diela. A my tu ozaj hľadáme každú korunu. Opakujeme, 

ani jeden poslanec si myslím, že by nebol proti tomu, aby sa rozšíril areál alebo zveľadil alebo športový 

spor. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, teraz schvaľujeme zámer, nie realizáciu. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Len zámer s tým, že vlastne potom samostatný projekt a rozpočet by ukázal 

ďalší krok. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Zámer, nie realizáciu. 

.Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Toto športovisko by bolo určitým prínosom, pretože v tomto sa konajú 

aj majstrovstvá sveta, nenachádza sa to v každom meste, nieje dokonca v krajských mestách to nemajú, my 

by sme sem dolákali na tréningy kopec ľudí. Za mierny poplatok rozumný, by nakoniec mesto malo dostať 

aj príjem. Aby sa to zaplatilo behom možno roka, dvoch, takže viem, že o to je záujem veľký. Mal som 

možnosť hovoriť s jedným pánom, ktorého syn robí tento šport a je to obrovský záujem, obrovský ďaleko 

chodí na tréningy.  

Ing. Radovan Prstek - primátor mesta - Presne tak, pán poslanec, som rád, že si to povedal, lebo takto to 

presne je. 

Radovan Prstek ml. (referent) - A ja ešte rýchlo doplním jednu teda myšlienku toho materiálu, že priamo u 

toho projektanta, ktorý teda spravil tú vizualizáciu, tak nám potvrdil, že ten materiál by bol použiteľný. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja mám ešte k tomu, ja sa môžem, pardon. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja by som sa chcela spýtať, že koľko by stal projekt? 

Radovan Prstek ml. (referent) - Projekt by sa dal preplatiť priamo z tej výzvy, je tam jediný náklad, to ešte 

nemáme, lebo zatiaľ sme pracovali len s projektom na tú, puntrack trať a plus, teda by tam museal byť ešte 

dorábka tej, toho hygienického zázemia tých sociálnych služieb, ale v podstate v tej výzve je, že projekt sa 

v plnej miere preplacal. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - V súvislosti s týmto návrhom máme pripravený aj návrh, na zmenu 

návrhu rozpočtu 2024. Čiže nemáme? Dobre a druhá moja otázka, ešte len budem pokračovať tým, že by 

to mal byť zámer, tak ale v návrhu na uznesení nemáme uvedené, že odsúhlasujeme zámer. Máme tu. 

Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne Strážach, súhlasí so zapojením sa mesta Šaštín stráže do výzvy atď. 
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A Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne Strážach súhlasí s vypracovaním projektu a so zabezpečením všetkých 

príloh potrebných k zapojeniu sa do výzvy fondu na podporu športu atď. Tzn. že my máme predložený 

návrh len teda. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ale ja chcem ešte povedať, že my nejdeme teraz schvaľovať realizáciu, 

len to, ale len my ideme vlastne, aby sa vypracoval projekt. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Zapojenie sa tam, ideme s súhlasím, tam je použité slovo, že zapo-

jenie, malo tam byť skôr ten zámer, súhlasím, ale viete dobre, jak to je? Už sa vám to rozprávalo aj vtedy 

o športoviskách. 642 projektov bolo podaných, vyhodnotených 38. Nikto vám to nedokáže povedať, že ten 

projekt tam prejde, financie dostaneme, pokiaľ by to tak bolo, potom teda môžeme riešiť zmenu rozpočtu, 

ale na čo by sme ho riešili teraz, keď nevieme, či budeme úspešní? Rozumieme si. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Áno, ale nejaké financie, predpokladám, že nato, aby sme to pri-

pravili, nevieme sebestačne, všetko predpokladám, pripraviť, tzn. potrebujeme nejaké odborné firmy na to, 

aby nám to pripravili, aby sme to vedeli podať. 

Radovan Prstek ml. (referent) -Projekta máme v podstate, ktorý realizuje tieto, pumpreky, tzn. čakáme len 

na dnešok. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -To znamená, že v prípade, ak by sme eventuálne neboli úspešní, 

tak tie náklady musíme samozrejme zaplatiť. 

Radovan Prstek ml. (referent) -Za ten projekt? V podstate na túto otázku vám teraz neviem odpovedať.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -No ja predpokladám, že áno, lebo asi dar nám nikto nedá. 

Radovan Prstek ml. (referent) -S projektantom by som to musel odkonzultovať, ale v podstate je to hotový 

projekt a ktorý sa na ďalší deň nezahodí.  

René Vávra – poslanec -A ten projekt, koľko cena by bola. 

Radovan Prstek ml. (referent) -Cena projektu, záleží samozrejme od toho, koľko by vyšlo dobudovanie 

tých sociálok. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Koľko by to bolo mimo sociálok, tak sa chcel pán poslanec, opýtať 

mimo sociálok, áno? 

Radovan Prstek ml. (referent)  - Tej dráhy neviem presnú sumu, to sa nevyjadril projektant, ale predpokla-

dám, že maximálne do 5.000 EUR. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - To ani toľko nebude. To je veľmi jednoduché. 

Radovan Prstek ml. (referent) -Áno, to je veľmi jednoduchá stavba, kde vlastne sa neriešia žiadne pripojenie 

a elektrika, plyn, nič. 

René Vávra (poslanec) - Takže, bolo by to preplatené?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Áno bolo by to preplatené. 

Radovan Prstek ml. (referent) - A potom ešte by bol aj preplatený ten projekt tých 5.000. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - To je oprávnený náklad. 

Radovan Prstek ml. (referent) - A v podstate tento projektant sa venuje priamo týmto výzvam, kde realizo-

val aj napr. myslím si, že v Dojči túto trať cez výzvu a bol úspešný, takže všetky tie potrebné náležitosti, 

ktoré tam majú byť, tak tam vždy sú.  

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, páni poslanci, máte ešte nejaký návrh, nejakú otázku do-

plňujúcu alebo ešte nejakú pripomienku k návrhu na zaintegrovanie daného návrhu do programu? 

Ak nie, tak tým pádom by sme mohli prejsť k hlasovaniu za teda zapojenie daného návrhu do predloženého 

programu Mestského zastupiteľstva.  

 

Uznesenie MsZ č. 194/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

doplnenie programu mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 13.12.2023 o nasledovný bod: Návrh 

na schválenie zapojenia sa mesta Šaštín-Stráže do výzvy Fondu na podporu športu na predkladanie žiadosti 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruk-

túry“ číslo 2023/001 -Pumptracková dráha Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 
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Za: 8 p . Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. Lukáš Letko, p. Ivana Prokopiusová, p. René Vávra, Bc. Wal-

decker, Mgr. Vladimír Hladík, p. Marek Šedivý, p. Marcel Žák 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 Mgr. Ľudmila Menžíková, Ing. Lucia Flajžíková  

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka - Daný návrh teda bude zaintegrovaný do programu dnešného Mest-

ského zastupiteľstva a budeme sa teda v rámci, uvedieme mu teda ako posledné číslo a potom teda sa mu 

budeme venovať. Dobre, to znamená, že ešte máme vlastne schváliť program ako taký aj s doplnenými 

zmenenými bodmi. Ideme odsúhlasiť predložený program, ktorý bol na úradnej tabuli vyvesený s týmto 

bodom, ktorý teda predložila p. Prokopiusová, ten bod 37. Dobre, môžeme teda hlasovať, 

 

Uznesenie MsZ č. 195/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

program rokovania mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 13.12. 2023: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 3/ Interpelácie a podnety 

 4/ Návrh – Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

 5/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 

     2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026  

 6/ Návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025 –  

     2026 

 7/ Návrh – na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 

 8/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 7 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín – Stráže na rok 2023 

 9/ Návrh na Všeobecne záväzného nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 5/2023,  

     ktorým sa dopĺňa VZN o záväzných častiach ÚPN mesta a ktorým sa vyhlasuje záväzná  

     časť ZaD ÚPN Šaštín – Stráže č. 5 v k.ú. Stráže nad Myjavou  

10/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

     č. 5  

11/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

     č. 5  

12/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

     č. 5  

13/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

     č. 5  

14/ Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Šaštín-Stráže č. 2/2021  

     o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady /ďalej len ako  

     VZN/ 

15/ Návrh – Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta o dani z nehnuteľností č.  

     1/2021  

16/ Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Šaštín ̶ Stráže č. 26/2014  

     o úhradách za sociálne služby poskytované Mestom Šaštín Stráže (ďalej len ako „VZN“) 

17/ Návrh - Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže  

18/ Návrh – Komunitný plán sociálnych služieb mesta Šaštín-Stráže na obdobie  2023-2030 

19/ Návrh - Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Šaštín-Stráže na 

     obdobie 2024 -2030 

20/ Návrh - Uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom bytu A2 v bytovom  

     dome so súpisným číslom 1694 na ul. Školská č. 4, o vrátení finančnej zábezpeky 

      nájomcovi bytu A2 

21/ Návrh - Uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom bytu B3 v bytovom 

     dome so súpisným číslom 1695 na ul. Školská č. 3, o vrátení finančnej zábezpeky  
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     nájomcovi bytu B3 

22/ Návrh na schválenie ceny ročného nájmu bytov v bytových domoch na ul. M. Nešpora  

     1575 a Nám. slobody 942 v Šaštíne-Strážach 

23/ Návrh na Zrušenie Uznesenia MsZ č. č.26/2019 a Uznesenia MsZ č. 308/2020    

24/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 6/2022 zo dňa 28.11.2022, Uznesenia MsZ č. 57/2023  

     a Uznesenia MsZ č. 58/2022 zo dňa 15.12.2023. 

25/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. E-KN 1116/1 v k.ú. Stráže nad  

     Myjavou – novovytvorená parc.č. C-KN867/3 vo výmere 9 m2 v k.ú. Stráže nad  

     Myjavou 

26/ Návrh na prenájom časti pozemku parc. č. E-KN 589/145 (novovytvorená C-KN 1654/8)  

     vo výmere 837m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou.  

27/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/84 v k.ú. Šaštín – 

     diel 2 parc.č. C-KN 1808 vo výmere 9 m2 v k.ú. Šaštín 

28/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78 v k.ú. Stráže nad  

     Myjavou – novovytvorené parc.č. C-KN 1403/10 vo výmere 25m2, C-KN 1403/11 vo  

     výmere 24 m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou 

29/ Návrhu  plánu zasadnutí Mestskej rady a Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach na rok 2024 

30/ Návrh - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

     a školských zariadení v školskom roku 2022/2023 v podmienkach Základnej umeleckej  

     školy Jany  Kocianovej, J. Hollého 654/33, 908 41 Šaštín-Stráže 

31/ Návrh - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 

     Školských zariadení v školskom roku 2022/2023 v podmienkach Materskej školy, M.  

     Nešpora 1365/42, 908 41 Šaštín-Stráže 

32/ Návrh - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a  

     školských zariadení v školskom roku 2022/2023 v podmienkach Základnej školy Štúrova 

     1115/21, 908 41 Šaštín-Stráže 

 33/ Návrh – správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za  

      školský rok 2022 – 2023 CVČ – Beťárik 

 34/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov Územného plánu mesta  

      Šaštín – Stráže – umiestnenie veterného parku v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

 35/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport. 

 36/ Návrh na doplnenie nového člena v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport. 

 37/ Návrh na zámer - schválenie zapojenia sa mesta Šaštín-Stráže do výzvy Fondu na podporu športu na  

       predkladanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba rekonštrukcia a moderni- 

       zácia športovej infraštruktúry“ číslo 2023/001 -Pumptracková dráha Šaštín-Stráže. 

 38/ Rôzne 

 39/ Diskusia 

 40/ Záver 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka   predniesla návrh na zloženie Návrhovej komisie: Mgr. Vladimír 

Hladík – predseda  Návrhovej komisie, členovia: p. Marek Šedivý  a p. René Vávra . 
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Ing. Lucia Flajžíková  – viceprimátorka, predniesla návrh na overovateľov zápisnice: Bc. Dušan Waldecker 

a p. Ivana Prokopiusová. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

3/ Interpelácie a podnety 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - otvorila rozpravu k danému. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som chcel interpeláciu doplniť o bod, ako je to na tom zbernom dvore, vývoz, 

v akej hodnote sa vyváža, aký je tam príjem, to je všetko.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Nebolo dobre počuť. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som chcel interpeláciu pridať do, na zberný dvor, aký je tam príjem a výdaj? 

Lebo pomerne tam je dosť vysoká čiastka za vývoz, platí sa tak by som chcel vedieť, nech sme informovaní 

všetci, koľko sa vybrali peniaze, č ako to tam funguje. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Dobre, treba dať do záznamu, samozrejme, na to sa dá odpovedať 

v sekunde. A poslanec pripravíme, zašleme poznamenať. Pre pána poslanca alebo resp. Ja by som pre všet-

kých, pri všetkých asi samozrejme. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - A keby sme si daný bod, danú bilanciu, to nazvem, možno dali 

teda pripraviť od zodpovedného referenta MÚ na najbližšej porade a eventuálne by sme sa vám na to možno 

pozreli aj z hľadiska tonáži, tzn. prijatého odpadu, jednotlivých druhov odpadu bez ohľadu na to, čo máme 

vo VZN-ku resp. Z toho pohľadu globálneho, že čo nám tam všetko ľudia priviezli a k tomu mali pridružené 

teda financie z hľadiska teda príjmu a z hľadiska výdavkov. 

René Vávra (poslanec) - Áno, tak presne. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - By som to asi tak konštruktívnejšie navrhla, ak teda môžem. 

René Vávra (poslanec) - Je to z hľadiska toho, lebo je tam veľká čiastka za vývoz, aby ľudia aj vedeli. 

Ďakujem. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ešte niekto nejaký návrh.V rámci interpelácie podnetov? 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Na minulom zastupiteľstve sme hovorili o tých odpadových záležitos-

tiach, čo sa týka týka čerpadiel z časti Stráže a hovorilo sa tam o tom, resp. sa sľubovalo tým ľuďom, že sa 

budeme podieľať na opravách, že niečo sa zariadi v rámci obce, či sa o tom nejako jednalo? 

Lebo v rozpočte som nenašiel nič k tomu. 

Ing. Radovan Prstek - primátor mesta - Jasné, lebo pán poslanec, nebolo čo? Ja som tu povedal svoj návrh, 

ale ktorý sme neprerokovali spoločne, ale môžem len toľko povedať, včera som bol na veľmi dlhom roko-

vaní na Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, čo sa týkalo čističky kanalizácie, aj týchto záležitostí, takže 

v tomto momente dal som alebo zhodli sme sa s generálnym riaditeľom, že do 30 dní nám na všetky tieto 

otázky dajú odpoveď, takže nechcel by som teraz niečo k tomu rozprávať, keď nemám teda jednoznačné 

stanovisko Bratislavskej vodárenskej, bolo to len ústne včera, bude to do 30 dní písomné aj riešenie, teda 

komplexné, to je jedna vec a druhá vec je to, že sme tu rozprávali o tom, že všetky obce, ktoré majú tlakovú 

kanalizáciu, majú eseročku a zabezpečujú si opraviť tým ľuďom. Takže ja stále trvám na tomto návrhu, aby 

sme premysleli tak, ako to funguje všade v iných obciach, aj v menších, kde je 80 % tlakovej kanalizácie. 

Tie pripomienky, ktoré ste mali aj vy, aj ľudia, ja s nimi absolútne súhlasím, ale musíme sa niekam všetci 

spoločne pohnúť iste, sme na to, pán poslanec, nezabudli. Iste nie, ale počkajme do januára, pokiaľ dosta-

neme stanovisko BVS ku konečnému riešeniu, lebo je to veľmi vážna vec, to všetci viete, že sme o tom 

rozprávali veľmi dlho o ČOV. 

Musíme začať naozaj konať, lebo tá situácia je vážna nielen pre nás, ale aj pre obec Borský Mikuláš. Ale 

hovorím, v tomto momente vám nemôžem dať presné informácie, pokiaľ už nebudeme na papieri. Dobre, 
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to znamená pokiaľ stanovisko BVS príde, poviem príklad, 15. januára, tak to budete vedieť, aké je stano-

visko BVS. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som chcel ešte doplniť interpelácie, čo sa týka Školskej nové zmluvy, chceli 

by sme všetci poslanci v podstate, aby sme boli oboznámení o tieto zmluvy, čo sa pripravujú. 

O Školskej, ohľadne nových zmlúv nájomných, aby sme boli informovaní, aké sa pripravujú. 

Čo obsahujú tie nové zmluvy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Nové nájomné zmluvy áno, nové nájomné prešli. Lebo ja som 

nepochopil, že Školskú, ako ja som myslel na školstvo, niečo, Školskú ulicu, byty. Je tu pani Matúšová, 

neni tu pani Matúšová. Myslím, že 6 zmlúv bolo obnovených, tí, čo spĺňajú podmienky a nie sú v žiadnom 

teda súdnom spore s mestom, tým normálne zmluvy, myslím, že ich bolo doteraz, 6, sa obnovili. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som ich poprosil zverejniť, lebo nám ich ukázať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ukázať, ale áno, zmluvy sa musia zverejniť, samozrejme, samo-

zrejme. Len teraz nejde, neexistuje, aby zmluva nebola zverejnená, ale naozaj pani Matúšová, ju musím 

ospravedlniť, lebo mala nejaké zdravotné ťažkosti, jeden deň chýbala, dva dni chýbala dovolenka, ale je to 

tak, jak hovorím. Takže zmluvy budú riadne zverejnené, tí, ktoré sú teraz podpísané. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja vzhľadom k tomu teda, že v rámci tejto témy chcem byť teda 

nestranná, ale ja len doplním, že možno, alebo teda usmerním, lebo predpokladám, že pán primátor rozpráva 

o iných zmluvách a pán poslanec, o iných zmluvách, tak len aby ste sa dohodli. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Jaj tak aha, aby sme si rozumeli. Ty hovoríš o štandardných nájom-

ných štátny fond, lebo to ale hovoríš. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - To sme riešili len takým bodom v rámci porady a pán primátor 

odovzdal informáciu, že na obyvateľom Školskej bolo zaslané, boli zaslané zmluvy, návrhy. 

Ing. Radovan Prstek - primátor mesta - Ja na tom myslíš, ja tak dobre, tak ty rozprávaš o inom a ja o inom. 

René Vávra (poslanec)  - Ja hovorím to isté. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - No to nie je to isté, tam sú zmluvy dve, zmluva so štátnym fondom 

rozvoja bývania, to je jedna vec.  

René Vávra (poslanec)  - Však dobre, je to logické nebudem sa pýtať na tieto zmluvy, pýtam sa iba na 

nájomcu voči mestu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Voči mestu. No tak však som ti odpovedal dobre, potom nechaj 

poriadku. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre. 

Marcel Žák (poslanec)  - Ešte keď môžem sa ešte vrátiť k tej otázke pána poslanca Waldeckera, na tie 

čerpadlá, čo majú domácnosti kanalizačné, že v podstate to nemá nejaký súvis s BVS kou myslím. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -  má, lebo ďalším BVS návrh. 

Marcel Žák (poslanec) - No o tom nevieme, o tom návrhu nevieme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Nemôžete vedieť, budete vedieť, lebo sa to odohralo včera poo-

bede. To je jedna vec, lebo tá debata bola veľmi, veľmi dlhá. A uznajte, že ja neprídem o pol piatej domov 

a vás budem obvolávať, lebo mailová, čo som kde rozprával, takže ako opakujem jasne a zrozumiteľne, 

stanovisko BVS dostaneme v januári, jak ho dostaneme, hneď ho máte. 

Marcel Žák (poslanec)  - Dobre, ale ten návrh, ako sa môžeš nám povedať, či nie? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Ja som si dal svoje podmienky, áno, ako mesto, nie svoje, ako 

mesto. V podstate základ toho celého bolo to, že v žiadnom prípade nie darom. No v žiadnom prípade nie 

je, darom, to je to najdôležitejšie. Dal som si podmienky nie darom a zobrať celú kanalizáciu a podpora 

finančná. To boli moje ústne podmienky, nebolo nič písomné, len ústne a plus opakujem, podpora financo-

vania, rozširovania kanalizácie Záhumenice. 

Marcel Žák (poslanec) - Lebo ja som v podstate chcel nadviazať na to, že pokiaľ my čakáme na to, ako sa 

nám BVS vyjadrí a na druhú stranu čakáme alebo teda nepripravujeme tú eseročku, o ktorej hovoríš. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Keď mám otvorene povedať, že iba môj osobný názor je cesta, len 

toto. 

Marcel Žák (poslanec)  - Už sa to môže pripravovať tá eseročka. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Ja ti len hovorím, pán poslanec, hovorím, čo sa odohralo včera 

poobede, to ja stále som toho názoru, že eseročka a starajme sa o ľudí a čerpadlá ja s tým, lebo s tým 

naprosto súhlasím. 

Marcel Žák (poslanec) - Ľudia na to čakajú. 

Ing. Radovan Prstek - primátor mesta -Naprosto súhlasím. 

Marcel Žák (poslanec) - Ďakujem.  
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Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Pani poslanci, máte ešte nejaký bod? Dobre? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja mám ešte dva. Čo sa týka dotácií, tak organizácie teda podali 

žiadosť na MÚ a teda o dotáciu, o podporu mesta, vzhľadom k tomu teda, že aký je aktuálny stav financií 

mesta, tak žiaľ, nemohli sme v plnej výške vyhovieť každému. Preto teda by som chcela poprosiť, tak ako 

sme sa dohodli aj na porade, aby teda zamestnanec MÚ pripravil návrh VZN ka, ktorý sa týka poskytovania 

dotácií a teda čerpania alebo teda poskytovania a žiadania o dotácie tak, aby teda o dotácie by sa mohlo 

žiadať aj v priebehu roka, aby tento bod bol v rámci aj teda programu porady a teda aj teda nasledujúcej 

porady a v rámci aj programu nasledujúceho zastupiteľstva. 

A v rámci druhého bodu vrátim teda, resp. nadviažem len na pána Vávru, vzhľadom k tomu, že teda pán 

Vávra spomínal jednu zmluvu, tak len moja žiadosť, aby zmluvu, teda tú druhú, ktorú som ja teda pocho-

pila, že sa rieši tak, aby obdržali poslanci a oboznámili sa s ňou a tak isto tento bod bol zaintegrovaný do 

programu najbližšej porady. Ďakujem z mojej strany všetko.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Ty si to dostala ako občan, alebo ako poslanec? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ako občanov, ako obyvatelia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Vy ste sa poslanci k návrhu tej zmluvy nedostali? 

Nie k tej druhej, dobre, pán prednosta, poznač to zaslať poslancom návrh zmluvy. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ak nemá už teda žiaden, nikto bod, prešli by sme k bodu 

číslo 4. 

  

4/ Návrh -  Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -otváram rozpravu k danému bodu číslo 4. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ďakujem pekne za slovo. Návrh Plánu kontrolnej činnosti som 

síce predložil úradu, ale nedohodol som sa ešte aj na tej druhej časti, aby bola načas dostatočne zverejnená 

aj na webstránke mesta, tzn. že poslanci teraz nemôžu hlasovať o tom mojom predloženom pláne kontrolnej 

činnosti na prvý rok, prvý polrok, tzn. že vlastne o tomto bude možné hlasovať na ďalšom zasadnutí zastu-

piteľstva. Koniec koncov, ale tak, ako to máte predložený, ten plán kontrolnej činnosti, z vlastnej iniciatívy, 

môžem vykonávať tie kontroly. Moja chyba, mal som to dať ešte aj ďalšiemu zamestnancovi úradu, aby aj 

zverejnil tu ten plán 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  -Dobre, čiže daný bod bude predmetom nasledujúceho zastupiteľ-

stva. Správne som to pochopila? 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Áno, presne tak, s tým, že ale už tie kontroly môžu bežať vlastne 

ako z vlastnej iniciatívy kontrolóra. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Dobre, takže tým pádom neprebieha hlasovania, daný bod sa 

presúvať do ďalšieho, hej? To bod 4. Nasleduje bod 5. 

 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a 

viacročného rozpočtu na roky 2025-2026.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Otváram rozpravu k danému bodu. Do rozpravy sa nikto nepri-

hlásil, požiadal predsedu Návrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) – predniesol návrh uznesenia k dannému bodu. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení s Odborným stanoviskom hlavného kontrola k návrhu rozpočtu 

mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky  2025 – 26 prijalo, 

 

      Uznesenie MsZ č. 196/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie  

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na 

roky 2025-26.  

 

Hlasovanie: 
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Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

6/ Návrh rozpočtu mesta Šaštín Stráža na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025-2026. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 6. 

René Vávra (poslanec)  - Takže navrhujem. Návrh na zmenu uznesenia v bode číslo 6. Návrh rozpočtu 

mesta Šaštín-Stráže na rok 2024, viacročného rozpočtu na roky 25, 26 po a Mestské zastupiteľstvo Šaštín 

stráže schválil rozpočet mesta na rok 24, vrátane programov a podprogramov. Obdržali ste podklady, čo 

sme vám rozdali. Vrchná Tabuľka je nemenná, spodná časť tabuľky sa mení. Návrh zmeny uznesenia, 

obsah nasledovnej zmeny v rozpočte na rok 2024. 

Program 1 bodka 7, klasifikácia 620 0111 mzdy, platby, ostatné osobné vyrovnania. 

Sa navyšujú z 2555 na 3833. Je to z dôvodu, ktoré ešte príde, čo sa týka, bude navýšenie, sedenie zastupi-

teľstva. 

Ďalší bod 17, klasifikácia 63702670111. Odmeny a príspevky sa navyšujú z 8141. 12 221. Program 51 610, 

03, 60 dní platby a ostatné osobné vyrovnania zo 40 008 sa ponižujú na 11 826, teda zo 40 008 sa ponižuje 

na 20 882. Je to nenavyšovanie rozpočtu. Kamerový systém 5/1 620, 0 360. Poistné príspevky do poisťovní 

z 11 982 sa znižujú na 8441. Nezvyšovanie rozpočtu, kamerový systém 55, bodka 5, klasifikácia 610, 0, 

360 mzdy, platby, ostatné osobné vyrovnania z 30 490 ponižujú na 26 749. Je to nezvyšovanie rozpočtu 

mesta na hliadku bod 5/5 620, 03, 60. Poistné príspevky v poisťovni sa ponižujú z 11 951 na 9351. 

A posledný bod 13, bodka 16370120660 poplatky a odvody 25 367 splátky vyplatenia zábezpeky vrátných 

bytov. Školská ulica. 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Pán poslanec, ja sa ospravedlňujem, ale poprosím, aby každý pos-

lanec obdržal daný materiál alebo elektronicky, aby sme vedeli oboznámiť poslancov. 

Pán poslanec, ak sa môžem spýtať. Dôvodom, resp. Dôvodová správa je uvedená v návrhu ako návrh zmeny 

uznesenia. Obsahuje nasledovné zmeny v rozpočte na rok 2024. Áno a dôvodom je. 

René Vávra (poslanec) - Dôvodom, dôvodom je, čo sa týka poníženia týchto čiastok na vyplatenie Školskej 

zábezpeky, bytov na Školskej. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, oboznámili sa všetci poslanci s daným materiálom alebo 

potrebujeme ešte čas? 

René Vávra (poslanec) - Ja by som ešte doplnil, ja som to neriešil sám, ja som to riešil s poslancami a aj s 

pánom kontrolórom.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre. Môžme teda prejsť. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ja by som sa chcela opýtať. Tam je aj, že zníženie tej mestskej hliadky, 

že ako tam je zníženie? 

René Vávra (poslanec) - Áno, je tam zníženie. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - A môžem sa opýtať prečo?  

Ty si si pýtal alebo nejaký z vás poslanec si pýtal niekedy od nich materiál, že teda čo oni robia a čo to 

obnáša? Ja jediná som si to vypýtala, je tak, pán prednosta, môžete sa nazrieť do toho. 

René Vávra (poslanec) - Ale počkaj mi tu neriešime poslanci ako hliadku, že by sme ju chceli obmedzovať. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ja sa len pýtam, že prečo? 

René Vávra (poslanec) - Toto je iba návrh na rozpočet budúci a v budúcom roku, keď budeme riešiť daný 

bod, tak sa urobí rozpočtové opatrenia. Doplníš, veci ktoré potrebuješ? 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Rozumiem, rozumiem. A vidím a ja sa ťa chcem len opýtať, že prečo, 

že či si... 

René Vávra (poslanec) -Je tam ten dôvod, aby sme tam mali finančnú rezervu na vyplatenie Školskej. Čo 

sa týka bytov, dvaja nám odchádzajú nájomníci, je tam, proste je tam. 
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Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Premlčaná doba. U mňa. Ale.  

René Vávra (poslanec)  - To je tvoj názor, ty investuješ peniaze do cudzieho majetku a nebudeš si náležite 

o ne pýtať späť. Tak je to tvoj problém, ale myslím si, že tu je, tu je to trošku ináč, tu sa to vlečie už nejaké 

roky. Niekto to tam spôsobil, nebudem menovať, nebudem sa do toho starať. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  - Ale mi sme to nespôsobili. 

René Vávra (poslanec) - ale tí ľudia do toho investovali. Toto už nebudem. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) . Dobre, poprosím. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) . Ja som , nepochopil pána poslanca, sa priznám, možno zle počujem, 

nehovorím, ale ja len k tomu môžem, koniec koncov, keď chcete, pánov z mestskej hliadky, zavolám hneď, 

lebo dneska majú poobednú, nech sa páči klaďte otázky nim, dávajú pravidelnú správu. 

René Vávra (poslanec)  - Ale teraz tu neriešime mestskú. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -My riešime, lebo my musíme riešiť, riešime do budúcnosti. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ja mám ešte jeden návrh, že môžete ísť niekedy, pán poslanec, keď si 

zoberiete voľno, môžete sa ísť s nimi, teda zistiť, čo, čo obnáša ich práca. 

René Vávra (poslanec) - Ale toto nie je teraz riešení tohoto bodu. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Dobre, dobre, ďakujem. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec)  - My neriešime činnosť poslaneckej hliadky. Teraz sa rieši rozpočet, teda 

mestskej hliadky, ospravedlňujem sa.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  -To ste už rieši. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) - Mala si byť na schôdzi.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Proste páni, pani Bízková sa hlási. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  -Ja som na každej schôdzi. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Prosím vás, ja len chcem urovnať, aby sme sa troška koordinovali 

navzájom, možno aj kto bude žiadať o slovo, prihlási sa a na môj podnet bude rozprávať každý, či my, 

hlavný stôl, či vedľajšie dva stoly. Poprosí 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet)  - Ďakujem za slovo. Ja by som sa len chcela, 

ako akceptujem návrh, aj teda, že sú nejaké zmeny v návrhu rozpočtu, len by som sa chcela spýtať, že pre 

mňa to vlastne ako tak osobne neznamená nič, len by som sa chcela spýtať, na základe čoho boli vypočítané 

vlastne tie poníženie alebo. Je tu nezvyšovanie rozpočtu na kamerový systém a na mestskú hliadku, lebo 

napr. ja osobne sama neviem cenu práce za týchto jednotlivcov, že na základe čoho prepočítať, lebo táto 

skutočnosť veľmi ovplyvní ich mzdu súčasnú, kedy je obojstranne podpísaná a obávam sa toho, že bude 

musieť byť porušená táto zmluva, keď sa im nevyplatí tá mzda, ktorá je medzi mestom a nimi zazmluvnená. 

René Vávra (poslanec) - Ako ja vám odpoviem iba toľko, čo sa týka tohoto, pani Bízková, vy ste účtov-

níčka, že? Takže vy riešite účtovné veci, ale pracovnoprávne vzťahy, si myslím, že toto nie je namieste a 

my tu predkladáme návrh, ktorý som predniesol a my teraz riešime, my poslanci, či to schválime alebo 

neschválime. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Pani Menšíková chcela ešte niečo povedať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja som tu k tomu chcela povedať, že v podstate v priebehu roka 

sa to, ak budú tie peniaze, určite môže doplniť. 

René Vávra (poslanec)  - Prídu rozpočtové opatrenia. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ako my vieme, že je potrebné vyplatiť aj tieto peniaze, takže ako 

tí ľudia dali do mesta peniaze, keď chcú odísť a keď chceme, aby vrátili, vrátili byty a aby sme tam mohli 

dať ľudí, ktorí to potrebujú, tak jednoducho potrebujeme im to vyplatiť, čiže toto nie je nejaké, že by sme 

chceli niekomu uberať. Určite máme v úmysle znovu, keď budú financie, keď budú prichádzať peniaze zo 

štátu, áno, toto do, čiže na prvé mesiace určite práca na tú prácu, na tie mzdy sú. Je to tak? Prečo nie? Vy 

tam máte tie peniaze. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Áno. Takže chápem to tak, že pracovnoprávny 

vzťah zostane nezmenený a počas roka by sa tie mzdy a odvody sa vlastne navýšia a je to urobené vlastne 

len z toho dôvodu, aby sa vyplatili nejaké zábezpeky a tie zábezpeky, predpokladám, že sú vyplatené, teda 

budú len čiastkovej hodnote, lebo tieto za obe zábezpeky sú oveľa vo vyššej hodnote. Áno, správne, dobre 

to chápem? 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  - Ja chcem len povedať, že vlastne toto budem ešte odsúhlasovať 

v ďalších bodoch. Áno, tam som, dobre, takže k tomu sa potom ešte vrátim, že v koľkých splátkach a tak. 

Dobre, ďakujem pekne. 
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Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Dobre, tzn. že momentálne riešime návrh na zmenu uznesenia, bod 

je číslo 6, návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025-2026. 

Momentálne riešime teda návrh, pána poslanca Vávru, má k tomu návrhu ešte niekto nejakú poznámku? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Informáciu, dobre, momentálne teda tým pádom sa vyjadríme 

alebo teda budeme hlasovať za návrh pána Vávru na zmenu návrhu rozpočtu. A následne teda sa vrátime 

ešte raz k zahlasovaniu alebo teda schvaľovaniu návrhu rozpočtu so zmenenými jednotlivými položkami. 

Dobre, takto. Áno. 

René Vávra (poslanec) - Dobre a ja sa chcem ešte spýtať, mám ešte, ešte návrh na doplnenie uznesenia, 

číslo 6, či ho mám teraz povedať alebo až potom podľa. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Až keď to prejdeme Teraz ideme hlasovať o tom návrhu, ktorý, 

ktorý si pán poslanec predložil a následne budeme teda hlasovať o tom celkovom návrhu, ktorý je upravený, 

ak teda, ktorý by bol eventuálne upravený o tieto položky, ktoré si odprezentoval, hej? Tak áno, pán kon-

trolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Najprv sa musia v rozprave povedať všetky návrhy a podľa slov 

potom následne. 

René Vávra (poslanec) - Takže ešte doplním hneď ďalší, doplnenie bodu? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Tak ak máš ešte v rámci toho, nech sa páči. 

René Vávra. (poslanec) - Áno mám ešte nejaký podnet. Návrh na doplnenie uznesenia bodu číslo 6, návrh 

rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024, viacročného rozpočtu na roky 25 26. Navrhujem doplniť uzne-

senie k bodu číslo 6, návrh rozpočtu mesta Šaštín stráže na rok 24 a viacročného rozpočtu na roky 25, 26 

body c a d v následnom znení : 

 

c. Mestské zastupiteľstvo Šaštín-Strážach ruší uznesenie číslo 178/215 zo dňa 15. 12. 2015  

 

d. Rozpočtové opatrenia primátora mesta v rámci v právomoci primátora mesta je,  prekročiť výdavky pri 

dosiahnutí vyšších príjmov, presunúť presunom sa nesmie celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu, 

resp. viazať iný výdavok na úhradu rozpočtového zabezpečené výdavky v rámci kategórie podielu funkčnej 

klasifikácie a hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie medzi jednotlivými položkami a medzi jednotli-

vými podpoložkami podľa ekonomickej klasifikácie do výšky 10.000 EUR v priebehu celého zúčtovaného 

roka ustanovuje podľa § 12. odstav 2, písmeno a, b, c, d zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Uvedená 

právomoc sa týka bežného i kapitálového rozpočtu. 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Poprosím, aby sme nevyrušovali ostatných poslancov, vzhľadom 

k tomu, že ide o veľmi dôležité veci a potom tam tie súvislosti unikajú. Ďakujem. 

René Vávra (poslanec) - Ďakujem. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja mám otázku, ak môžem. Ten bod c. Mestské zastupiteľstvo v 

Šaštíne Strážach ruší uznesenie číslo 188/2015 zo dňa 15. 12. 2015. To je aké uznesenie?  

René Vávra (poslanec) - No musí byť také uznesenie.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Pani Bízková? 

René Vávra (poslanec) - Má presnú definíciu. Ja nemám definíciu. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Poprosím vás, pani Bízková, ak to máte poruke. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Definícia uznesenia číslo 178 z roku 2015 

hovorí o rozpočtovom opatrení, právomoci primátora, kde vlastne je textovej časti podobné alebo teda ne-

viem či rovnaké ako v bode d v predkladanom návrhu, ale je výška určená alebo teda schválená bola do 

výšky 30.000 EUR, čo sa teraz, ako som pochopila, mení na výšku 10.000 EUR. Dobre to chápem? 

René Vávra (poslanec) - Áno. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Aký má teda nato dôvod? Pán poslanec alebo poslanci jednoducho 

kto pozerá na toto zastupiteľstvo, myslím, že mu je jasné, akým smerom to smeruješ, ale ako mne to je 

jedno, jasné, len som si nemohol odpustiť túto otázku. 

René Vávra (poslanec) - Nebudem odpovedať, lebo keď to je jedno. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Ani nemôžeš odpovedať, v poriadku, ani nemôžeš. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  -Dobre, páni poslanci, poprosím vás o oboznámenie sa s predlože-

ným materiálom. Dobre, môžme pristúpiť teda k schvaľovaniu jednotlivých bodov, ktoré predloží pán pos-

lanec, pán Vávra, tzn. Jedná sa o bod a, potom následne o „c“ a „d“. Tak poprosím o odhlasovanie alebo 

zahlasovanie návrhu podľa bodu „a“, a to je teda. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne v Strážach schvaľuje 
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rozpočet mesta Šaštín-Stráže na rok 2024, vrátane programov a podprogramov. To je vlastne tento návrh, 

ktorý nám bol predložený, hej? Tá Tabuľka? Áno, sme zorientovaní všetci. Áno. Dobre, poprosím teda o 

zahlasovanie, kto je za? 

 

a/ Mestské zastupiteľstvo po  oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru na rozpočet mesta 

Šaštín-Stráže na rok 2024, vrátane programov a podprogramov prijalo, 

 

      Uznesenie MsZ č. 197/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

a) Rozpočet mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 vrátane progra-

mov a podprogramov. 
 

 
 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík 

 

Proti: 1 p. Ivana Prokopiusová   Zdržali sa: 0 

 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) – Dobre, následuje bod číslo „b“, tzn. Mestské zastupiteľstvo.  

My vlastne teraz. Len, my sme vlastne teraz schválili rozpočet, tie zmeny, tým pádom my sme, by sme 

teraz ešte mali schváliť doplnenie alebo resp. Rozpočet o doplnené, resp. Pozmenené zmeny, ktoré boli 

teraz predložené, áno. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ak môžem, teraz ste vlastne schválili zmenu toho bodu a teraz 

budete hlasovať o doplnení bodu c a d. Dobre? A potom na záver by ste mohli hlasovať ešte o tom celkovom 

rozpočte ako celku. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) a,c,d. Dobre, čiže dobre, pani Bízková, ešte teraz ideme vlastne 

schvaľovať ešte ten bod c a bod d, ktorý predložil pán Vavra a následne sa vrátime ešte k tomu celkovému 

rozpočtu. Ktorý by bol upravený o tie zmeny v tom, „a“. To sa potom vrátim k tomuto, bude vlastne bod e 

a f. Lebo my tu vlastne musí. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ak môžem pani Bízková, najprv bolo teda zmena v áčku, doplnia 

bod c a d následne vlastne budú hlasovať poslanci o celom bode ešte ako celku, tzn. že aj bod a, aj bod b, 

aj bod c, aj bod d dohromady, tzn. že tým pádom bude tam aj tá dôležitá časť, tzn. že programový rozpočet 

na ďalšie roky.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Dobre, tzn. Pristupujeme teda k bodu c, ktorý predložil pán Vávra, 

poprosím. To je vlastne.  

René Vávra (poslanec) - C a d. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) . Ale každý samostatne musíme. 

René Vávra (poslanec) – to je dokopy spolu. 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Každý samostatne odsúhlasíme, tzn. Riešime uznesenie číslo 178 

/2015, čo vlastne doplnila pani Bízková? Dobre, poprosím teda o zahlasovanie, kto je za. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru na zrušenie Uznesenia  

č. 178/2015 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 198/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

Uznesenie č. 178/2015 zo dňa 15.12. 2015. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Nasleduje bod d, to je rozpočtové opatrenie primátora mesta v 

právomoci primátorom mesta je prekročiť výdavky pri dosiahnutí vyšších príjmov, vlastne to je ten bod 

opätovne, ktorý predložil pán poslanec Vavra, poprosím o hlasovanie za bod d.  

 

d/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru k rozpočtovému 

opatreniu primátor mesta prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 199/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

       

d/Rozpočtové opatrenie primátora mesta: v právomoci 

primátora mesta je prekročiť výdavky pri dosiahnutí 

vyšších príjmov, presunúť /presunom sa nemenia celkové  

príjmy a celkové výdavky rozpočtu/, resp. viazať iný  

výdavok na úhradu rozpočtovo nezabezpečeného výdavku 

v rámci kategórie oddielu funkčnej klasifikácie a hlavnej 

kategórie ekonomickej klasifikácie do výšky 10.000,- € v  

priebehu celého rozpočtového roka /ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. a,b,c,d, zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravid- 

lách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov/. Uvedená právomoc 

sa týka bežného i kapitálového rozpočtu.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

/chýba výrok mestského zastupiteľstva/ 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Nasleduje teda schválenie. Rozpočtu mesta Šaštín stráže na rok 

2024, vrátane programov a podprogramom, vrátane teda upravených alebo teda doplnených bodov a B, 

ktoré sme pred chvíľočkou. Však teraz ideme. 

Béčko berie na vedomie, ale my sa ešte vraciame k pôvodnému áčku, kde schvaľujeme rozpočet mesta 

Šaštín stráže o upravené body, ktoré predložil pán Vavra. Pán kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ospravedlňujem sa, aby som to náhodou nepokazil pani Poláko-

vej, radšej sa spýtam, tzn. že chcete mať samostatné uznesenia o jednotlivých bodoch, nechcete mať ako 

uznesenie, že sa schvaľuje aj rozpočet na rok 24 a zároveň v bode b. Tým pádom aj tie 2 budúce roky, 

chcete ich samostatne. Tak sa ospravedlňujem, ale však jasné, každé mesto a obec majú vy iné zvyklosti, 

tzn. Že áčko máte schválené, céčko máte schválené, déčko máte schválené, takže už len béčko a tým pádom 

nemusíte celok, hej? Áno. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Tým pádom sa ospravedlňujem, pardon. Dobre, tzn. že prechá-

dzame k bodu b. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach berie na vedomie návrh rozpočtu mesta Šaštín-

Stráže na roky 2025- 2026, vrátane programov a podprogramov. Otváram teda rozpravu ešte k danému 

bodu, aký je treba. Poprosím pána predsedu návrhovej komisie, aby predložil návrh uznesenie. 

Aj takto ešte hľadáme. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) – predložil návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrh rozpočtu mesta Šaštín stráže na roky 2025 a 26, vrátane 

programov a podprogramov v zmysle uvedenej tabuľky prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 200/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie 

b) návrh rozpočtu mesta Šaštín–Stráže  na roky 2025-2026 vrá-

tane programov a podprogramov. 

  

 
 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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7/ Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Šaštín stráže na rok 2024.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Ešte upozorním, že tento bod 

číslo 7 obsahuje viaceré písmená, za ktoré vlastne separátne budeme hlasovať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja by som sa veľmi rada vyjadrila k tomuto bodu. Je to vlastne 

pridelenie, poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže. Keďže ten rozpočet naozaj je veľmi náročné 

urobiť, tak žiaľ sme museli prikročiť k tomu, že jednoducho tie dotácie pre jednotlivé organizácie z roz-

počtu mesta, ktoré si požiadali, sme museli veľmi uškrtiť. Tak ale už viem, že teda sa vyjadrila k tomu aj 

pani Flajžíková, že jednoducho preto chceme, aby sa aj vypracoval, znovu to potvrdzujem, teda tá príloha 

alebo zmena VZN ka ohľadom týchto dotácií, aby ste mohli čerpať a dočerpať si zase ešte keď budeme 

mať tie peniaze, veľmi radi ich poskytneme všetkým organizáciám v plnej výške. Ak sa to bude dať budúci, 

budúci rok neškolsky, v druhom polroku, pravdepodobne to bude sa môcť požiadať, lebo jednoducho musia 

sa tam dať nejaké termíny. Takže ja len na vysvetlenie, prečo je to tak vlastne zoškrtané. Ďakujem za 

pochopenie. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ešte nejaký podnet v rámci daného bodu.  Dobre, môžme 

prejsť teda k samotnému hlasovaniu, ideme teda bod po bode. 

Dobre, poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu podľa písmena a. 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) – predložil návrhy jednotlivých uznesení. 

 

a/ Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 201/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

a/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 TJ Slovan Šaštín-Stráže, so sídlom Nádražná 1181, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 12.000,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

b/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 202/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

b/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 TJ Spartak Šaštín-Stráže, so sídlom Na kopánke 30, v 
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Šaštíne-Strážach, vo výške 8.000,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

c/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 203/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

c/ poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Jednote dôchodcov na Slovensku ZO, so sídlom Pri 

Rybníku 1302, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

d/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 204/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Handmade by Šaštín-Stráže so  sídlom Smolinské 

476,  vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
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Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

e/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 205/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

e/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu SEPTIMAVIA, so sídlom 

Kláštorné nám. 1295/11, 908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo 

výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, Bc. Dušan Wal-

decker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. 

René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

 

 

f/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 206/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

f/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Slovenský Červený kríž, územný spolok Senica, so 

sídlom Kalinčiakova 1396/46, 905 01 Senica,  vo výške 400,- 

€. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
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Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

g/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 207/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

g/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre STK PINEC, so sídlom Komenského 1058/18, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

h/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 208/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

h/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Základnej organizácii SZTP, so sídlom Štúrova 568/60, 

v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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ch/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 209/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

ch/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Športovo streleckému klubu, so sídlom Vŕšky 1410, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 1.200 €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) -Tu keby ste ho mohli začať už hovoriť, lebo tu je dôležité, že tu 

je opačné potom to vyjadrenie, hej, že.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - V tom „i“ vlastne už máme, resp. Pri tom „ch“ už sme mali, že 

neschvaľujeme len teda upozornenie, že teraz pôjdu žiadatelia o dotácie, ktorým, ktorí neuspeli, resp. kto-

rým neboli teda schválené nejakým spôsobom dotácie, ale budú mať možnosť na základe teda toho VZN, 

ktoré som ja spomínala, v priebehu roka požiadať o dotácie a vykompenzovať teda danú stratu.Tak popro-

sím o prednesenie návrhu podľa písmena i. 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený návrh je prezentovaný elektronicky, po-

prosím o oboznámenie. 

 

i/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 210/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

i/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Rodičovské združenie pri Materskej škole Mirka 

Nešpora 1365/42, so  sídlom  Mirka Nešpora 1365/42, 908 41 

Šaštín-Stráže, vo  výške 500 €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  
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Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová 

 

 

j/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 211/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

j/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 SRRZ-RZ pri Centre voľného času Beťárik, so sídlom 

Hviezdoslavova 4, v Šaštíne-Strážach, vo výške 1.350,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 7 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  

 p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 3 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová, 

Mgr. Ľudmila Menšíková 

 

 

k/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 212/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

k/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Klub športovej kynológie Saxon, so sídlom 

Zápotočná 1006, 90841 Šaštín-Stráže, vo výške 900,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 
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l/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 213/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

l/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024  Špeciálnej základnej škole, so sídlom Štúrova 573, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

m/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 214/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

m/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Slovenskému rybárskemu zväzu, miestna organizácia, so 

sídlom Alej 579, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

n/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 215/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

n/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Poľovnícke združenie Šaštín-Stráže, so sídlom 
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Domky 1750, v Šaštíne-Strážach, vo výške 300,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

o/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 216/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

o/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu Šašvár, so sídlom Štúrova 

1117/25,  908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

p/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie z roz-

počtu mesta Šaštín-Stráže, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 217/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

p/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu HBK Záhorie, so sídlom Mirka 

Nešpora 631,  908 45 Gbely, vo výške 1.000,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

8/ Návrh, rozpočtové opatrenie číslo 7 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram bod číslo 8. 

.René Vávra (poslanec) - Takže ja by som chcel dať návrh na zmenu uznesenia v bode číslo 8, Návrh 

rozpočtové opatrenia číslo 7, zmena rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na r. 2023.Tabuľky. Než to budem čítať, 

ja vám to takto posuniem. Mestské zastupiteľstvo Šaštín-Stráže schvaľuje rozpočet mesta Šaštín-Stráže na 

rok 2000 vrátene programov a podpogramov.Dôvodná správa bežných rozpočet, program 72, úprava a 

údržba komunikácie, zníženie navýšenia položky, všeobecný materiál o 2.000 EUR na chodník pri ordiná-

cii MUDr. Ožvodíkovej program 96, centrum voľného času, času, zrušenie navýšenia položky, všeobecný 

materiál o sumu 2.000 EUR. Pod- program 13. 1, doplnenie položky f EK 6370, 12 0660, poplatky a odvody 

v sume 10.000 EUR na splátky, vyplatenie zábezpeky vratných bytov na Školskej ulici. Kapitálový rozpo-

čet, podprogram 12, plánovane zrušenie navýšenia položky, prípravná a projektová dokumentácia o sumu 

1.100 eur.  A posledný program 72. Rekonštrukcia mestskej komunikácie, zrušenie navýšenia položky re-

konštrukcie a modernizácie vo výške 4.744 EUR. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Pani Mešíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja by som ešte chcela teda navrhnúť, ak by teda neprešieal, táto 

zmena, tak by som chcela poprosiť, aby sme vlastne hlasovali o výdavkových položkách jednotlivo v rámci 

tohto bodu ďakujem. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, tzn. že by sme najskôr mali teda zahlasovať o návrh zmeny, 

ktorý predložil pán Vávra. Následne potom, ak, ak teda sa bude mýliť pán kontrolór, poprosím, opravte ma. 

Čiže ak neprejde návrh pána Vávru, tak prejdeme, k návrhu pani Menšíkovej. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Áno, čo sa môže po každej položke. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) – To znamená, potom po každej položke, ale ak by to vlastne prešlo, 

tak sa tým pádom nemusíme vyjadrovať jednotlivo, hej? 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Vlastne tu sú. Ten návrh obsahuje položky, ktoré sa menia v tom 

samotnom pôvodnom návrhu rozpočtu rozpočtového opatrenia, tzn. že ak odhlasujú poslanci, tak vlastne 

zmenia sa tieto položky a o ostatných následne potom budú hlasovať ešte ako celku, tzn. že dohromady sa 

všetky, lebo nemáte ich samostatne vedené, máte to len ako jedno rozpočtové opatrenia. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) – to znamená,  že my budeme vlastne odsúhlasovať zvlášť zmenu 

alebo resp. Návrh pána Vávru a potom následne celý bod číslo 8. Dobre. 

Oboznámili ste sa, mali ste dostatok času, poslanci s oboznámením sa daného návrhu? 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru – zmeny Návrhu Roz-

počtového opatrenia č. 7 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 218 A/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Súhlasí 

      s prerokovaním poslaneckého návrhu p. Reného Vávru na 

      zmeny v Návrhu Rozpočtového opatrenia č. 7 – zmena 

      rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 p. Ivana Prokopiusová, Bc. Dušan Waldecker 

 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Následne teda prechádzame k návrhu.Teda, resp. K bodu číslo 8 s 

tým, že ideme zaň hlasovať v rámci integrovaných bodov, ktoré predložíl pán Vavra, a teda my sme ich 

odsúhlasiliili, hej? To znamená že tie položky. Dobre, to znamená. postupujeme teda k úvodu číslo 8 ako 

unblock so zmenami, ktoré sme, ktoré predložil pán Vávra.kto j 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru na Rozpočtové opat-

renie č. 7 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 218 B/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

      Rozpočtové opatrenie č. 7 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín- 

      Stráže  na rok 2023. 

 

 
 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 p. Ivana Prokopiusová, Bc. Dušan Waldecker 

 

9/ Návrh na Všeobecne záväzného nariadenie mesta Šaštín-Stráže č. 5/2023, ktorým sa dopĺňa VZN 

o záväzných častiach ÚPN mesta a ktorým sa vyhlasuje záväzná časť ZaD ÚPN Šaštín – Stráže č. 5 

v k.ú. Stráže nad Myjavou.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Otváram rozpravu k danému bodu.  

 

Bežné príjmy 5 218 732       60 969           5 279 701       

Kapitálové príjmy 247 352          344 281          591 633         

Finančné operácie príjmy 130 263          6 039             136 302         

Príjmy spolu 5 596 347       411 289          6 007 636       

Bežné výdavky 5 196 653       65 173           5 261 826       

Kapitálové výdavky 167 205          364 371          531 576         

Finančné operácie výdavky 198 663          -                  198 663         

Výdavky spolu 5 562 521       429 544          5 992 065       

Hospodárenie mesta + RO 33 826            18 255 -          15 571           

Rozpočet  mesta + RO
 Rozpočet rok 

2023 
 Návrh zmeny 

 Rozpočet po 

zmene 
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Marcel Žák (poslanec) - ja som sa chcel to len opýtať pána primátora, ohľadne tohto sme sa na porade 

poslancov bavili. Vlastne my tam máme vyrokované nejaké, nejaké podmienky s tými, s tými dodávateľmi 

alebo teda tých, čo majú záujem tam postaviť tie, veď veterné elektrárne. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného odboru) - To nie je ten návrh. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) – ukončila rozpravu a požiadala predsedu Návrhovej komisie 

o prednesenie návrhu uznesenia 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený návrh je prezentovaný elektronicky. Po-

prosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Návrhom na VZN č. 5/2023 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 219/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša 

na Všeobecnom záväznom nariadení mesta Šaštín-Stráže č. 

5/2023 zo dňa 13.12.2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

mesta Šaštín-Stráže č. 74/2007 zo dňa 22.06.2007 o záväzných 

častiach územného plánu mesta Šaštín-Stráže a ktorým sa vy-

hlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov ÚPN- Šaštín-Stráže 

č.5. 

Záväzná textová časť sa mení v zmysle prílohy č.1, ktorá je 

súčasťou všeobecne záväzného nariadenia. 

Záväzná grafická časť sa mení v zmysle náložky výkresu  

č. 8 – Regulácia a verejnoprospešné stavby. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

10/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

č. 5. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 10 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa návrhom na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov ÚPN Šaštín-

Stráže prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 220/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie že 

a/ Návrh pre Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 bol po 

dobu viac ako 30 dní vyvesený na úradnej tabuli mesta a bol 

prerokovaný s dotknutými orgánmi štátnej správy, 

samosprávy, právnickými a fyzickými osobami v súlade 
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s príslušnými ustanovením §22 Stavebného zákona. 

b/ Akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej 

správy, samosprávy a právnických a fyzických osôb sú 

zapracované v dokumentácii Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-

Stráže č.5. 

c/ Okresný úrad Trnava, odbor výstavby a bytovej politiky po 

prerokovaní, vyhodnotení pripomienkového konania Návrh 

posúdil a vydal k nemu súhlasné stanovisko podľa § 25 

Stavebného zákona listom č- OÚ-TT-OVBP1-2023/055188-

002 zo dňa 06.10.2023, v ktorom konštatuje, že Zmeny 

a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 a postup ich obstarávania 

a prerokovania je v súlade s príslušnými právnymi predpismi 

a v súlade so záväznou časťou vyššieho stupňa 

územnoplánovacej dokumentácie – t.j. ÚPN R Trnavského 

kraja. Zároveň odporúča mestskému  zastupiteľstvu Šaštín-

Stráže dokumentáciu schváliť. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

11/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

č. 5. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 11 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa návrhom na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov ÚPN Šaštín-

Stráže prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 221/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Súhlasí 

s vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej 

správy, samosprávy, právnických a fyzických osôb k doku-

mentácii Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

12/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

č. 5. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 12 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa návrhom na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov ÚPN Šaštín-

Stráže prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 222/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 so stanovenou zá-

väznou časťou. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

13/ Návrh na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  

č. 5. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 13 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa návrhom na prerokovanie návrhu Zmien a doplnkov ÚPN Šaštín-

Stráže prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 223/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Poveruje 

primátora mesta: a/  Zabezpečiť u spracovateľa dokumentácie 

Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 vypracovanie čisto-

pisu dokumentácie v troch originálnych vyhotoveniach v ter-

míne do dvoch mesiacov od nadobudnutia platnosti VZN 
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č.5/2023, zo dňa 13.12.2023, ktorým sa vyhlasujú záväzné 

časti dokumentácie Zmeny a doplnky ÚPN- Šaštín-Stráže č.5. 

b/  Zabezpečiť uloženie dokumentácie Zmeny a doplnky 

ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 na Okresnom úrade v Trnave, Odbor 

výstavby a bytovej politiky, na mestskom úrade Šaštín-Stráže 

a na príslušnom stavebnom úrade a zaslať registračný list 

o obsahu dokumentácie spolu s kópiou uznesenia o jej schvá-

lení na Úrad pre územné plánovanie a výstavbu SR. 

c/ Vyhlásiť záväzné časti dokumentácie Zmeny a doplnky 

ÚPN- Šaštín-Stráže č.5 všeobecne záväzným nariadením 

a zverejniť ich v zmysle §27 ods. 3 písm. a) a b) zák. č. 

50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

(stavebný zákon) v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

14. Návrh Dodatku číslo 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Šaštín-Stráže čí. 2/2021 o miest-

nom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Ďalej len ako.VZN. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 14 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok č. 5 k VZN č. 2/2021 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 224/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša  

na Dodatku č. 5 k Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Šaš-

tín-Stráže č.  2/2021  o miestnom poplatku za komunálne od-

pady a drobné stavebné odpady /ďalej len ako VZN/ 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
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Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

15/ Návrh Dodatok číslo 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže o dani z nehnu-

teľnosti č. 1/2021. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 15 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok č. 1k VZN č. 1/2021 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 225/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša 

na Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta 

Šaštín-Stráže č.  1/2021  o dani z nehnuteľností  /ďalej len 

ako VZN/ 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len teda doplním. Čo sa týka bodu číslo 15, tak, žiaľ.  

Vlastne boli sme nútení aj na základe odporúčania pána kontrolóra a teda na základe reálnych čísiel, ktoré 

máme teda z ekonomického oddelenia, že teda stále je kvázi stratové mesto a nejakým spôsobom musíme 

kompenzovať výdavky, to znamená, že teda aj daň z nehnuteľnosti musí byť navýšená. Teda hľadáme 

možnosti, ako teda ten rozpočet inak vykompenzovať, ako neustálym zvyšovaním poplatkov. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ospravedlňujem sa, ale asi to upresním, to vyjadrenie som dával 

k tomu VZN ku o komunálnych odpadoch,  z toho dôvodu, že vlastne oficiálne obce by mali mať náklady 

na takéto služby, jedna k jednej, zdieľať smerom na obyvateľov.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Pardon, pardon. Áno, asi som to zle teda povedala, len teda, že 

aby tie výdavky, ktoré vlastne realizuje mesto, nemôžu byť teda diametrálne vyššie, ako sú teda príjmy a 

ani nižšie, tzn. že musia sa pohybovať relatívne v rovnakých úrovniach. A žiaľ neustále teda nám poplatky 

za odpady vychádzajú pomerne veľmi vysoké. A teda je to na úkor nás všetkých. 

 

16/ Návrh Dodatku č. 5 Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Šaštín-Stráže č. 26/2000 o úhradách 

za sociálne služby poskytované Mestom  Šaštín stráže, ďalej len ako VZN. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - poprosím o otvorenie rozpravy, teda príspevky v rámci daného 

bodu číslo 16. Nikto, poprosím, pán predseda. Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 15 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok č. 5 k VZN č. 26/2000 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 226/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša 

na Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta 

Šaštín ̶ Stráže č. 26/2014 o úhradách za sociálne služby posky-

tované Mestom Šaštín Stráže. 

  

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
                                                  
17/ Návrh Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. 

Marcel Žák (poslanec) - Ja si zoberiem slovo. Ja som vám ešte pred zastupiteľstvom teda rozdal v podstate 

nejaké pripomienky k týmto zásadám, ktoré sme dostali, aby ste to už mali taký prehľad, máte aj teda nové 

tie zásady aj s tými zapracovanými pripomienkami, takže poprosím vás, keby ste sa na to pozreli. 

V podstate budeme asi, keď teda hlasovať, teda tie nové, tie predkladané. Zmeny.  

René Vávra (poslanec) - Ja by som vám chcel doplniť, ak môžem, čo sa týka, pripomienkovania návrhu 

zásady hospodárenia s majetkom mesta. Určite to tam má farebne zvýraznené, čo saom odovzdával? To je, 

je tam, áno, presne to je ono, v podstate tam sme sa zhodli na tom, že niektoré veci tam chceme vytiahnuť 

z toho kontextu a  niektoré doplňujeme, všetko riešime v súlade s predpismi, odsúhlasené, skontrolujené, 

aby to malo svoju hlavu, pätu. A môžem vás iba takto na úvod povedať, že bolo to trošku regulované tak, 

že primátor ako štatutárta má možnosť aj o polovicu znížiť cenu pri danej veci, keď sa predáva, takže preto 

sme riešili tieto, tieto úpravy, zásady hospodárenia a je ich tam viacej bodov, takže má to veľké opodstat-

nenie na budúcnosť tohoto mesta.   

Marcel Žák (poslanec) - Keď môžem ešte  takú informáciu, my v podstate zásady schvaľujeme v tomto 

roku alebo sme ich mali predkladané už dvakrát. Prvýkrát sme ich schválili, v októbri sme ich neschválili 

a už tie októbrové materiály, už tie zásady boli dvakrát menené. Takže teraz sme sa to snažili dať trošku do 

poriadku, aby sme sa teda niekam pohli a schválili zásady hospodárenia. 

René Vávra (poslanec) - Áno, boli, dopĺňame. Sami, to viete, poslanci, však sa môžte aj vy na to vyjadriť. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len možno doplním, čo sa týka daného, daného podkladu, tak v 

rámci porady sme, aspoň teda ja by som vychádzala z tých podkladov a resp. z tých zásad hospodárenia, 

ktoré nám boli predložené ako podklad pri poslednom mestskom zastupiteľstve v rámci porady, ktorá teda 

bola smerovaná k programu tohto dňového Mestského zastupiteľstva, zásady teda predložené boli nie v 

takom, takej zostave a teda resp. boli predložené v inej podobe. Neboli sme na to upozornení a vlastne po, 

po kontrole predchádzajúcej verzie a vlastne tej verzie, ktorá nám teraz bola predložená k tejto poslednej 

porade, sme vlastne vydedukovali, že boli vykonané nejaké zmeny. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ja som sa len chcel vyjadriť k tomu, že teda opakovane sa teda 

riešili zásady, že sa hlasujú znova. Je to v podstate váš interný materiál v zastupiteľstve, resp. mesta ako 

takého, nie je to ani záväzné nariadenie, tzn. že aj teraz môže sa vám stať, že v praxi vyplynie z toho počas 

roka, že ešte niečo v tom treba upraviť, tak v tom prípade už nebudete musieť, dúfam, už meniť celé zásady, 

ale nejaký konkrétny bod dopĺňať alebo vypúšťať alebo upravovať nejaký text, je to už, berte to tak, že to 

je neustále živý dokument, ktorý bude fungovať ďalej. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - pani Menšíková. 
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Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja by som ešte doplnila, že vlastne je to aj na základe toho, že sa 

menil ten zákon od 1. novembra, takže vlastne, aby to bolo v súlade aj s tým zákonom, takže hlavne tam 

išlo o tie dôvody hodné osobitného zreteľa, takže ohľadom toho sa to určite vymenilo. Ďakujem. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len teda z toho schvaľovacieho, ešte pre istotu si chcem pove-

dať, potvrdíť, vzhľadom k tomu, že pán Žák, či je toto návrh pána Žáka, tzn. ž 

e on keď predložil kompletné nové zásady hospodárenia a v prípade teda, ak by prešli, tak tým pádom už 

neschvaľujeme tie pôvodné, hej? Tieto kvázi nové by nahradzovali tie pôvodné. Akonáhle by tu neprešlo 

tento návrh pána Žáka, tak schvaľujeme teda tie, ktoré nám boli predložené v rámci porady a podkladov na 

zastupiteľstvo. Dobre, potrebuje ešte niekto čas s oboznámením sa podkladov? Nikto. Poprosím pána pred-

sedu návrhovej komisie prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  -Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej po-

dobe, prosím o oboznámenia sa aj s návrhom doplňujúcim od p. Marcela Žáka. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Marcela Žáka – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 

Uznesenie MsZ č. 227/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  Zásady hospodárenia a nakladania s 

majetkom Mesta Šaštín-Stráže, predložené poslaneckým 

návrhom p. Marcela Žáka. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

18/ Návrh Komunitný plán sociálnych služieb mesta Šaštín-Stráže na obdobie 2023-2030. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto, poprosím, pán predseda. 

Navrhovej komisie o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený bod 18 je prezentovaný  elektronicky po-

prosím poslancov, aby sa s ním oboznámili. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Komunitný plán sociálnych služieb mesta Šaštín-

Stráže na obdobie 2023 - 2030 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 228/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Komunitný plán sociálnych služieb  mesta Šaštín-Stráže na 

obdobie 2023 – 2030. 
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Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

19/ Návrh Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Šaštín-Stráže na obdobie 

2024-2030. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 19. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ja by som chcela povedať, že mesto teda nám poslalo také verejné 

pripomienkovanie, však o tom viete poslanci, ja osobne som mala 7 pripomienok, v podstate všetky okrem 

jednej sa mi ako zohľadnili až na tú jednu pripomienku a tá sa týka vlastne techniky, tam sa nijak nereago-

valo a chcela by som akože vysvetliť, prečo akože sa chce nová technika, ja viem, akože požiadavky, všetko 

ide, akože sa mení, pokračovať s dobou a tak, ale napr. nie je mi to jasné, prečo, ako sa uvádza, že nepos-

tačujúce technické vybavenie. Čo sa tým myslí? Pretože v roku 2022 sa menilo akože všetko technické 

vybavenie. V Hlasníku aj informovalo mesto, aj zmluva bola zverejnená na webovej stránke, že zamest-

nancom boli v roku 2021 vymenené počítače, rekonštrukcia kabeláže v budove MÚ, ktorá bola takmer 

havarijnom stave, predtým, obnovila sa všetka technická infraštruktúra, zakúpil sa server, základné pod-

mienky pre hardware software, ktoré umožnili získavať všetky tieto a ukladať, organizovať tieto informácie 

elektronickým spôsobom, tak neviem prečo. Bola aj aktivovaná pečať elektronická mesta a že prečo akože 

sú nepostačujúce? Ja neviem, neviem. Môžem, prečo sa mi ani nato neodpovedalo? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) - Môžem sa k tomu vyjadriť. V dnešnej dobe zakúpite IKT techniku, tak už 

je stará, že keď v dnešnej dobe zakúpite IKT techniku, tak už je stará a veľa zamestnancov ešte nemá 

vymenené počítače a aj tento notebook je môj vlastný, už ho tu mám rok, pretože žiadny poriadny notebook 

na tomto úrade ani neexistuje a druhá vec. Keďže sme spomínali server, tak to, čo je prerobené, to je super. 

Má to svoju úroveň, ale pokiaľ by sa stalo, ako tu sa stáva dosť často v meste, že prepätím nám odchádzajú 

zdroje na počítačoch boli vymieňané viaceré počítače aj na podateľni, ono proste to zhorí a nič nemáme 

zálohované, mali by sme mať tzv. Zrkadlený server, tzn. že ono to nie sú veľké položky, možno 700, 

800 EUR, ale sú to veci, ktoré ak by sa stalo, že ten server odíde a neni zrkadlený, tak je tu doba kamená, 

pretože všetky údaje sa stratia a to isté v každom jednom počítači jedného zamestnanca, či už je to účtov-

níctvo alebo hrobové miesta alebo niečo podobné. Ak to nemáme zálohované, tak máme veľký problém. 

Bolo to myslené len tak, nič viacej.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Poprosím o prednesenie návrhu uznesenia, ak teda už nemá nikto 

z poslancov nejaký podnet. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 19. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho roz-

voja mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 229/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Šaštín-

Stráže na obdobie   2024 - 2030. 

Hlasovanie: 
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Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
 

 

20/ Návrh - Uzatvorenie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom bytu A2 v bytovom dome 

so súpisným číslom 1694 na ulici Školská číslo 4 o vrátení finančnej zábezpeky nájomcovi bytu A2. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja by som sa chcela vyjadriť teda k tomuto bodu s tým, že vlastne 

by som bola rada, keby sa tam vlastne do toho textu zapracovalo to, že vlastne by sme odporúčali splácať 

najviac, doplniť slovíčko najviac v piatich splátkach. 

A do šiestich mesiacov od uplynutia výpovednej lehoty, čiže tento text tam teda ešte doplniť. 

Áno, do šiestich mesiacov. Tak áno, môžem to od vypovedaní, áno, odo dňa uplynutia výpovednej lehoty. 

Najviac v piatich splátkach do šiestich mesiacov od uplynutia výpovednej lehoty. 

Ja by som mala teda tento návrh. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, s tým, že teda ešte musíme najskôr zahlasovať za návrh 

pani Menšíkovej a následne budeme sa teda venovať potom bodu číslo 20 ako takému. Dobre, len upozor-

ňujem. Máte nejaké doplňujúce otázky na pani Menšíkovú k danému návrhu? Nikto. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Ja by som sa chcela spýtať, že či tam je, teda, 

neviem, toto som uzatvárala tú dohodu ja alebo ten návrh som nedávala ja, ale tam už je určený termín 

uzavretia tejto dohody? Mne ide len o to, že či to v tom rozpočte vyjde, nakoľko tam je len čiastočne to 

vyplatenie tej dohody, či už jedného alebo druhého bytu, že či nám to, aby sme sa nezaviazali k niečomu, 

na čo nebudeme v budúcnosti do tých šiestich mesiacov mať? Preto sa pýtam, že či je tam termín tej dohody 

už stanovený? Lebo potom, ako som spomínala minule na porade, že bolo by dobré, keď už my prisľúbime 

alebo keď uzatvoríme s niekým dohodu, už by bolo vhodné, aby sme to aj v rozpočte všetko mali, lebo mne 

do rozpočtu... 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Nevieme, či už bola dohoda podpísaná o tom, alebo či už podali 

výpoveď, no že. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Či už je plánovaná k nejakému termínu táto 

dohoda. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - My to dávame v tom, že teda napr. uplynie im výpovedná lehota 

vo februári, plus šesť  mesiacov. Áno, čiže to takto myslíme. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Áno, ale upozorňujem, že táto suma v priebehu 

tých šesť mesiacov, pochybujem, teda predpokladám, že bude len maximálne jedno zastupiteľstvo, takže 

by tá čiastka tam mala byť ako keby, no schvaľovať sa bude táto ako keby vrátenie zábezpeky len raz, takže 

by tam musela byť ako keby celá tá čiastka, lebo mne to jedno, či to vyplatím. 

V šiestich a pomôže nám to, samozrejme, keď to bude vyplácať šesť mesiacov, len tú sumu musí mať v 

rozpočte ako celok alebo každý mesiac budem dohadzovať 10 000. Neviem, ako, tohoto sa bojím, aby 

nevznikol potom chaos pritom vyplácaní. Dobre, ale ja v tom prípade budem musieť zmenu rozpočtu robiť 

každý ten mesiac, ale toto, tomuto vlastne, tomuto sa chcem vyhnúť, aby, no len keď sa zaviažeme do 

šiestich mesiacov, takže ja už to potom bude nútiť, aby sme tú zmenu rozpočtu. Musíme riešiť 

v tom okamihu, v tom danom čase, že či už to tie plánované zastupiteľstvá tak budú alebo bude musieť byť 

nejaké výnimočné alebo mimoriadne. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja viem, že aj keď bolo treba, sme niečo riešili, tak sa dávalo, aj v 

nedeľu sme tu dokonca prišli. Takže akonáhle uvidíme, aká je, bude situácia a tomuto teda budeme musieť 

asi prispôsobiť, predpokladám. 
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Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem, ale my tým, že sme si vlastne schválili aj jednu zmenu, 

zmenu rozpočtového opatrenia, tam bolo, myslím si, že 10 000 a teraz 25 000, to je 35 000, že už akože, to 

je vlastne. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Čo sa týka zmeny, rozpočtové opatrenia číslo 

7, tam je schválené 10 000 a to treba, aby bolo vyplatené ešte v tomto roku, takže na to treba dávať pozor, 

že tá dohoda už musí byť podpísaná teraz na konci roka, aby sa do konca roka vyplatilo tých 10 000 v 

akejkoľvek pomere. Ako určí vlastne, ako sa dohodne mesto s tými danými  nájomcami? Takže to musí 

byť vyplatené. Žiaľ, rozpočet neumožňuje, aby sa to presúvalo do budúceho roka.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ešte nejaké. Ešte nejaké otázky alebo zo strany poslancov 

k danému návrhu.Ak máte niekto iný návrh, nech sa páči. Alebo môžme prejsť teda k odhlasovaniu návrhu 

pani Menšíkovej. 

Lukáš Letko (poslanec) - Keby sa to predĺžilo teda od tej výpovednej lehoty po dobu jedného roka. To by 

nám niečo pomohlo týmto. Ten pani Menšíkovej návrh, ale nie na tých šesť mesiacov, ale teda, že po dobu 

jedného roka.  

René Vávra (poslanec) - No chápeme to tak, že v podstate by vynechal splátku, ale muselo by to doplatiť v 

tom roku, áno? 

Lukáš Letko (poslanec) -Tak asi tak.  

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Záleží na financiách, to je veľmi ťažké teraz. 

Lukáš Letko (poslanec) - No len tomuto sa treba postaviť čelom, keď to budeme stále odďaľovať, tak ten 

problém nás dobehne a to nebudú len títo dvaja nájomcovia, to budú ďalej potom i ďalší a sa nám to nakopí 

potom. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Takže sa tomu postaviť čelom a riešiť to pô-

žičkou. Áno, rozumiem. Túto povinnosť si musíme splniť vlastne voči tým nájomníkom, len hovorím, že 

keby sme to mali riešiť z vlastných zdrojov, tak je to také, že naozaj si nedovoľujem odhadnúť. 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Tak či tak sa to musí zaplatiť. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Môžem k tomu niečo povedať? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja, prosím, neskáčme si do reči, povedala som, že kto chce slovo, 

poprosím o prihlásenie sa. Nech sa páči, p. Hladík. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) -Ak k tomu niečo môžem povedať. Tí ľudia, keď sa 

chceli sťahovať, museli tie peniaze vložiť. Teraz on, keď uvoľní byt, bude rok, čaká na peniaze, preto môj 

návrh podporujem návrh p. Menšíkovej, návrh pol roka, nie, aby čakali rok na svoje peniaze, už keď teda 

uvoľnia, vysťahujú byt aspoň trošku serióznosti od strany mesta? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Pani Bízková. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Áno, áno, ale na druhú stranu zase opäť tí 

nájomníci ich dávali v nejakých splátkach zase tak na 2 alebo teda na 3, na 2, na 3. Ako ja viem, že cieľom 

mesta vôbec nie je toto naťahovať, ani zdržovať, ani držať peniaze, ale nájsť tie peniaze na druhú stranu a 

keď to nebude možné z vlastných zdrojov, tak bude musieť mesto riešiť iným spôsobom. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Veľmi stručne k tomuto. Hovoríme teraz o dvoch ľuďoch. Áno, 

pokiaľ dobre viem, vyplatenie ich vkladu, len, pán poslanec, jedno slovíčko nemuseli, nie museli dať, ne-

museli, kto chcel, dal, kto nechcel, nedal. Ale to len slovíčko je, mám plán, kde nájsť tie zdroje na to, aby 

sme ich naozaj vyplatili do pol roka. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, poprosím teda, p. Menšíková predložila návrh doplnenia, 

resp. zmeny daného návrhu číslo, resp. Bodu číslo 20, že teraz momentálne hlasujeme za návrh p. Menší-

kovej a potom následne sa preklenujeme ešte k bodu späť k tomu číslo 20. Dobre, teraz poprosím teda 

zahlasovanie návrhu p. Menšíkovej, kto je za? 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom Mgr. Ľudmily Menšíkovej, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 230A/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Súhlasí 

s poslaneckým návrhom Mgr. Ľudmily Menšíkovej na 

doplnenie do návrhu na uznesenie slovíčko „najviac“ v 

piatich splátkach a najneskôr do 6 mesiacov odo dňa uplynutia  

výpovednej lehoty. 

Hlasovanie: 
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Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Poprosím teda ešte o odhlasovanie bodu číslo 20 so zmenami, 

ktoré navrhla teda p. Menšíková, ktoré sme schválili pred chvíľočkou. Poprosím o prednesenie teda návrhu 

uznesenia v rámci bodu číslo 20. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  - Uvedený návrh je prezentovaný elektronicky, po-

prosím poslancov o oboznámenie s tým, že v poslednej vete sa nahrádza najneskôr do jedného roka, do šesť 

mesiacov, áno. Najviac šesť mesiacov. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Čiže najviac, najviac v piatich splátkach do šiestich mesiacov odo 

dňa uplynutia výpovednej lehoty. Odo dňa vyplynutia výpovednej lehoty. Dobre, pani Poláková, máte po-

značené?  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže 

a nájomcom bytu A2 v bytovom dome c.č. 1694 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 230B/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom 

bytu A2 v bytovom dome so súpisným číslom 1694 na ul. 

Školská č.4 (ďalej aj ako „byt A2“) o ukončení nájmu a do-

hody o vrátení finančnej zábezpeky nájomcovi bytu A2 vo 

výške 28.666,54 EUR /slovom dvadsaťosemtisícšesťstošesť-

desiatšesť eur a päťdesiatštyri eurocentov/, ktorú nájomca 

uhradil v prospech mesta na základe Zmluvy o uzatvorení bu-

dúcej „Nájomnej zmluvy“ a zmluvy o uzatvorení budúcej 

„Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome BLOK „A“ v meste 

Šaštín-Stráže v k. ú. Stráže, postavený na pozemku parc. č. 

109/52 zo dňa 25. 01. 2013 v znení jej dodatkov a na základe 

Zmluvy o nájme bytu zo dňa 31.01.2014, a to v najviac piatich 

splátkach, najneskôr do 6 mesiacov, odo dňa uplynutia výpo-

vednej lehoty bytu A2. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  
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Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

21/  Návrh uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom bytu B3 v bytovom dome so 

s.č. 1695 na ulici Školská č. 3 o vrátení finančnej zábezpeky nájomcovi bytu B3.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 21. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Tak rovnako ako v predchádzajúcom bode by som teda prosila, 

že najviac doplniť to slovíčko, najviac v piatich splátkach do šiestich mesiacov tu plynutia doby. Dobre, 

aby to bolo rovnaké. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -To je to isté, hej? Tzn. Žže to zopakujem najviac v piatich splátkach 

do šiestich mesiacov odo dňa uplynutia výpovednej lehoty. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom Mgr. Ľudmily Menšíkovej, prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 231A/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Súhlasí 

s poslaneckým návrhom Mgr. Ľudmily Menšíkovej na 

doplnenie do návrhu na uznesenie slovíčko „najviac“ v 

piatich splátkach a najneskôr do 6 mesiacov odo dňa uplynutia  

výpovednej lehoty. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Následne teda schvaľujeme bod číslo 21 ako taký, poprosím o 

zahlasovanie, resp. Prednesenie návrhu číslo 21. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 21. Uvedený návrh je prezentovaný elek-

tronicky s tým, že v poslednej vete v piatich splátkach sa dáva slovo najviac v piatich splátkach a najneskôr 

do jedného roka sa nahrádza šesť mesiacov odovzdania bytu. A poprosím o oboznámenie sa poslancov. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže 

a nájomníkom bytu B3 s.č. 1695 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 231B/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

uzavretie dohody medzi mestom Šaštín-Stráže a nájomcom 

bytu B3 v bytovom dome so súpisným číslom 1695 na ul. 

Školská č.3 (ďalej aj ako „byt B3“) o ukončení nájmu 

a dohody o vrátení finančnej zábezpeky nájomcovi bytu B3 vo 

výške 28.666,54 EUR /slovom dvadsaťosem-

tisícšesťstošesťdesiatšesť eur a päťdesiatštyri eurocentov/, 

ktorú nájomca uhradil v prospech mesta na základe Zmluvy o 

uzatvorení budúcej „Nájomnej zmluvy“ a zmluvy o uzatvorení 
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budúcej „Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome BLOK 

„B“ v meste Šaštín-Stráže v k. ú. Stráže, postavený na po-

zemku parc. č. 109/51 zo dňa 30. 11. 2012 v znení jej dodatkov 

a na základe Zmluvy o nájme bytu zo dňa 31.01.2014 v znení 

jej dodatkov, a to v  najviach piatich splátkach, najneskôr do 6 

mesiacov od uplanutia výpovednej lehoty bytu B3.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík,  

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

22/  Návrh na schválenie ceny ročného nájmu bytov v bytových domoch. Na ulici je Nešpora 1575 

a na Nám. slobody č. 942 v Šaštíne Strážach.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu.  Nikto, poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia pána predsedu návrhovej komisie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  - Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej 

podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na schválenie ceny ročného nájmu v bytových do-

moch na ul. M. Nešpora 1575 a na Nám. Slobody č. 942 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 232/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

od 1. 1. 2024 cenu ročného nájmu bytov vo výške 4,5 % 

z obstarávacej ceny bytu v bytových domoch na ul. 

M.Nešpora 1575 a Nám. slobody 942. Do ceny ročného nájmu 

bytov nie sú zahrnuté úhrady za plnenia poskytované 

s užívaním bytu.    

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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23/ Návrh na zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva číslo 26/2019 a uznesenie Mestského za-

stupiteľstva číslo 308/2020.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  -Otváram rozpravu k danému bodu. Nikto poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia pána predsedu návrhovej komisie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 23. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len doplním pána predsedu návrhovej komisie, že bod číslo 23 

máme.ozdelený na 3 body, tzn. Že každý bod prechádzame samostatne, hlasujeme momentálne teda za bod 

podľa písmena a.  

 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 26/2019 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 233/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

a/ Uznesenia MsZ č.26/2019 zo dňa 30.januára 2019, ktorým 

bola schválená redakčná rada Hlásnika. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Uvedený návrh bodu číslo 23, písmeno b je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o 

oboznámenie sa. 

 

b/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 308/2020 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 234/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

b/ Uznesenie MsZ č.308/2020 zo dňa 12.mája 2020, ktorým 

deleguje Mgr. Kristínu  Pöstenyi za člena Redakčnej rady 

Hlásnika. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 23, písmeno c. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o 

oboznámenie sa.  

 

c/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 308/2020 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 235/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie  

c/zrušenie vydávania občastníka Hlásnik v papierovej forme a 

nahradí ho vydávanie  elektronickou formou cez systém Mu-

nipolis. 
 

 Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vá-

vra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Proko-

piusová 

 

Proti: 1 Mgr. Ľudmila Menšíková   

 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

24/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 6/2022 zo dňa 28. 11. 2022, Uznesenia MsZ č. 57/2023, Uz-

nesenia MsZ č. 58/2022 zo dňa 15. 12. 2023.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Páči sa p. Prokopiusová. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Súhlasím tu s týmto, až na tú poslednú vetu, že následne bude ukončená 

činnosť komisie k 31. 12. 2023. Myslím si, že táto komisia nebude nikdy zrušená, pretože v roku 2019 sa 

vlastne prijalo uznesenie a táto komisia bude existovať stále, takže tú vetu, keby sme vynachali, takže 

myslím si, že by sa to dalo, ale pretože komisia pre cestovný ruch je vlastne, bola zriadená ako stála komisia, 

takže ona ostáva, my ju nezruší, ona ostáva, len členovia idú preč. 

Tak ten bod, keď tú vetu, keby sme poslednú, následne bude ukončená, zrušili, bude to asi dobre, si myslím 

teda či? Lebo tá komisia bola v roku 2019 uznesením prijatá ako stála komisia, tak ako všetky komisie. 

Číslo 22/2019.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Bola, či sa nemýlim. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Komisia v rámci uznesenia, ako tvoj návrh zostáva ale bez člena. 

Áno, dobre som to pochopil? 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ako nech, ale že my ju vlastne nerušíme, tú komisiu, ona vlastne zo-

stane, lebo ona bola prijatá uznesením. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja rozumiem. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Takže ten bod, keby sme dali preč. Ten bod, následne tú poslednú vetu, 

tu následne bude ukončená činnosť k 31. 12. tak som to pochopila.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - A aká bude činnosť? Moment, moment. 
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Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - A keď v roku 2019 komisie boli ako prijaté uznesením, to nevadí. 

No neviem, ja sa len pýtam. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Môžem Ivy, aká bude činnosť komisie bez členov 

komisie? To je tá posledná veta, ktorá ti vadí, nebudú členovia komisie, nemôže byť. 

René Vávra (poslanec) – Mohol by som sa do toho zapojiť, máme kultúrnu referentku predsa. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Ale my nerušíme, komisia zostane, ale máme, logicky tá komisia zo-

stane. 

René Vávra (poslanec) - Ale máme kultúrnu referendentku, predsa nie? 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Dobre, ja nehovorím, ale hovorím to, že tá komisia zostane. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja ti rozumiem čo chceš povedať. Len to je, čo som ja povedal v 

úvode, že komisia v rámci uznesenia zostáva bez členov, ale to nemá význam. 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Logicky. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Skúste to, pán kontrolórór, ešte si prosil slovo. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - To bolo uznesením prijaté číslo 22/2019. Tie komisie sú, akože nastalo 

s tým uznesením, ale my ju vlastne, že rušíme, ale ona zostane ona vlastne zostane. Bol by to probléme a 

neviem, ja sa. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ja som si len hľadal to uznesenie. V roku 2019 ste si prijali, že 

zriaďujete šesť komisií, jedna z nich je teda komisia pre kultúru, ktorú ste neskôr premenovali a zriadili ste 

si ich ako svoje stále poradné, iniciatívne a kontrolné orgány. Takže, je to stále komisia. Ak ju chcete zrušiť, 

tak by som navrhol teda potom aj doplniť, že teda rušíte tým pádom túto časť aj v tom Uznesení 22/2019, 

ale keď ju budete mať a nebude obsadená, tak proste nebude fungovať, takže je to na vás. 

René Vávra (poslanec) - Ja sa chcem opýtať aj primátora, že či teda bude pokračovať v nejakých tých 

veciach, čo tam bolo v tej komisii. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Myslíš v tých podujatiach, áno, podujatia, samozrejme, ten program 

zachováme. 

René Vávra (poslanec) - Lebo naozaj to bolo náročné. Ja som bol členom a ja som odišiel a po mojom 

odchode sa to takto  zosypalo. Takže ja sa k tomu takto vyjadrujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Znovu sa k tomu vrátim, jednou vetou. Podujatia, ktoré boli v tomto 

roku alebo aj predošlých rokoch, to je úplne jedno, boli veľmi dobre, mali veľmi dobrú odozvu v tomto 

roku, si myslím, že naozaj veľmi dobrú, takže určite v tom pláne a plus ho doplníme ešte o niektoré veci, 

ktoré som dostal od občanov návrhy, takže určite v tom pokračovať budeme. V rámci zamestnancov. 

René Vávra (poslanec) - Lebo je tam kultúrna referentka, môže si tam pribrať nejakých zamestnancov, vždy 

sa dá nejaká porada alebo niečo, že už sa nám niečo hodí? Možnože povieme, uvidíme.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ešte nejak. Že aký je váš návrh? P. Prokopiusová? 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - No myslím si, že tú vetu preč. Následne bude ukončená jej činnosť. Či 

pán kontrolór? Ale je nastálo tá komisia, teraz to aj pán kontrolór povedal, on sa ako pozeral na to uznesenie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Počkajte, dajte, kontrolórovi minútku. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Záleží od vás, že či do budúcna ju chcete naozaj túto komisiu 

kultúry mať alebo nemať, je to na vás. Je dosť divné, že by ste ju nemali, ale teda rozhodnúť sa, tak kľudne 

môžte teraz, čo sa týka samotného, to, čo, jak je to napísané v zákone, čo sa týka komisií? Je tam obecné 

zastupiteľstvo, môže zriaďovať komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné or-

gány. Pod tou dočasnosťou je ale myslené, že si zriadite nejakú mimoriadnu komisiu pre niečo. Ja napr. sú 

oslavy 1000 rokov založenia obce, tak jednoducho si zriadia možno preto nejakú špeciálnu komisiu, ktorá 

v podstate bude pripravovať takéto oslavy alebo niečo podobné. Tým sa myslí tá dočasnosť, čo sa týka stále 

za normálnych okolností takáto stála komisia býva aj vymenovaná minimálne niekde v Rokovacom po-

riadku alebo tak, že máte, máte takéto stále komisie. No schválili ste si to, že je to stále komisia, tzn. že 

kvázi každé nové zastupiteľstvo by mala mať minimálne tieto komisie, ktoré, ktoré máte v tom uznesení 

22/2019, keď ju nebudete mať plnú, tak proste bude existovať a začne fungovať v okamihu, keď ju naplníte 

členmi a budete mať nejakého predsedu tej komisie, takže dovtedy budete mať len prázdny názov. 

René Vávra (poslanec) -Tak ja by som navrhol, nechajme ju tak nech ju majú otvorenú, tak keď tam budú 

nejakí ľudia alebo nebudú, tak už je to tam, nebude nás to nič stáť v podstate. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ale podľa mňa, pardon, nech sa páči, p. Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja len chcem teda upozorniť, že vlastne ideme ju rušiť, ale v 

rozpočte máme 5350,- eur v rozpočte na rok 2024. Čiže aj s týmto sa musí teda poriešiť, ak ju zrušíme, tak 

potom musí sa to zrušiť aj v tom programe. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, dobrá úvaha, ale z praktickej stránky. Keď to bude 

robiť aj mesto, nebudú potrebovať materiál, bude treba tovar? Takisto ako aj tá komisia. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len sa teda ešte vrátim k tej pôvodnej úvahe. 

Lebo podľa mňa ani jeden bod a, b, c nerieši existenciu danej komisie v rámci bodu a sa rieši teda zrušenie 

navrhované, resp. Uznesenie, ktorým boli zvolení predseda, členovia a zapisovateľ komisie, následne teda 

bude ukončená činnosť komisie, ale to je myslená činnosť komisie. Nehovoríme o komisii, hej. Druhý bod 

číslo alebo teda písmeno b ruší uznesenie, ktorým bol zmenený názov komisie a bod c. rušíme uznesenie, 

ktorým boli zvolení, doplnení členovia komisie, tzn. v rámci každého jedného bodu riešime buď názov 

alebo členov a v rámci bodu a/ riešime alebo teda súčasť toho bodu a je činnosť tej komisie. Neni tu uve-

dené, následne bude zrušená komisia k 31. 12. 2023. Ja to tak chápem, že aj napriek teda, ak by teda boli 

schválené tieto body a komisia stále funguje, len teda nemá tých členov. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - V podstate je to jednoduché, jak tu tie názory padli, sú aj logicky, 

áno, aj ja to hovorím, to hovorí, že čo bez členov, ale na druhej strane dobre, možno sa nájdu v priebehu 

roku ľudia, ktorí sa dobrovoľne nemusí to byť z radov poslancov áno, samozrejme, poslanec, predseda 

musí, to vieme, ale možno sa naozaj v priebehu roka nájdu tí ľudia, ktorí budú aktívni v tejto oblasti. Takže 

skúsme sa pridržať toho návrhu, že teda nezrušiť. Je jak stála, ale momentálne bez činnosti, pokiaľ sa ľudia 

naplnia, pokiaľ ľudia prejavia záujem o prácu. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len ešte, pardón, p. Menšíková, ja len doplním teda pána pri-

mátora, ja podľa mňa ten návrh, p. Prokopiusovej vidím za bezpredmetný, lebo ani jeden, ani a, ani b, ani 

c návrh nerieši samotnú komisiu. Ja som to pred chvíľkou povedala, bod a/ rieši členov a ich činnosť, bod 

b/, riešiť názov komisie, bod c/, doplňujúcich členov komisie, nie samotné fungovanie komisie. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) - Nevieme. Tam nepasuje tá posledná veta. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja to viem, neviem však máme rozdielne názory. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - P. Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja sa vrátim teda k tomu rozpočtu. Ospravedlňujem sa. Samo-

zrejme, že MÚ má právomoci kultúrnu vlastne oblasť, takže ospravedlňujem sa, ale bolo tu napísané v tom 

programe kultúrna komisia takto má, samozrejme, že tie peniaze, budem rada, ak sa využije na kultúru. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - ďakujem, pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) - Ja to zase chápem asi takto. Že v podstate v tom bode b, keď zrušíme to VZN-ko 

s novým,  uznesením, uznesenie na nový názov, my sme vlastne zlúčili tým uznesením dve komisie, čiže 

my sa vrátime pred, čiže nám vzniknú ďalšie dve, potom cestovný ruch a zvlášť kultúra, čiže keby sme to 

možno nechali takto, jak to je to béčko, tak budeme mať prázdnu komisiu pre cestovný ruch, cezhraničnú 

spoluprácu a kultúru. Lebo my keď schválime to b, tak prídeme do stavu asi toho predtým. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Tzn. dve komisie. 

Marcel Žák (poslanec) - Čiže nám vzniknú 2 komisie. Cestovný ruch, cezhraničná spolupráca a kultúra. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - A kto bude teda potom pracovať na podujatiach? Cestovný ruch. 

Kto? Marcel ja  chápem tvoj návrh, ako chápem logiku. To má len realita zase úníka. Vieš, počul si to sám 

od pána poslanca. Časovo náročné, ľudia majú rodiny. Sám si to zažil, bol si na tých akciách. Ja, ja tvoj 

návrh za. 

Marcel Žák (poslanec)  - Zatiaľ, ja som chcel len do toho vniesť nejako teda, zostane nám komisia, tá, ktorá 

bola teraz, ale bez členov a ako si ty hovoril, že pokiaľ sa nájdu ľudia, tak ich môžeš teda do tejto komisie, 

ktorá je teraz súčasná,  napĺňať potom  nie dve komisie, ale iba je jednu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja súhlasím, len vieš, čo, tu rozprávali aj o komisiách iných rôznych, 

poviem to otvorenie, sa hádali tu o členov, no dneska je problém, aby sa poskladali, p. predseda, mám 

pravdu, páni predsedovia, že dneska je, to je veľký problém, aby ste boli uznášania schopný, tak ja kvázi 

by som súhlasil s tvojím návrhom, samozrejme. A má to aj hlavu, aj pätu, len tá realita, vieš, ale dobre, 

skúsme to tak ako to navrhuje p. Žák. 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Ja by som tam navrhoval doplniť jednu vetu. V prípade potreby bude 

činnosť komisie obnovená. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Tak, jak som to povedal.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja si myslím, že to zbytočne komplikujeme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Zbytočne to komplikujeme. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Keď sa nájdu predsa členovia, ktorí budú chcieť byť v rámci ko-

misie, tak sa pripraví uznesenie, v rámci zastupiteľstva sa schváli dané uznesenie. P. kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) - Ospravedlňujem sa. Zvyčajne sa snažím robiť s vecami, ktoré 

sú, mám k tomu zdroj. Takže aby sme si teda ujasnili, že aká je aktuálna situácia. Táto komisia, to nie je 
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pôvodná komisia kultúry, ale to je ako pôvodná komisia pre cestovný ruch a cezhraničnú spoluprácu, tzn. 

naopak, zmenou názvov ostane iba komisia pre cestovný ruch a cezhraničnú spoluprácu. To je to uznesenie 

57 jednoznačne z 15. 12. nie je z 28. 11. hľadal som to v tom 28. 11. a to až teda z decembra a myslím, že 

to je drobnosť, dôležité je to predchádzajúce uznesenie 56/2022. Mestské zastupiteľstvo ruší komisiu pre 

kultúru z dôvodu personálneho neobsadenia. Takže komisia kultúry je už dávno zrušená, hej? Tzn. Že v 

okamihu, v okamihu, keď sa tu teraz bavíme, tak vlastne došlo k tomu, že ste ako keby obnovili názov tej 

komisie pre cestovný ruch a cezhraničnú spoluprácu, ktorá teda nie je obsadená, hej? To je celé, čo mo-

mentálne z toho vyplýva. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Tak vyplýva z toho, čo ešte vidíme hodinu nad jednou vecou. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja si myslím, že teda ak nemá nikto nejaký návrh konkrétneho, 

konkrétnej úpravy daného uznesenia, pristúpime k hlasovaniu jednotlivých bodov. Súhlasíte? Tak, ako sú, 

tzn. teraz ideme riešiť bod a/ prosím o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo, bod číslo 24, písmeno a. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe. Poprosím pos-

lancov o oboznámenie sa. 

 

a//Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 6/2022 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 236/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

a/Uznesenie MsZ č. 6/2022 zo dňa 28.11.2022, ktorým boli 

zvolení predseda, členovia a zapisovateľka Komisie pre ces-

tovný ruch a cezhraničnú spoluprácu. Následne bude ukon-

čená činnosť komisie k 31.12.2023. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan Wal-

decker, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Še-

divý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 24, písmeno b. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o 

oboznámenie. 

  

b//Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 57/2022 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 237/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

b/Uznesenie MsZ č. 57/2022 zo dňa 28.11.2022, ktorým bol 

zmenený názov komisie, na nový názov Komisia pre cestovný 

ruch, cezhraničnú spoluprácu a kultúru.  

 

Hlasovanie: 
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Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan Wal-

decker, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Še-

divý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 1 p. Marcel Žák   

 

Zdržali sa: 1  Mgr. Ľudmila Menšíková 

 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 24, písmeno bc. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o 

oboznámenie. 

 

c//Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 58/2022 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 238/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

Uznesenie MsZ č. 58/2022 zo dňa 28.11.2022, ktorým boli 

zvolení doplnení členovia Komisia pre cestovný ruch, cezhra-

ničnú spoluprácu a kultúru.  

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan Wal-

decker, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Še-

divý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková 

 

25/ Návrh na prevod časti mestského pozemku, parcela číslo  1116//1 v k. ú. Stráže nad Myjavou, 

 novovytvorená parcela číslo CKN 867/3 vo výmere 9 m² k. ú. Stráže nad Myjavou. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu, nikto poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia pána predsedu návrhovej komisie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 25? Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie 

sa.  

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na prevod časti mestského pozemku nižšie menoným 

prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 239/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. e/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  odpredaj z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa časti mestského pozemku  parc. č. č. E-KN 
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1116/1  v celkovej výmere 2 ha 3105m2, druh pozemku trvalý 

trávny porast, v k.ú. Stráže nad Myjavou vedenom na LV 2045 

pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica –  novovytvorená parc.č. 

C-KN 867/3 vo výmere 9 m2, druh pozemku záhrada, 

v zmysle geometrického plánu č. 52/2022 vypracovaného To-

máš Holíč – GeoTime, Prievaly 352, úradne overeným OÚ Se-

nica, katastrálny odbor dňa 09.06.2023 pod č. G1-398/2023 

Ing. Rastislavovi Javorkovi,  bytom Šaštín – Stráže, Na Ko-

pánke 26. 

Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom. 

Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

návrh na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 

Sumu za odkúpený pozemok  kupujúci vyplatí Mestu Šaštín-

Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  poštovou 

poukážkou alebo bankovým prevodom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. 867/4 a objektu č. 

1672, pričom prevádzaný pozemok tvorí  časť oploteného 

pozemku, o pozemok sa stará, nie je predpoklad, že by 

pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, 

vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku nie je možné 

predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem iný záujemca. 

V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide o prevod 

nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou a nízkou 

hodnotou. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

26/ Návrh na prenájom časti pozemku, parcela číslo EKN 589/145, novovytvorná CKN 1654/8 vo 

výmere 837 m² v k. ú. Stráže nad Myjavou.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu, nikto poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia pána predsedu návrhovej komisie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 26. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na prenájom časti pozemku prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 240/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

prenájom  pozemku ako spôsob nakladania s nehnuteľným ma-

jetkom mesta podľa § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa a uzavretie nájomnej zmluvy s ná-

jomcom – Vladimírom Maxianom ml., bytom Šaštín – Stráže, 

Záhorácka 55, pričom predmetom nájmu bude časť pozemku 

registra „E-KN“ - parc. č. 589/145, druh trvalý trávny porast, 

výmera 30896 m2, zapísaný na liste vlastníctva č. 2045, k. ú. 

Stráže nad Myjavou, obec Šaštín – Stráže, okres Senica, pri-

čom prenajímaná časť pozemku o celkovej výmere 837 m2 je 

vymedzená situačným nákresom – novovytvorená C-KN 

1654/8), nájomná zmluva bude uzavretá na dobu neurčitú. Ná-

jomné bude dohodnuté vo výške 0,50 EUR/m2/ rok (v zmysle 

sadzobníka cien/služieb mesta Šaštín – Stráže); vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota nájomného neprevyšuje 

7.500,- € na základe preukázateľného porovnania s obdobným 

majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú hodnotu nájom-

ného stanoviť znaleckým posudkom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

dotknutá časť pozemku je v súčasnosti neudržiavaná, žiadateľ 

je vlastníkom susedného pozemku parc.č. 1209/1 a 1207/2 

v k.ú. Stráže nad Myjavou, nie je predpoklad, že by pozemok 

mesto v súčasnosti užívalo časť pozemku pre vlastné potreby, 

vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku nie je možné 

predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem iný záujemca. 

Žiadateľ plánuje využiť pozemok ako záhradku a dvor.  

V prípade skončenia nájmu bude pozemok uvedený do 

pôvodného stavu. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

obce ide o nájom nehnuteľného majetku mesta s nízkou 

hodnotou -  hodnota nájomného určená v súlade s § 9aa ods. 4 

zákona o majetku obcí predstavuje sumu 4185,-€. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

27/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku, parcela číslo CKN 1916/84 v k. ú. Šaštín. 

diel 2, parcela číslo c kn 1808 vo výmere 9 m² v k. ú. Šaštín.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu, k danému bodu, nikto, poprosím  o prednesenie 

návrhu uznesenia. 
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Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej po-

dobe, poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zámer prevodu časti mestského pozemku prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 241/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. e/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja z dôvodov oso-

bitného zreteľa,  časti mestského pozemku  parc. č. C-KN 

1916/84  v celkovej výmere 311m2, druh pozemku ostatná 

plocha, v k.ú. Šaštín vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – 

Stráže, okres Senica –  diel 2 parc.č. C-KN 1808 vo výmere 9 

m2, druh pozemku zastavaná plocha, v zmysle geometrického 

plánu č. 16/2023 vypracovaného Ing. František Pos – Geode-

tické činnosti, Štefanov č. 161, úradne overeným OÚ Senica, 

katastrálny odbor dňa 21.09.2023 pod č. G1-596/2023 Jánovi 

Farkašovi,  bytom Bratislava, Furdeková 11. 

Cena pozemku sa stanovuje na 50,- € za m2. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. C-KN 1808 v k.ú. 

Šaštín a rozostavanej rekreačnej chaty, ktorá je na ňom 

postavená, pričom prevádzaný pozemok tvorí  časť 

zastavaného pozemku, pozemok nadobúdateľ užíva, nie je 

predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre 

vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. Jedná sa o zosúladenie užívacieho stavu 

s majetkovoprávnym stavom.  V zmysle Zásad hospodárenia 

s majetkom obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta 

s malou výmerou a nízkou hodnotou. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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28. Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parcela číslo EKN 589 78 v k. ú. Stráže nad 

Myjavou, novovytvorené parcelové číslo CKN 1403/10 vo výmere 25 m², CKN 1403/11 vo výmere 

24 m² k. ú. Stráže nad Myjavou. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bod číslo 28. Poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 28. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zámer prevodu časti mestského pozemku prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 242/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. e/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov zámer odpredaja z dôvodov hod-

ných osobitného zreteľa  časti mestského pozemku  parc. č. E-

KN 589/78  v celkovej výmere 3ha 7397m2, druh pozemku 

ostatná plocha, v k.ú. Stráže nad Myjavou vedenom na LV 

3064 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica –  novovytvorené 

parc.č. C-KN 1403/10 vo výmere 25m2, druh pozemku zá-

hrada, C-KN 1403/11 vo výmere 24 m2, druh pozemku, 

v zmysle geometrického plánu č. 71/2023 vypracovaného Má-

rio Antálek geodetické práce, Brodské 817, úradne overeným 

OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 11.08.2023 pod č. G1-

548/2023 Ladislavovi Bolebruchovi ml.,  bytom Šaštín – 

Stráže, Domky 1351.  

Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom.Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 

skutočnosť, že kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. E-KN 

79 v k.ú. Stráže a hospodárskeho objektu, ktorý je na ňom 

postavený, pričom prevádzané pozemky tvorí  časť oploteného 

pozemku, pozemok nadobúdateľ užíva a stará sa oň, nie je 

predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre 

vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. Jedná sa o zosúladenie užívacieho stavu 

s majetkovoprávnym stavom.  V zmysle Zásad hospodárenia 

s majetkom obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta 

s malou výmerou a nízkou hodnotou. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
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Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

29/ Návrh plánu zasadnutí mestskej rady Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach na rok 2024.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 29. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Môžem ja? Páni, k návrhu p. Dalajkovej Suchej o zastupiteľstvách. 

Súhlasím s tým, že treba viac tých zastupiteľstiev, lebo je veľa problémov, ale, nebudem  v budúcom roku 

zvolávať porady, len radu, lebo dobre, to tu povedal pán poslanec, Vávra my poslanci, takže vy aj tak sa, 

neni to na urážku, ja to nemyslím zlom, aj tak sa stretávate osve, aj tak sa dohodujete osve. V podstate 

dneska aj tie materiály, nikto so mnou nekonzultoval, takže  ste ukázali svoje smerovanie. Takže dobre, 

súhlasím s tým, s návrhom p. Dalajkovej Suchej, ale oznamujem vám, budem zvolávať len radu. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem, ale ja som ten návrh ešte nepredložila. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - ale ja s tým súhlasím. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Ja mám len teda na podnet a alebo na príspevok pána primátora 

otázku nadväzujúcu, však kto nám teda potom zodpovie odborné témy, ak nebudeme mať dané porady. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani zástupkyňa. Ja myslím, že som to povedal jasne a zopakujem 

to znovu a ty to dobre vieš. 5 - 6 hodín sme tu sedeli na poradách až tak, že už mi naposledy tu strácali z 

kolegu poslancom nervy. Efekt z tých rád bol aký? Ja sa ťa opýtam, žiadny, pán poslanec Waldecker, mál 

pravdu, žiadny. 5 - 6 hodín tu trávime. Stejne, ako to povedal pán poslanec Vávra, vy sa, aj tak sami do-

hodnete my poslanci, teraz sa neuraz, pán kontrolór si povedal presne a kontrolór, kto to konzultoval to 

konzultoval so mnou, kto mňa tu rešpektuje ako primátora? Bez komentára, je to moje právo, rady. 

René Vávra (poslanec)  - Ja by som chcel sa ešte opýtať na túto vec, čo sa týka týchto vecí, ako sa vyjad-

rujete teraz, tak my sme predsa mali finančnú komisiu. Ľudka ju zvolávala ďaleko skorej. Zúčastnili ste sa? 

Pýtam sa? Zúčastnili ste sa na komisiách? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  -Ja nehovorím o komisiách, ja sa budem zúčastňovať komisii, súh-

lasím. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Prosím, neskáčme si do reči. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja sa budem zúčastňovať komisií, naprosto súhlasím, ale prečo ste 

povedali komisie ja 5 -6 hodinové rady. Povedal som to v úvode, pán poslanec, nechaj má aspoň svoj názor 

na to celé povedať. Je to názor celého kraja, áno, každý vidí našu spoluprácu, celý kraj, vidia to médiá, 

vidia to všetci, sám si to tu teraz, dneska aj potvrdil, opakujem zrozumiteľne, slovensky budem chodiť na 

komisie. Zvolávam iba radu, je to moje právo. Bez komentára. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) . Ja by som chcela podotknúť, že keď tie zastupiteľstvá budú rozdelené 

na 6, nie 4, tak tie porady poslancov nebudú, predpokladám, dúfam, 5 hodinové, lebo ten materiál budeme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Zastupiteľstvá budú 15 hodinové, na čo 2× 5 hodín rada 5 hodín 

zastupiteľstvo to je 10. No tak spravíme si radu, rada doporučí, lebo nedoporučí a je to jednoduché. Nás to 

unavuje. Všetkých, vrátane zamestnancov. Pani poslankyňa, tu sedieť, už sem trošku nahnevaní, oni majú 

traumu sem prísť. Opakujem a neodvolám. Rada. Vy si robíte vlastné rady, vlastnej porady, tak si ich robte, 

dnes ste to jasne, pani poslankyňa, dnes ste to jasne ukázali. Načo to komplikovať? Načo tu tráviť hodiny 

času? Zbytočne stejne mám stránky ľudí? Od rána do večera tu mám plno ľudí až tak, že včera ani sa 

prednosta, ku mne ani na tretí pokus, nemohol dostať, čo denne kroksunkrok, riešim tu  závažné veci medzi 

ľuďmi a ich problémy na uliciach. Tak mi vysvetlite efekt. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem? My sme doteraz mali naplánovanú poradu poslancov 2 týž-

dne pred mestským zastupiteľstvom. Ja som osobne opakovane povedala, že tam je strašne krátky čas medzi 

poradou a zastupiteľstvom, program musí byť vyvesený, zverejnený a my už nemáme šancu, alebo tuto sú 

navrhnuté trojtýždňové, sme trojtýždňové. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, keď si to povedala, ja som s tým súhlasil. Áno, 

predĺžime túto dobu, s tým súhlasím, lebo je to krátky čas, s tým súhlasím, ale s radou. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Dobre a potom treba, keď bude, budú problémy, ktoré sa riešia napr. 

že prídu hostia na poradu poslancov, tak prídu na mests kú radu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Môžu prísť na komisiu komisie, tak dobre, ale nač sú komisie, pani 

poslankyňa, na toto, aby ste tam riešili problémy, riešite ekonomické, vyriešite ľudské, ja denne riešim 
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bytové a sociálne obrovské problémy obrovské ľudí, riešite ich na komisiách, budete ich riešiť. Denne. Tu 

mám závažné ľudské osudy. Ja na každú komisiu prídem. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Vy chcete povedať, že bytové problémy neriešime? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pani poslankyňa, aby sme si rozumeli, lebo si rok nerozumieme, čo kto rozpráva? Ja nehovorím o problé-

moch bytov, denne, tu mám ťažké ľudské príbehy, o tom ja rozprávam, vy je isté len bytová, vy ste ešte aj 

sociálna. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Ja viem, ale keď sú problémy, treba dať podnet na tú komisiu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Snažil som sa ich riešiť sám, nebudem ich riešiť sám, budete riešiť 

vy.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Dobre, dobre, ale no dobre, uvidíme, môžeme vyskúšať. Ďakujem. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  - Rado nemyslím si osobne, že tie porady, aj keď boli 

dlhé do jedenástej, naposledy v noci, že sú neplodné, tie sú na to, aby aj si zamestnanci mesta povedali svoj 

názor, keď sa robia nejaké zmeny, vy ste zamestnaní, treba im dať buď nahradné voľno alebo niečo, my 

chodíme do práce, my robíme poslanecký mandát popri práci. Vy máte ďaleko viac času a tie porady pos-

lancov sú na to, aby sme si tie problémy a tie vztyčné body buď uhladili alebo poriešili. Ja viem, že niekedy, 

minule som aj ja vybuchol, ale tie porady poslancov majú niečo do seba, je pravda, že máme dneska 39 

bodov, na poradu poslancov sme mali 206 stránkový spis. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Cez 400 strán bolo. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Moment a teraz do zastupiteľstva nám došlo 629 

strán, takže ono preto tak možno ideme, keď zrušíš porady alebo jak si sa vyjadril, tak to, zastupiteľstvo 

môže byť možno aj 2 dni, tak a nedoriešime to a zas bude hroziť, že ti s plným svedomím neschválime to, 

čo si všetko predložíte, na to slúžia tie poslanecké porady, treba to riešiť s chladnou hlavou ochladiť vášne. 

A to, že sa poslanci na niečo dohodu na niektorých dodatkoch máme alebo nemáme na to právo? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Máte na to právo. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Keď my sa stretneme, či v šenku alebo doma alebo 

si zavoláme, to je naša osobná vec, keď nám niečo nie je jasné alebo stane sa veľakrát, že máme radu 

poslancov, minulé nebola  pani Baďurová, dobre, bola na školení predtým, niektorá iná kočka, pani Bízková 

si to s nami odskákala. Bohužiaľ najviac. Rieši sa rozpočet. Ja viem, že to je únavné, ale nás to tiež neteší. 

Takže na to sú tie porady poslancov. Netreba takto vybuchnúť, treba si to s chladnou hlavou. Môžme nájsť 

nejaký kompromis, a preto sme aj my navrhli viac zastupiteľstve, lebo keď máme na zastupiteľstve na 

porade poslancov takýto elaborát riešiť ľudia a 36 alebo 39 bodov, tak ozaj sme tu do jedenástej a nie vždy 

nájdeme kompromis. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, všetko, čo si povedal, si povedal veľmi rozumne a k 

tým stranám? Vieš, koľko sme vytlačili tých vstup 5500 strán? Pre vás 5500 strán? Takže je tu obrovský 

materiál, obrovské množstvo, ale sám ty dobre vieš, si rozumný a skúsený človek, že takýto efekt, aký tu 

aj dneska bol prednesený. Nehnevaj sa na mňa. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Poviem tak, ja som si vždy to dal poslať elektronicky 

na vlastne náklady, si to tlačím doma. Tentokrát som požiadal pani Polákovú, lebo ozaj mi padol notebook 

jedno s druhým, to je môj problém, ja si to poriešim, som si ochotný to vytlačiť. Ja mám dom laserovú 

tláčiaň. Dobre, nemal som katrič, došlo to, ja neviem, v piatok, nemal som čas ani zbehnúť niekde alebo 

objednať si katriča, tlačiť 529 strán a ja si myslím, že to nie sú zbytočne strany. Kedysi mali poslanci buď 

notebooky, služobne to nenavrhujem, lebo tablety mnohí to tu majú vlastne zo svojich vlastných peňazí, 

nepotrebuje to vytlačiť, ale keď  máme prejednávať notebook, tak som si to dal vytlačiť a ja za čo sa ospra-

vedlňujem mestu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Nemusíš sa ospravedlňovať, je to v poriadku. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Na tieto materiály podľa mňa máme právo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Vyčíta Vám to niekto, ja som to nevyčítal, ja som, chcem len po-

vedať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Každý krát počúvame, že koľko mi stojíme mesto, ale veď to sú 

veci, ktoré máme riešiť pre mesto. Ak ho ja, ak to ja budem pozerať do tých 600 strán v počítači, tak ja už 

nabudúce nemusím prísť, lebo ja prídem o zrak. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, ukľudní sa. Ja som chcel tým povedať, že to je 

veľmi veľa materiálov, preboha, že to sú strany, ktoré nás stoja 10 dní, tak aby sme si rozumeli, ja som len 

podporil to, čo povedal pán poslanec Hladík, že to bol obrovský materiál, ja som nechcel povedať to, že 

vám to netlačiť, preboha. 
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Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len ešte doplním teda na úkor toho materiálu, my ten materiál 

vlastne, my máme v stredu poradu a my ten materiál teda v rámci tejto poslednej porady, my sme ho dostali 

v piatok.Poobede, tak vo štvrtok, vo štvrtok poobede, tzn. piatok, sobota, nedeľa, v pondelok, utorok, čiže 

5 dní popri práci, popri rodine, popri iných aktivitách naštudovať vlastne také kvantum veci, v rámci toho 

si možno ešte aj, porovnávať teda predchádzajúce podklady, vzhľadom k tomu, že ani niesme možno ve-

ľakrát upozornení na nejaké zmeny, tak je pomerne náročné a podľa mňa ten, tie porady majú zmysel, ale 

teda ak niekto nevidí v tom zmysel, bohužiaľ, nemôžem mu zobrať jeho názor. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) - Ja len môžem doplniť ešte momentík teda pána primátora, že jedna vec je 

vstrebať do seba, toľko materiálu, to pán Hladík má určite pravdu, 640 strán, ja to upresním, tak tlačilo sa 

7000 strán, nie päť a pol, ale o to nešlo, len ten materiál, jedna vec je ho vstrebať a druhá vec je ho pripraviť. 

A viete si predstaviť, čo tvorí 650 stranová biblia? Dnes sa presne napíše. To asi ťažko. Preto ja hovorím, 

že aj tie termíny sú také, aké sú. Ja si teraz nezastávam ani mojej sekretárky pani Polákovej, ale skúste si 

jeden z vás pripraviť taký dokument na jedno zasadnutie a potom by ste vedeli, o čom sa tu bavíme.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ďakujem, p. Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) -Ja si osobne veľmi vážim prácu pani Polákovej celé roky, naozaj 

ja si myslím, že potlesk by si zaslúžila a veľkú odmenu za to, čo ona robí a toto jednoducho ako naozaj za 

to my nemôžeme, že toľko toho materiálu je, ona si za to zaslúži naozaj veľkú poklonu z našej strany, ale 

tiež teda nemôžte na nás poukazovať, že keď sa toľko musí vytlačiť, akože žiaľ, keď to je treba riešiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa to som nechcel riešiť. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja viem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Niečo iné povedať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ale vždy to tak pôsobí, ono to tak pôsobí veľmi na nás. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  -  je toho strašne veľa. 

René Vávra (poslanec) - pani Polákovej veľká vďaka.  

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Poprosím ešte, ak môžem, na kameru pre návštevu. 

Toto sú materiály na dnešné zastupiteľstvo, toto všetko v šanóne, to má zviazané, každý jeden poslanec, čo 

má v elektronickej podobe alebo vytlačené, my sa ozaj nenudíme, keď nám prídu materiály a na to sú aj tie 

porady poslancov. Ja viem, že. A ja som minule výbuchov, išiel som z práce, tu sme sedeli do jedenástej, 

do pol dvanástej, už to bolo bez obeda. Ale to sú materiály, bohužiaľ, je toľko bodov, preto sme navrhli 

viac za zastupiteľstva, aby nebolo, ja neviem, 39 bodov, ale možno 20 alebo 25. Ja viem, že život nám 

donese, hocičo vieme spraviť aj mimoriadne zastupiteľstva, ale ja myslím, že tie porady poslancov majú 

svoje. Viac k tomu nemám. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem, ja môžem, ja by som zas doplnila ešte pána Pavlíka, on 

povedal prípraviť vytlačiť, lenže my potom za tie materiály hlasujeme, čiže ja, pokiaľ neviem, za čo hlasu-

jem alebo pokiaľ nerozumiem alebo nie som oboznámená s materiálom, o ktorom hlasujem? Ja ho potre-

bujem od niekoho možno že aj opodstatniť, prečo niektorý materiál je taký, aký je. Čiže to neni iba pripra-

viť, vytlačiť, ale aj zahlasovať a pochopiť. Alebo porozumieť. 

René Vávra (poslanec) - Ja by som chcel ešte doplniť, že čo sa týka tých poslaneckých porád, že keď ste to 

teda začali tu vy o nás hovoriť, že, že to sú strašne dlhé porady, ale, preboha, však o tom je ten život, že sa 

musíme my zhodnúť. Riešiť to komplexne, že to sa nedá, že proste sa tu niečo hodí. Dobre, okej, dáme to 

takto, bude to dobre, dobre. Áno, projekt sme chceli alebo obyčajnú maličkosť sme chceli na blbý chodník, 

aby nám niekto nakreslil nejaký nákres od p. Jakuboviča. A toto akože. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, ja viem. 

René Vávra (poslanec) - Je to taký problém? Však toto je realita, problém, aby neurobil ten chodník bez 

nejakého nákresu? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - 5 hodín o ničom, ale my sme sa ešte nedostali o štvrť na dvanásť k 

závažným faktom, ktoré som chcel povedať. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ešte raz vás prosím, neskáčme si do reči. 

René Vávra (poslanec) - Do  skáče do reči ja? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Ja len. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Prosím vás, pravidlá neskákania do reči platia pre všetkých, nielen 

pre poslancov, pán primátor, prosím vás, neskáčte do reči. Pán Waldecker? 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Ja len také upresnenie, existuje komisia, existuje mestská rada, existuje 

zastupiteľstvo, členovia, ktorí sú v zastupiteľstve, sú aj v mestských, mestskej rade a sú aj v komisii. Je to 

tak. Takže v podstate každý ide o všetkom, relatívne.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Mestská rada sú traja. 
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Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Ale prejednajú to, každá komisia má svoje určenie, vie, čo môže, čo 

nemôže a doporučí alebo nedoporučí a je to vždycky lepšie, než keď sa tu skáčeme do reči, jeden cez 

druhého vyprávame na porade a v podstate nevieme z toho nič. Takže treba sa dohodnúť. Najprv komisia, 

potom mestská rada alebo mestská rada, komisia a zastupiteľstvo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, presne, ako si to povedal, to funguje všade, ja chodím 

20 rokov po obciach zastupiteľstvách, mestách, všade to funguje, tak asi. 

René Vávra (poslanec) - Je čas, aby ste dochodili, lebo trochu by ste si mali otvoriť oči, lebo niektoré veci 

sa nerobia takto, už táto zmena by mala aj tu prísť, bohužiaľ, lepšia komunikácia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -Tu idete hlasovať o počte zastupiteľstiev. Viac k tomu komentára 

nemám. Zdržujeme sa, uteká čas a odhlasujete návrh pani Dalajkovej alebo neodhlasujete? Bez komentára. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Uzatváram rozpravu k danému bodu číslo 29. Poprosím o predne-

senie návrhu uznesenia, pani vlastne Dalajková Suchá predniesla návrh, ktorý máme v papierovej forme, 

poprosím teda o zahlasovanie, o hlasovanie k bodu číslo 29 v podobe teda predneseného pani Dalajkovej, 

kto je za? 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Jany Dalajkovej Suchej – Plán práce 

mestského zastupiteľstva a mestskej rady v Šaštíne-Strážach prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 243/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie 

Plán práce Mestského zastupiteľstva v Šaštíne -Strážach 

a Mestskej rady v Šaštíne -Strážach na rok 2024 podľa 

predloženého materiálu – poslanecký návrh p. Jany Dalajkovej 

Suchej. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

30/ Návrh Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl, školských 

zariadení v školskom roku 2022 2023 v podmienkach Základnej umeleckej školy Jany Kocianovej 

Jana Hollého 654, len 33, 98, 41 Šaštín-Stráže.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 30.Poprosím o prednese-

nie návrhu uznesenie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 30. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou  výchovno-vzdelávacej činnosti  ZUŠ Jany Kociano-

vej prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 244/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jejvýsledkoch a 

podmienkach Základnej umeleckej školy Jany Kocianovej, J. 

Hollého 654/33, 908 41 Šaštín-Stráže v školskom roku 

2022/2023. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

31/ Návrh. Správa o výkonno-vzdelávacej činnosti je výsledkoch a podmienkach škôl v školských 

zariadení v školskom roku 2022 2023 v podmienkach Materskej školy, M. Nešpora 1365/42, 908, 41, 

Šaštín-Stráže.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu v danému bodu číslo 31. Poprosím o prednese-

nie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 31. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie 

sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou  výchovno-vzdelávacej činnosti  Materskej školy 

prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 245/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach Materskej školy, M. Nešpora 1362/42, 908 41 

Šaštín-Stráže v školskom roku 2022/2023. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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32/ Návrh Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v školskom roku 2022 2023 podmienka Základnej školy Štúrova 1115/21, 98, 41 Šaštín-

Stráže. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu číslo 32. Poprosím o prednese-

nie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bod číslo 32. Uvedený návrh je prezentovaný v elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie 

sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti  Základnej školy 

prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 246/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach škôl a školských zariadení v podmienkach 

Základnej školy Štúrova 1115/21, 908 41 Šaštín-Stráže 

v školskom roku 2021/2022. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra,  Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Marek Šedivý 

 

 

33. Návrh Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti je výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022 

2023. CVČ  Beťárik.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. V rámci daného bodu mám ja 

jeden príspevok a veľmi ma mrzí teda, že p. Komorná odišla z radov obyvateľov, teda prítomných. Dostali 

sa mi do uší, že poslanci plánujú zrušiť CVČ Beťárik. Žiaľ, toto vôbec nie je pravda. A teda hľadali sme v 

rámci plánovania rozpočtu na rok 2024 možnosti, ako teda presunúť nejaké peniažky z jednej položky na 

inú položku, hľadali sme potenciál teda aj u Centra voľného času, ale v žiadnom prípade zámerom daného, 

danej úpravy rozpočtu, nie je, ani nebude, predpokladám, zrušenie Centra voľného času. Beťárik. Ešte nie 

je to nejaký príspevok? Prosím o prednesenie návrhu uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 33. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti CVČ Beťárik pri-

jalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 247/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
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Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach Centra voľného času Beťárik, Hviezdoslavova 

4/7, 908 41 Šaštín-Stráže v školskom roku 2022/2023. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

34/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov Územného plánu mesta Šaštín-

Stráže, umiestnenie veterného parku v katastrálnom území stráže nad Myjavou 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -  Otváram rozpravu v rámci bodu 34.  

René Vávra (poslanec) - Ja by som sa chcel spýtať na toto, ako je to teraz s tým zmluvami, lebo sme sa 

rozprávali, že tam pán primátor zistí,  situáciu, že ohľadne tých veterných elektrární a tam, či sú tam nejaké 

nové zmeny, áno, o možnostiach. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - To bol ešte Marcel, to isté, áno, sa chcel opýtať. Áno, dobre, takže 

ak som to tu povedal, tak to aj bolo. Je to, páni, presne opak, opak to je. Veterné elektrárne mestu Skalica 

neponúkli absolútne nič, absolútne ani halier, takže práve naopak, pani primátorka a zastupiteľstvo toto 

bude veľmi závažným spôsobom riešiť. Nič im neponúkli ani halier. Žiadne, nechcem hovoriť o sumách, 

hovorím žiadne, žiadne 0. 

René Vávra (poslanec) - No ale v našom prípade máme ponuku, áno. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -Máme my. To, čo platí, platí, to je v poriadku, ale túto informáciu 

vám hocikto v Skalici potvrdí, aspoň s primátorkou rozprával tak, ako som povedal a je to presný opak. 

René Vávra (poslanec) - Po osadení vrtúl alebo týchto vecí, tak v podstate oni nemajú za to nič, absolútne.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Nič, oni nespravili ani dohodu, ani, ani to neprešlo zastupiteľstvom. 

René Vávra (poslanec) - Nedostali nič. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Poviem to jednoducho, áno, nechcem, nechcem tento problém ro-

zoberať, lebo to nie je náš problém, je to problém mesta Skalice, ale jednoducho doslova firma obišla mesto, 

doslova obišla mesto.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, môžme prejsť tak k hlasovaniu, k danému bodu číslo 34. 

Tak poprosím o prednesenie návrhu uznesenia aspoň. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 34. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe. Poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  - Dámy a páni, je trištvrte na osem. V budúcnosti nehovorím, že 

dnes, ja si myslím, že pokiaľ takto dlhé rokovania. Už viac ako 3 hodiny, bolo by treba naozaj sa dohodnúť 

na nejakej malej prestávke, lebo je to únavné, dlhé, ťažký vzduch tu je, ľudia potrebujú ísť na toaletu atď. 

Nehovorím, že dnes áno, ale môžme, lebo naozaj 3 hodiny už je veľmi veľa tu sedieť. Aj to vydýchanom 

vzduchu. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Páči. Dobre, môžme teda prejsť k samotnému hlasovaniu? 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so začatím obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 ÚPN mesta 

prijalo 

Uznesenie MsZ č. 248/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
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začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2023 Územného 

plánu mesta Šaštín – Stráže – umiestnenie veterného parku 

v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Zmena bude riešiť umiestnenie veterného parku, z dôvodu 

výroby elektrickej energie na pôvodnej poľnohospodárskej 

pôde.  Financovanie  Zmien a doplnkov ÚPN bude výhradne 

žiadateľmi o zmenu, formou zmluvy o financovaní.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

35/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Otváram rozpravu k danému bodu. Poprosím o prednesenie návrhu 

uznesenia. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Bod číslo 35. Uvedený návrh je prezentovaný v 

elektronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie sa. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, 

mládež a šport prijalo 

Uznesenie MsZ č. 249/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie  

vzdanie sa p. Jozefa Kečkeš a p. Pavla Podolského  členstva v 

Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport,  na základe písom-

ného oznámenia menovaných  k 13.12. 2023. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

36/ Návrh na doplnenie nového člena v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -  otváram rozpravu k danému bodu číslo 36. 

Poprosím o prednesenie návrhu uznesenie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) -Bod číslo 36, uvedený návrh je prezentovaný v elek-

tronickej podobe, poprosím poslancov o oboznámenie sa. 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na doplnenie nového  člena v Komisii pre vzdeláva-

nie, mládež a šport prijalo 

Uznesenie MsZ č. 250/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Volí 

volí novú členku Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport p. 

Luciu Halešovú, dňom 13.12.2023. 

  

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel 

Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vla-

dimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, 

Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Da-

lajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladi-

mír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

37/ Návrh na zámer – schválenie zapojenia sa mesta Šaštín-Stráže do výzvy Fondu na podporu športu 

na predkladanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba rekonštrukcia a mo-

dernizácia športovej infraštruktúry“ číslo 2023/001 -Pumptracková dráha Šaštín-Stráže. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -  otváram rozpravu teda k danému bodu. Potrebuje ešte niekto 

doplňujúce nejaké informácie k danému návrhu? Pán Hladík? 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Upozorňujem, keď budeme riešiť, návrh na to uz-

nesenie tam budeme čítať alebo mali by sme, že súhlasíme so zámerom. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Zámer a podanie. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Je tam a/ je tam b/. Budeme zvlášť  hlasovať. 

René Vávra (poslanec) - Tak ja by som sa chcel vyjadriť k tomu, zasa znova hovorím tú otázku, že treba si 

to podiskutovať, naplánovať, ako je to pekné. Zámer je to všetko, ale bojím sa, že zase budú nejaké veci. 

Ohľadne tohoto navýšenia. Je to vždy, to zaťažuje rozpočet mesta. 

Máme pár vecí rozbehnutých a ešte nevieme, ako  dobehnú, ako sa to dopracuje, máme chodník, ktorý sa 

ešte musí dofinancovať. Ako to bude v Gazárke, neviem si to predstaviť, mám z toho obavy. 

Nerád by som, aby ľudia museli tu trpieť tie také veci, že sa bude zdvíhať poplatky na základe toho, že 

peniaze pôjdu na ďalšie navýšené neočakávané proste výdaje. O to mi ide, ako nechcem brzdiť mesto, ale 

a ešte na to by som chcel podotknúť, že keď sa mám takto stretávať a riešiť tieto veci s poslancami, ja, pán 

primátor mi povie, že tieto porady nebude, tak potom mi nedoriešime ani obyčajnú maličkosť, pretože to 

nám musí niekto predniesť a vysloviť a sám vyjadriť sa k tomu, že čo bude, aká tá komunikácia medzi nami 

ľuďmi, lebo to, toto potom je veľmi zle. 

Takže chcem všetkých, akože fakt nech porozmýšľajú, ja za to nezdvíham ruku, tak som to povedal na 

začiatku, potom som si povedal, že áno, ale teraz nie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Samozrejme, pán poslanec, je to tvoje právo.  

René Vávra (poslanec)  - Mám z toho obavy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Hovoríš o zdražovaní, ja neviem, ako si to tam pekne povedal, ja si 

myslím, že to je celoeurópsky a obzvlášť celoslovenský problém, ktorému sa myslím, že nikto nevyhne. 

Každý z nás kto pozerá médiá a ja mám aj informácie určite z ministerstiev, z vlády, samozrejme, ale takto 

rozmýšľať jednoducho nemôžeme. Preto sa nikam nepohne toto mesto. Keď trošku naozaj a ja som raz 

povedal jednu vetu tu pani poslankyni Dalajkovej, ktorá sa tomu, neviem, usmiala, počúvaj, keď som, a to 

bolo v rozhovore, to nebolo oficiálne, že kde som ja, sú aj peniaze, povedal som to, pani poslankyňa, tú 

vetu, keď si sa nad tým usmievala, no dobre, je to nadveličené, ale ja viem, tak, ako som to vedel tento rok 

v júni, lebo netušíte, čo som všetko ja musel urobiť, aby sme v júni toto mesto nepadlo na kolená. Takže ja 

viem presne, už dnes v mojej hlave mám, aby sme aj budúci rok ustáli, aby sme splnili to, čo sme ľuďom 

sľúbili. Či to bolo o dotácii futbalu, neviem, čo všetko možné, ale, samozrejme ani ja nie som vševed, ani 



60 

 

nie som ani Copperfield. Vidíte sami štátny rozpočet, problémy na ministerstvách, uťahovanie opaskov 

atď., atď. Pán poslanec, zažil som to od prvého do posledného dňa v čase hospodárskej krízy, takže presne 

viem, o čom rozprávam. Ale ja akceptujem tvoj názor samozrejme. Určite áno. 

Ale je to na vás, či naozaj tu budeme stále plakať. Ako je všetko drahé, ako nemáme a sa to nedá alebo 

naozaj trošku tie krídla rozprestrieme a ideme z tej jeho, to viete dobre, čo sa rozpráva. Na uliciach zaostala 

dedina, taká dedina, oná dedinách. Viete dobre, že takto je, každý z vás to vie, denne to počúvam tú vetu, 

ktorá mi povedala pani poslankyňa Dalajková, prečo to všade ide? Len u nás to nejde? No tak vy mi na to 

odpovedzte, prečo to nejde? Prečo nás všetky dediny predbiehajú? Poviem to už teda naozaj otvorene, prečo 

to tu nejde? Pretože sa stále niečoho bojíme. 

A niekedy je treba aj zariskovať, aj zariskovať, aby sme sa, pán poslanec, niekam pohli. 

Musí byť opatrnosť. Sám som to povedal, teraz sami nevieme, čo tento štát čaká, ale ja som to zažil aj v 

horšej miere, keď bola časť hospodárskej krízy v štrnástom. A ustáli sme to a budovali sme a financie som 

zabezpečoval. Ale, nehovorím to preto, aby som ťa presviedčal, samozrejme, dajte hlasovať a každý si za 

svojím rozhodnutím. 

René Vávra (poslanec) - Vždy ma presviedča rozum vo financiách, no podívajte sa, takže všetko človek 

musí cez peniaze prejsť. Takže. Keď vidím, aký rozpočet, čo všetko ideme riešiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - O to ide, pán poslanec, a už to poviem teda úplne do konca. My 

sme ich nemali ani tento rok a boli sme ten veľmi zle a znovu opakujem, ani netušíte, čo som všetko musel, 

aké kruté veci porobiť.Ale jednoducho, keby som nevedel, čo na budúci rok bude, tak by sem ešte ja sám 

toto nepodporoval. Ja nechcem ten pán poslanec, aby som toto mesto doviedol do krachu. Ja som, som 

prišiel, preto som kandidoval nie preto, ako sa rozpráva, že som si išiel pomastiť svoje ego, ja som prišiel 

sem preto a kandidoval som preto, aby som naozaj toto mesto niekam posunul. Aj keď je 4 roky veľmi 

krátka doba, ale budeme stále len milí obyvatelia Šaštína-Stráží rozprávať a nejde to a prečo to nejde a 

prečo to inde ide v Dojčí a prečo to ide na Búroch, tak sa nad tým zamyslite denne, sú to otázky denne na 

uliciach tohoto mesta. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Môžem, ale Dojč aj Sekule, aj neviem kto na tom pracovali aj roky 

predtým a my za jeden rok alebo možno ani za štyri, o štyri roky, ani keby nám išli naproti. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - My im ukážeme, pani poslankyňa, pokiaľ bude tá spolupráca sku-

točná, že prečo dokážeme aj za 4 roky nielen tú stratu, ktorú sme získali, my sa ešte pohneme dopredu. 

Toto je môj cieľ. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) - Mňa to teší, ja sa na to teším. Ale vidíte, že vôľa je na obidvoch 

stranách naozaj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Dobre to som nevidel, dobre, dobre, dobre, robím si srandu na 

odľahčenie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Dajme si prestávku. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Proste myslím si, že sa vtĺka ľuďom do hlavy, že naša vôľa nie 

je, ale pozrime sa na mnohé veci, ktoré my tu musíme ešte vlastne dodatočne sanovať, takže na to myslíme, 

že jako ja som za pumtreck všetkými desiatimi, ale až na to budeme mať, ja sa na to teším, pretože tie decká 

to potrebujú, ale jako neni problém, keď vyjde ďalšia, ďalšia výzva a budeme mať na to, nech sa páči, ale 

každý nech sa rozhodne. Zase tu, tu nejde o to, že nemáme vôľu, ty nás stále prezentuješ tak, pán primátor, 

že my nemáme vôľu a robiť dobre, keby sme nemali vôľu, tak tu nie sme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -Vôľu v poriadku, bohužiaľ, možno je jediný problém, pani poslan-

kyňa, v tom, že jak sa to ľudovo hovorí, jednoducho my nie sme rovnaká krvná skupina, áno, vy ste opatrní, 

vy ste takí, myslíte. Bohužiaľ, nie vždy. Nikdy sa mi nestalo za 17 rokov, aby som v akomkoľvek projekte 

bol neúspešný, nestalo sa mi to, takže asi tomu rozumiem, poviem to, už neviem, ak to mám za obalenie 

povedať, nestalo sa mi to a preto, keď ja podporím tento projekt, ja tam ešte na korčuliach nebudem ani, 

ani na bicykli, ale keď viem, čo dokážem, tak preto tento projekt podporujem a nebudem ho podporovať 

na úkor neviem čoho. Odchádzajú nám ľudia z technických služieb, odchádzajú. Viete kvôli čomu? Kvôli 

patom, kvôli platom halier? Nedostali sme odmeny, nikto nehovorím ja, zamestnanci chceli ísť dať aspoň 

technickým službám. Tí schopní chlapi, ktorí majú trojku šoferák a zváračák odchádzajú preč, pretože za 

750 EUR sa nedá robiť. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Dobre a za to môžme mi poslanci? Prečo to takto hovoríš? Proti? 

My za takéto veci, vy tu hovoríš také argument, o platoch rozhoduješ ty. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) -To sú vážne argumenty. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Rozhodujeme o platoch? Rozhoduješ ty, ak máš tak im pridaj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Preto, keď ja nedostanem. 
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Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Môžem povedať ja. Za druhé, teda chceme pridať v budúcom 

roku futbalistom, chceme ich teda akože, aby mali na ten rozvoj, tak čo máme prvé? Povedz mi, čo z mojej 

strany to bude nezodpovedné, kedy ja toto schválim a nedám futbalistom. P. Cintula, čo poviete, keď vám 

nedáme peniaze? Tých 30 000? Čo ste žiadali? Poviete to, že moment, poviete to, že tu hodíte kľúče. Ďa-

kujem, to mi stačí. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - V rámci diskusie, p. Cintula, poprosím, dobre. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie) - Môžem povedať k tomu ešte možno stačil poslať, 

keď je výzva sedem dní e-mail a trošku by to sme vstrebali nabudúce nám to pošli do emailu, že je takáto, 

takáto výzva. Niektorí ľudia si to rozoberú ináč, každý to vstrebe ináč, jak som povedal na začiatku. 80 tisíc 

z toho 30 % je vyše 24 000 musíme nájsť v rozpočte, keď to bude 100 tisíc tak 30 tisíc. Tak preto sa neču-

dujte a nebuďte všetci podráždení, že niektorí ľudia rozmýšľajú, či to podporia alebo nepodporia, lebo tie 

peniaze v prvom rade musíme mať, jak povedal, Ľudka Menšíková a všetci dookola, to nikto neútočí na 

vás alebo na vašu prácu a my tiež, že sme ináč, čo my v prvom rade sa snažíme hájiť záujmy mesta, ľudí aj 

za nám a chodia ľudia a nie, že dneska si myslíme toho, schválime to, ale na konci týždňa alebo obdobia to 

musíme aj zaplatiť a musíme tie peniaze mať a vieš sám, že aj na finančnej komisie, aj na porade poslancov 

položku po položke sme prechádzali rozpočet a milión krát sme alebo  10 krát sme každú položku. Možno 

sa hádali, aj každý máme inú povahu, ale my tiež ideme proti mestu, každý, keby boli peniaze, nech máme 

také ihriská tri. Stačí mail poslať 3 dni predtým. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pani poslankyňa, tu je celé iba o tom, že my keby sme sa rozprávali, 

už jednoducho ti rozprávaš to isté, čo ja len si nerozumiem, ani nebudeme, bohužiaľ, nechápem to, ale to 

isté ja kvázi rozprával, čo rozpráva pán Hladík, čo rozprávaš ty, ale jednoducho nepodporoval by som takéto 

veci, projekty, 

keby som nevedel, že na to zabezpečím peniaze, to je celé, ale hovorím, viac to už komentovať nebudem. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Ja ešte teda doplním, lebo tam sme to teda aj v tej prezentácii mali spome-

nuté a znovu skúsim uviesť nejaký taký ľahký príklad. Na porovnanie, keby sme budovali bazén, ktorý by 

stál 100.000 EUR, za 70 % by bola dotácia, 30 % by sme museli financovať, tým pádom by bola 30 000 

spoluúčasť nášho mesta, pretože do toho bazénu musíme dať znovu našu vodu, ktorú musíme zaplatiť. Ale 

tam som spomenul, že drvivá časť z tej výstavby sa skladá z materiálu, ktorý mesto má, tzn. My by sme 

pokryli veľkú časť tej spoluúčasti, ktorá tam je, tzn. že mesto by v podstate z tých 30 %, ktorá je tá spolu-

účasť, vedelo veľkú časť pokryť, pretože ten materiál, z ktorého sa to skladá máme.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Aktivity na realizáciu tohto, na realizáciu tohto zámeru už začali? 

Radovan Prstek ml. (referent) - Áno, v podstate.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  - Aj externou firmou? 

Radovan Prstek ml. (referent) - Firmou nie, bavíme sa zatiaľ o zámere vypracovania projektu, firma sa 

samozrejme potom bude súťažiť. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Ja sa chcem spýtať pani Bízkovej, že či je to takto možné finan-

covať tým, že my predáme nejaký materiál tej firme a že či viete, že už tá firma, však ona nie je odsúťažená, 

nie to sa, hej, kde máme zaručené, že to tá firma ako. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Otázka zmluvy. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) -No ale kde máme zaručené. Koľko zaručené? Viete.  

Radovan Prstek ml. (referent) - No to záleží potom samozrejme, za koľko to tá firma vysúťaží, to je prvá 

vec a pokiaľ bude vysúťažený projekt za 85 alebo za 80, od toho sa to odráža, ale treba si pozrieť tú štruktúru 

tej stavby, z čoho je. A v podstate náklad by bol len ten asfaltový povrch. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja mám ešte jednu otázku, pardon, ešte k tým, k tomu v tej reali-

zácii, resp. už nejakým prebehnutým činnostiam pri prvom vstupe bolo spomenuté, že projektant odporúčal, 

tzn. že prebehla už nejaká komunikácia s projektantom, nie ten projektant je zamestnanec mesta, nie? Tzn. 

Nejaká externá firma, áno, táto konzultácia prebehla bezplatne? 

Radovan Prstek ml. (referent) - Áno, s tým, že tu vlastne máme aj zástupcu alebo iniciátora tejto myšlienky, 

lebo to nehovorím za seba, ale veľkú cieľovú skupinu, ktorá vlastne sprostredkovala toho projektanta, ktorý 

sa drvivú časť tých projektov vypracovávala ako Dojč, Gbely a ostatné, ostatné mestá Trnava, Liptovský 

Mikuláš, takže vedel nám hneď a rýchlo dať nejaký posudok toho, ako by to malo vyzerať.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ďakujem. 

René Vávra (poslanec) - Ja sa spýtam. Liptovský Mikuláš je takýto projekt pre vypracovaný, ak ste to 

spomenuli. 
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Radovan Prstek ml. (referent)  - Aj Liptovský Mikuláš je Trnava, tam to bolo na tých informačných tabu-

liach pre prípad uvedené, ktoré nám zaslal teda ten projektant, keď sme sa ho pýtali, že ako je to s bezpeč-

nosťou a pod. A v podstate aj celú tú konzultáciu, ktorú tam vidíte, aj tie zákresy boli doteraz absolútne 

bezplatne. 

René Vávra (poslanec) - Ja by sa chcel spýtať úplne tak na ten materiál, čo sa hovorí, že by sa použil, však 

predsa ten materiál bol navezený a strašne zapáchal, akože je to čistý materiál, ktorý dáme pod asfalta. 

Budú deti tam jazdiť ako toto, toto sme sa nikto nad tým absolútne nerozmýšľali. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) - Doplniť, pán poslanec, to nie je ten materiál, to je drevený betón. 

René Vávra (poslanec) - To nie je ten materiál, čo máme? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) - Nie je to ten materiál. 

René Vávra (poslanec) -Nie, to potom odkiaľ máme zas tento materiál, drevený betón. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) -To nie je ten materiál, treba sa prísť pozrieť. 

René Vávra (poslanec)  - Takže my máme tu materiálu, ani nevieme, odkiaľ v podstate prišiel, čo tam je, 

obsahuje a teraz máme zas betón drvený. Takže toto sú tie poslanecké porady, tak sme úplne upovedomení 

na parádu. 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku) - Toto je materiál, ktorý je uložený na zbernom dvore už nejaký, 

ale 8, lebo 10 rokov ten materiál tam vznikol vtedy, keď tam sa robila, vlastne sa pripravoval ten zberný 

dvor a boli tam také betónové účka, tam boli veľké a to sa všetko likvidovalo, drtilo a ten materiál bol 

uložený na zbernom dvore. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Ďakujeme za vysvetlenie, aspoň už máme nejaké výsvetlenie. Ďakujeme. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) -Ja iba tak podotknem, že keď sa vypracovával projekt na štadióne v 

Strážach, teda bolo v pláne vypracovať projekt štadióne v Strážach, tiež to bolo narýchlo a podklady sme 

dostali a prakticky to bolo taký podľa mňa časový harmonogram ako teraz a teraz, že máme vôbec infor-

mácie, že je teraz je záujemcov, už sa ho prebehlo, prebehlo diskusia o nejakom projekte a takto. 

Radovan Prstek ml. (referent) - No ja si myslím, že tu je dostatočný priestor, že kľudne sa spýtajte, na čo 

vám. Ale momentálne je taká situácia, že výzva beží, je tam 70 dní na to, aby sa žiadosť podala, vypracoval 

projekt, spravilo sa stavebné povolenie, takže dovtedy buď sa začne v podstate hneď alebo už to nebude 

možné stihnúť. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Na druhej strane, kde máme zobrať tie peniaze? Pani Bízková, vy 

ako sa na to pozeráte finančne. V budúcemu roku, keď viete, pred chvíľou ste alebo na začiatku hovorili, 

že čo všetko nás čaká? Ešte nevieme, čo všetko viac. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Áno, čo sa týka mňa, tak za ten rozpočet naozaj 

ten rozpočet je momentálne napnutý a pokrýva len najnutnejšie výdavky, také tie réžijné, ktoré má mesto, 

čo sa týka tohto projektu, tiež vlastne s nimi ako oboznámená, ale ide, akože to beriem tak, že ide o podanie 

projektu, nie, že ten projekt je víťazný a ideme ho zarátať do rozpočtu, to je potom vec druhá, že kedy my 

ako športoviská sme získali teda tú dotáciu a spolu vlastne s tým spolufinancovaním, ktoré sa podieľame, 

som ho zapracoval do rozpočtu, ja to až v tom momente, keď mám podpísanú zmluvu, beriem tak, že ju 

zaraďujem do rozpočtu a my vlastne vlastne máme to spolufinancovanie. Mesto sa podieľa spolufinanco-

vaním až v tom momente, kedy máme podpísanú zmluvu, ja to vtedy až beriem vlastne a vtedy sa to musí 

riešiť. Podanie projektu je jedna vec. Podali sme aj projekt na momsku vlastne, ktorý bohužiaľ nevyšiel, to 

bolo, ale ako to riešime v takom behu a to som spomínala na ten miestnu občiansku hliadku, ktorá vlastne 

nevyšla, ale toto riešime ako keby v behu a snažíme sa reagovať na tie výzvy veľmi promptne. A to finan-

covanie riešime, až keď vlastne máme podpísanú zmluvu, je pravda, že to financovanie je dosť vysoké a 

máme tam aj iné teda výdavky, ktoré treba dofinancovať alebo treba to riešiť, naozaj nevieme odhadnúť, 

aké budú budúci rok z hľadiska podielových daní a iných príjmov. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) - Môžem ja doplniť pani zisku, ak, vážení poslanci, poslankyne, len toľko, a 

to je aj do budúcna pre ostatné všetky projekty? Ja chápem vaše obavy, to je v poriadku, ale ak nemáme 

pripravený projekt, tak sa nemôžeme ani hlásiť, to je prvá vec a potom počkáme na výzvu, môžeme na ňu 

reagovať alebo na ňu nereagujeme, ak na ňu zareagujeme a sme vybratí do toho koša, že áno, tu máte balík 

100 000, ale my v tom, v tom čase zistíme, že nemáme peniaze na spoluúčasť, tak môžme povedať, že 

vzdávame sa toho balíka, v prospech iných to tak je, netreba sa smiať. Pani Menšíková, takto nie. Tak to 

bolo aj pri tých športoviskách, počúvali ste pána primátora, že bolo 640 žiadostí z celého Slovenska a 38 

miest bolo vybratých, jedno z nich sme boli aj my, Šaštín-Stráže takmer s najväčšou sumou peňazí. A hneď 

nám bolo povedané, že vážení, ak nechcete, v tom balíku sú ďalší v šuplíku zaradení, vy sa toho môžte 

kľudne vzdať. My sme mohli povedať, že nechceme to robiť a nechceme tie peniaze, aj keď sme teda boli 

úspešní a získali by to ďalší v poradí. Takže ak budú pochybnosti v budúcnosti, že nechceme, lebo na to 
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nemáme, to je v poriadku, ale pokiaľ nebudeme pripravení, či už s projektami alebo bavíme sa teraz len o 

zámere, áno, ešte stále nemáme projekt hotový a keď ho urobíme, tak môžme sa zúčastniť nejaké, nejaké, 

nejaké výzvy, ale keď nebudeme mať projekt, tak nemáme žiadnu šancu sa zúčastniť nejaké výzvy, to je 

len pokus. Ďakujem. 

René Vávra (poslanec) - Môžem sa spýtať? Ja sa iba chcem opýtať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) - Netreba to každý krát vysvetľovať, my tomu rozumieme. 

René Vávra (poslanec) - Tento projekt, ktorý sa tento rok realizuje v Gazárke, my sme sa o tom rozprávali, 

aj sme sa pýtali pána primátora, ako to je, čo sa týka z tej realizácie? Lebo bolo spomenuté, že sa to má do 

konca roka vyfakturovať. Vy ste k tomu dávali nejaký Rado, ty si dával k tomu nejaké stanovisko, ako to 

je s týmto? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Nenecháme si to do bodu rôzne prosím? Ešte, pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) - Môžem sa ešte? Ja som teda videl ten puntreck prvýkrát niekde, keď som bol v 

Bratislave, mňa tu veľmi zaujalo, ja som bol z toho očarený, jak tam tie malé decká chodili a jazdili. 

V podstate tam, ako aj Dušan, ty si hovoril, len oni tam, ja to bolo voľne prístupné, tu sa niečo hovorilo, 

hovoril o poplatkoch, neviem, aký je zámer. Čiže bude to voľne prístupné. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Môj názor je taký. 

Marcel Žák (poslanec) - Lebo, keď si zoberieme aj, aj tú vec, že napr. tuto pred bazilikou sa nám zhromaž-

ďujú decká na bicykloch a jazdia tam po schodoch. Tak možnože týmto by sme ich možno nasmerovali 

tam. Ja som v podstate aj sa tešil na to, keď budem poslanec, sa budem niečo takéto presadzovať. 

Ivanka, neni to všetko. Viete, ako by popredu? Ty si napr. bola jedna z tých veľkých kritikov, keď sa robili 

projekty napr. na vodozádržné opatrenia, že sa robia zbytočne. 

To si môžeme nechať potom, teraz máš, potom v podstate si v tej istej pozícii, keď ti to niekto, niektorí 

poslanci vlastne vracajú s tým, že nevedia. No nie, že nejde, ale proste je tu nejaká, nejaká, no niečo. 

To je jedna vec. Čo som ešte, no. Druhá vec je tá, že vy sa čudujete v podstate na tie financie, ale ja si 

myslím, že tu je trošičku to zaváňa nedôverou. Že väčšina poslancov proste nedôveruje, lebo vidí, v akom 

štádiu je chodník a aké reči sa šíria o chodníku. Tak potom viete, vy nám tu môžte povedať, že my ten 

materiál základný máme, že si ho prefakturujeme s tou firmou a budeme mať na spoluúčasť? Lenže to je 

všetko také reči do vzduchu. 

Radovan Prstek ml. (referent) - Ja som sa priamo na túto otázku pýtal toho projektanta a on mi potvrdil, že 

áno, tento materiál je na to použiteľný a potom je to len otázka zmluvy s tou vysúťaženou firmou.  

Marcel Žák (poslanec) - To je, to mi. Akože ja s tým nemám problém osobne, ja chcem len poukázať na 

to, že aj v mojich očiach. Môžeš, mi. Prepáčiš, je v podstate tá nedôvera, čo sa týka aj financií, aj financo-

vania už toho chodníka len, lebo už v podstate niečo bolo naprojektované, niečo bolo vysúťažené a už sa 

nám tam navyšujú a už sa tuto šíria nejaké reči, že ako sa to bude financovať. Toto, z tohoto mám obavu, 

ja osobne nie z toho, že by sme to nezvládli. Čo sa týka rozpočtu.  

Radovan Prstek ml. (referent) - Ja ešte doplním, čo sa týka toho financovania, tak naozaj toto zaoberá veľmi 

širokú cieľovú skupinu a už tu teda aj od pána Cintulu padli také návrhy, že by sa našlo možno aj nejaké 

sponzorské napr. Aj z jeho strany. Takže ja naozaj vidieť, že o to záujem veľký je. 

Marcel Žák (poslanec) - Vieš, prepáč, Adrián, ale, ale ja som ťa chvíľu sledoval, keď, keď sa tu rozoberal 

ten pumtreck a to financovanie, ak si to tam trošičku dehonestoval, tie vyjadrenia, že kde sa zoberú, kde sa 

zoberú peniaze v rozpočte. A viem, že minulý týždeň, pred dvoma týždňami si tu sedel a loboval za futbal 

a teraz lobuješ za toto, ale proste proste neni to bezodná nádobách, to, ale ja ti to neberiem, neberiem, ale 

lobuješ za a berme to dokopy, to už máš, to už máš 50 000 a ty sa čuduješ, že poslanci si dávajú pozor na 

to, aby nešli do mínusového rozpočtu, my nevieme, čo bude na budúci rok. Tešíme sa, ale ja ti len taký môj 

osobný pohľad. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ja len chcem ešte vyjadriť môj názor alebo stanovisko, teda, keď 

sme pri téme projekty, podľa mňa, ja to tvrdím od samého začiatku, mali by sme si určiť priority, ja viem, 

projekty nevieme, aké budú, čo bude, kedy bude, ale, veľa, veľa časti chodníkov nám chýba. Mladé rodiny 

s kočíkmi chodia po priekopách, nemajú chodníky, tie chodníky, ktoré máme zrealizované, máme devas-

tujúce a my riešime, čo chceme a niečo potrebujeme. Čiže z môjho hľadiska by sme sa mohli asi na toto 

troška tak zamyslieť, že je to fajn, je to super nápad, je to pre deti akože podľa mňa topka, lebo na okolí 

neni nič. 

Ale aj tá druhá strana, že keď ide starý človek po chodníku, nepotrebuje aj on ten napr. uhladený chodník, 

dobre uložené tie, tie kocky a proste bezpečne sa dostať do obchodu a späť domov? 

Radovan Prstek ml. (referent)  
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Určite výborná poznámka, ale ja si myslím, že keď to zrátame, tak čo sa týka tej spoluúčasti napr. Na tento 

projekt, tak by sme veľa tých chodníkov za tú spoluúčasť, ktorú by sme dali do tohoto projektu, nedali. 

Určite som za, ale znovu sa bavíme, keď sa bavíme o chodníkoch, však samozrejme, to nie je moja stranka, 

ale p. Jakuboviča, tak tam sa bavíme o úplne, úplne iných sumách, ak sa bavíme o spoluúčasti. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Ale tiež, k tomu projekt treba nie? 

Radovan Prstek ml. (referent) - Nie samozrejme, ale ja sa bavíme o financovaní, že priorita a čo môžme 

spraviť? Môžeme získať peniaze zo štátu alebo môžeme spraviť projekt na chodník, ktorý môže byť za 3 

volebné obdobia v rámci nejakej výzvy a to, ako ste poznamenali, že teraz výzva na chodníky nie je a my 

teraz môžeme spraviť samozrejme projekt na chodníky, aj na celé námestie, aj na Stráže aj Šaštín, ale môže 

byť 3 roky tu položený a nepodáme ho, pretože tá výzva nie je, vyjde výzva a vtedy treba začať ten moment 

pracovať, aby to malo význam, efektivitu položenia atých financií do toho projektu. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Dobre, ešte niekto, nejaký podnet? Pán Waldecker. 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) - Sú tu, sú tu nejaké peniaze, ktoré nám niekto ponúka, treba to prijať. 

Treba to využiť, keď tí dávajú peniaze ber, keď ťa bijú utekaj. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) - Ale to nie je 100% 

Bc. Dušan Waldecker (poslanec) -Počúvajte, keď som robil kedysi v zastupiteľstve, tak keď sa jednalo o 

plyne, o kanalizácii a o vode.Tak všetci cúvali, nikto toto nechcel ísť. Ja som to nasilu presadil. A je tu 

voda, je tu všetko, je tu plyn, nebolo by tu nič. Tiež to isté bolo, tak také isté reči. Takže musí sa riskovať, 

keď neriskuješ, nemáš. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Pán poslanec, ja sa vrátim z pred desiatich rokov, keď už nebohý 

pán primátor Hladký, dobre ma počúvajte, to bol chorý a projekt rekonštrukcie Základnej školy v Šaštíne 

bol môj projekt len môj.A vtedy už pán primátor nechodil na zastupiteľstvá, tak som tu vysvetľoval možno 

získať aj týchto peňazí. Na rekonštrukciu Základnej školy, ktorá bola v dezolátnom stave, vypadávali okná 

deťom. Takisto poslanci zaujali takýto postoj. Presne jediný, kto ma vtedy podporil, si pamätám, bol pán 

Komorník a pán Javorka, všetci boli proti, lebo nevedeli ani, čo to je, ako sa to robí a potom prišiel pán 

primátor Hladký na zastupiteľstvo, aj keď už chorý a podporil teda tento návrh, ktorý sa nám zdal, vtedy 

neuskutočniteľný a neviem, aký drahý a neviem čo, lebo išlo o milióny a v tých dobách my sme takú sumu 

v tejto obci, nehovorím, teda o plyne, áno, jasné, to boli iné sumy alebo o vode, ale takéto sumy na nejakú 

rekonštrukciu, lebo inováciu, či to bolo aj multifunkčné ihrisko v Šaštíne, to bola všetko moja práca, ale s 

tým, že primátor Hladký m ma podporil. A je to, je to a s peniazmi sme bojovali, predtým, vždy bojujeme, 

teraz. Vlado, pán Hladík,s pomeň si na, časy hospodárskej krízy, keď sme tu sedeli, takisto sme bojovali o 

každé euro, ale vybudovali sme, je to tak?  

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Ak sa môžem vyjadriť, ako bolo padnuté 

vlastne to slovo, to slovo nedôvera a vlastne ohľadom tej betónovej drte, tak ja by som to skôr videla tak, 

že nie, že dodávateľ alebo teda vysúťažený dodávateľ bude odkupovať od mesta, to vlastne ani nie je nejako 

možné, aby sme od mesta niečo odkupovali, ale ja by som to z praktickej stránky skôr videla tak, že keď sa 

urobí projekt na ten areál, tak projektant určí nejakú frakciu toho kameňa alebo teda toho materiálu, ktorý 

je teda vhodný na to a my ním disponujeme a následne sa vysúťaží iba vlastne zvyšok tých materiálov alebo 

tých stavebných úprav, ktoré sú potrebné, že tá navážka bude možná vlastne z tých našich zdrojov, ak to je 

teda, ak to teda takto projektant umožní. 

Marcel Žák (poslanec) - Toto je ešte horšie, toto je ešte horšie. Lebo v podstate my kameň dodáme, ale 30 

percentná spoluúčasť nás zostáva. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) - Ale z tej nižšej sumy vysúťažíme, nevysúťa-

žíme celkovú, ja neviem, koľko môže stáť celkový areál, áno, ale nevieme, koľko bude momentálne stáť tá 

betónová úprava, dajme tomu a s tým sociálnym zariadením. Takže záleží na tom, ako to projektant na-

vrhne, takže hovorím, že to by sa, v tom prípade sa to mohlo ponížiť, celková hodnota projektu a tým 

pádom aj tá spoluúčasť, ale teda minimálne by to bolo tých. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) - Zopakujem, vlastne hodinu už sa zdržujeme okolo kvázi 

30.000 EUR, áno, 30 000 zabudime na vlastný materiál, zabudnime na tieto veci, o ktorých sa bavíme, 

bavme sa len o 30 tisícoch eur našej spoluúčasti. Áno, kvázi, keď tam budú zakomponované aj tie sociálne 

zariadenia, ktoré sú takisto, myslím, že veľmi nutné, to je jedna vec. Povedal som vám to pred asi hodinou, 

už čo sa týkalo vyplácania tých dvoch bytov, že mám plán. Že vyriešime aj tie byty a vyriešime aj spoluú-

časť bez nášho materiálu a bez nejakej nedôvery a bez nejakého špekulovania vyriešime aj tento projekt. 

Ja vám to poviem nie dnes, ale poviem vám to 20. januára, ale ja viem, vyhlasujete dnes, vyhlasujete dnes, 

vy nebudete čakať do 20. januára, my nemôžeme čakať s výzvou do 20. januára, ale tu je tá otázka, ktorú 

si tu dneska aj pán Žák 2krát povedal, tej dôvery, ale jednoducho ja už by som tento bod ukončil, zbytočná 
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diskusia, ktorú rozmazávame na všetky strany, každý máte svoj názor, v podstate ste niektorí súhlasili, že 

áno, že je to wau, že je to treba, ja som vám povedal, moja, moja vízia je konečne z Gazarky niečo urobiť, 

aby tam tí ľudia chodili. Mali ste, mali ste, myslím, že dozornú radu, neviem kedy, v utorok, či kedy na 

Gazárke. Vymysleli ste niečo? Prilákame sem ľudí? Povedzte mi iný podnet. Hlasujte názory ste skoro 

všetci povedali. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) Poprosím o hlasovanie k bodu číslo. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s informáciou na zámer a podanie projektu pumptrackovej dráhy 

prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 251/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Zámer so zapojením sa mesta Šaštín-Stráže do výzvy Fondu 

na podporu športu na predkladanie žiadostí o poskytnutie prí-

spevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia, moderni-

zácia športovej infraštruktúry“ číslo 2023 /001, pumptrackovej 

dráhy v meste  Šašín-Stráže.  

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Wal-

decker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. 

René Vávra, p Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

Za: 5  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker,  

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa:5  Ing. Lucia Flajžíková, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. Marek Šedivý, René Vávra 

 

      Uznesenie nebolo prijaté. 

 

38/ Rôzne.  

.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Máme nejaký priestor v rámci bodu rôzne. 

Dobre, 5 minút prestávka 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka) -Páni poslanci, poprosím vás zaujať svoje miesta. Už uplynulo 5 

minút prestávky. Pokračujeme bodom číslo 38 a to sú rôzne. Kolegovia, zaujať miesta. Poprosím vypnúť 

telefóny.A nech sa páči, kto má nejaký, nejaký príspevok v rámci bodu rôzne? Ak môžem teda začať, ja 

raz, ja by som sa len chcela spýtať pána primátora, vlastne na poslednej porade sme riešili aj projekt špor-

toviská, tam ten termín realizácie do 31. 12. 2023 v spolupráci s nejakou mestskou časťou Košice Pereš 

bola teda podaná nejaká žiadosť o predlženie termínu, že v akom štádiu to máme, áno, či tu máme, pardon, 

či tu máme ešte aj písomne potvrdené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Je to tak, ale presne to všetko za tých pár dní, ktoré ubehli, sa znovu zmenili pravidlá, takže dosiahli sme 

istých výhod realizačných, tak to nazvem výhod, lebo uznáte sami, že to bolo absolútna nelogika a to je to, 

o čom ja som tu rozprával v úvode. Tá rýchlosť obrovská, no a ten obrovský časový stres na podanie, na 

realizáciu, jednoducho nemá to logiku, áno, nemá to logiku, tak sme sa zhodli a nielen teda s Košicami, aj 

tí, čo dostali, že teda to je choré, áno? A takto krátky čas realizovať, ale máme nové informácie, pani pos-

lankyňa, takže všetkým zas presne, presne áno, jak to teraz je, vám to rozpošleme dopredu, dobre? Lebo 

máme fakty, áno, tak tí, fakty vám zašleme. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Čiže projekt sa tým pádom nekončí. Toho 31. 12. 2020. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Nie, nie, máme predlženie do apríla. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Dobre.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ale ešte v priebehu pár dní sa zmenili podmienky isté. Takže nechcem rozprávať to, čo by som zas povedal, 

nejaké slovo, ktoré by vám nepasovalo, takže písomne vám to všetko dáme. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Dobre. Ďakujem, poprosím, môžte, páči sa, kto má teda záujem? 

Lukáš Letko (poslanec)  

Ja by som sa chcel ešte vrátiť k tým, rozpočtom pre neziskové organizácie, tu sa bavíme budovanie nových 

športovísk a prilákanie mladých aj na iné športy, ako je futbal, ale ja by som sa chcel vrátiť hlavne k futbalu, 

teda tá téma sa tu prelieva celý rok, ja možno by som to tak chcel skonštatovať alebo reagovať na túto tému, 

tak, ako ju známe. Každý rok sa pri schvaľovaní rozpočtu vyšli tieto finančné prostriedky k organizáciám. 

Samozrejme, najväčšími týmito organizáciami sú futbalové kluby. 

Pri ktorých podiel na ich podieľaní sa zúčastňuje nespočetné množstvo ľudí od funkcionárov, trénerov, 

hráčov, rodičov detí, deti, v neposlednom rade fanúšikovia aj mesto a resp. aj technické služby, ktoré po-

máhajú na ich fungovaní. Problém s financovaním sa tu nevyskytol zo dňa na deň, lebo trvá už niekoľko 

rokov aj hlboko poddimenzovaný. Výdavky klubov nespočetne narastajú no ich financovaní ostáva nedos-

tačujúce. K riadnemu fungovaniu. Každý jeden z občanov mesta, či je už fanúšik tohto športu alebo nie, si 

môže urobiť svoj osobný názor, keď sa pozrie spätne na vývoj výdavkov mesta a rôznych inštitúcií, roz-

počtových organizácií a pod. Za posledné roky a uvidí, že rapídne tieto položky narastali. Týmto chcem len 

poukázať, že takisto aj klubom narastajú výdavky, pardon. Pre udržanie zdravého fungovania je potrebné 

sa touto témou zaoberať a na vyčlenenie podstatne vyšších finančných zdrojov. Príkladom, ako sa to dá, 

nám môžu byť obce, ktoré sa približujú počtom obyvateľov, a to je napr. Borský Mikuláš, ktorého výška 

dotácií len za rok 2022 podľa dvojnásobne vyššia v porovnaní s našimi až 40 000. 

A napr. aj neďaleké Gbely, ktoré sú tiež počtom obyvateľov v porovnate našim, kde len dotácia na futbalový 

klub, to je Nafta Gbely, je 60 000, to je trojnásobne viac ako vyčlenie dotácií pre všetky neziskové organi-

zácie v tomto meste, takže chcel by som len na vás apelovať, aj na poslancov, aj na pána primátora, aj na 

všetkých, čo sa na tom podieľajú, aby sa zlepšila táto situácia, aby sme sa nad tým zamysleli a aby tá vôľa 

v obci bola väčšia a silnejšia, ako zlepšiť túto situáciu. Takže a myslím si, že týmto by som chcel vlastne 

na vás len apelovať, aby pre oslavy storočnice, hlavne v Šaštíne na druhý rok a v roku 2027 Strážach. 

Neboli len spomienkou aj našich starých rodičov a teda starých rodičov. Ďakujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pán poslanec, ja len naozaj jednu vetu. Treba si uvedomiť, ja viem, ja viem, že ja sa s týmito starostami, 

primátormi stretávam týždenne. Doslova možno 2× do týždňa niekedy, takže prerokovávame aj podpory 

futbalu, konkrétne, konkrétne futbalu, iných športov. Niekdy sú iné spôsoby financovania. Nebudem to tu 

rozoberať, bolo by to nadlho, ale fakt je ten, že my máme kluby dva. 

Chceme ich zachovať, chceme tu rivalitu, chceme, aby tie deti na tých ihriskách boli. Je to moja doslova 

priorita. Ja som to veľakrát rozprával, ja človek sám a ty nevieš všetko, pán poslanec, jak ja sa snažím 

futbalu pomáhať, jak človek hovorím, áno, ako primátor a samozrejme naším cieľom je zachovať aj Spar-

tak, aj Slovan. Už sme to tu rozoberali veľakrát, ale ja si myslím, že k tomuto bodu, k diskusii určite vystúpi 

p. Cintula. Je to priorita, je tam veľa detí, chceme deti aj v Strážoch využiť štadióny. Len nevýhoda Šaštína 

je to, že stále sme nevysporiadali pozemky, to ďalej čaká. Je to veľmi dôležité, aby sme dokázali získavať 

dotácie aj na tieto štadióny. Ja s tým mám skúsenosti, ale jednoducho treba si uvedomiť, že máme na počet 

obyvateľov dva kluby. Takže nemôžeš porovnávať ani Gbely, kde je nafta a viem, ako to tam funguje, resp. 

môžeme porovnávať Kúty alebo, alebo Borský Mikuláš počtom obyvateľov, ale stále máme dva kluby a 

nad tým sa je treba zamyslieť. Nehovorím to preto, že by sme chceli niektorý zrušiť, v žiadnom prípade 

nechceme. Áno, tak jak tu hovorila pani Flajžíková, že, že niekto chce rušiť centrum voľného času, viete 

dobre, jak to v tejto našej obci je? Poviete, "a" do rána je to "b", až by povedal "f". Takže, takže určite tá 

podpora z mojej strany ako človeka bude aj naďalej a už sme to tu povedali a myslím si, že pán Adrián 

Cintula, ktorý je pripravený do diskusie na túto tému, tak nám k tomu povie viac a detailnejšie, koľko tie 

kluby tých peňazí potrebujú, aj keď myslím, že jeho vystúpenie bude v zmysle Slovana, ale v podstate to 

platí aj pre Spartak. Tak len teda chcem, než preskakujem, ale keď už som spomenul meno pána Cintulu 

do diskusie, aby ste vedeli, má tú plnú moc klubu 

Slovan Šaštín, aby mohol tu vystúpiť na tomto zastupiteľstve. Dobre ďakujem. 
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René Vávra (poslanec)  

Ja by som sa chcel ešte vyjadriť. Ja vám poviem môj príbeh. Tento rok som sa venoval kultúrnej komisii, 

začínali sme 5.000 EUR, riešili sme, čo sa dalo nad rámec. Takisto Adriana ako ty riešiš a snažíš sa. My 

sme sa tam, my sme tam normálne bojovali hlavám a stav bolela, snažil som sa aj z vlastných financií a 

ešte plus osloví pár ľudí, aby sme nejak to bojovali a potom sa dozviem jedného dňa, že niekto povie 

primátor alebo niekto sa, proste niekto povie takú vec, že ohňostroj, však on zoženie, že on to zaplatí, ale 

spätne sa vrátim, ten ohňostroj bol z tej kultúrnej komisie zaplatený a bol dofinancovaný o 4.000 EUR, 

takže tá kultúrna komisia do dnešného dňa bola dofinancovaná skoro do 16.000 EUR. Takže ľudia, zobuďte 

sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pán poslanec, znovu sa ťa nepočul, ja som mal povedať, že ty to zaplatíš, prosím, takú vetu som ja mal 

povedať, že čo zaplatíš? 

René Vávra (poslanec)  

Ja som to počul od ľudí, neviem, či ste to povedali.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ty už si viac z takýchto vecí povedal, asi povedal jasne a zrozumiteľne.  

René Vávra (poslanec)  

Počul som to od nás z komisie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Že si to nepočul odo mňa. Ja ti potom po zastupiteľstve vysvetlím, čo som ja počul o tebe a nerozprávam 

to tu. 

René Vávra (poslanec)  

Dobre tak mi to potom vysvetlíte, dobre, ale to chcem povedať, že proste sa tam. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Nerozprávaj prosím ťa do kamery nezmysli a klebety z tejto dediny. 

René Vávra (poslanec)  

Ja chcem akurát upovedomiť to, že určite, keby to chcel primátor toto riešiť, keby chcel dofinancovávať 

tieto veci, tak by určite na to išiel tým krokom, takže to je asi tak z mojej strany to je všetko. Išiel by, išiel 

by proste s tým, že by tam dal väčšiu možnosť dofinancovanie týchto vecí. My sa to teraz snažíme, my 

robíme preto to, aby sme upravili aj to VZN, KO, aby si mohli kedykoľvek tam doplniť peniaze, proste, 

aby to malo nejakú hlavu patu, takže to je z mojej strany. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pán poslanec, koľko si zabezpečil financií? Nemyslím na kultúrnej komisii pre toto mesto, pre futbal a 

sponzorstvo sponzorské sponzorov. Ja som zabezpečil, ja som oslovil kamarátov, podnikateľov, pomáhal 

si im, ak sa dalo, ja kúpil som pračku, kúpil som chladničku, kúpil som im televízor, som kúpil drevo, tak 

by. Nerozprávaj takétočitu. 

René Vávra (poslanec)  

Ja rozprávam to, čo som ten rok tu zažil. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ale, to, čo počúvaš na námestí. 

René Vávra (poslanec)  

Prosím. Ešte raz, nepočujem. 

Ja si nechám na seba svoju kritiku, keď niečo spravím zle, ja si to nechám, ale nebudem to takto, ja iba 

hovorím, čo som zažil a tu to vidia aj druhí ľudia, nie iba ja. Takže keď budeme chcieť dofinancovať, na 

futbal viacej a vy by ste prišli prví s tým, že dáme tam o tú čiastku, o tú čias, tak my budeme úplne nadšený 

z toho. 

Takže voľakedy to takto nebývalo, čo viem, voľakedy sa dávalo viacej peňazí, takže neviem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Voľakedy napomínaš takúto vetu a ja sa k tomu musím tvrdo vrátiť, ja sa nikdy nevraciam do minulosti, 

nikdy v akejkoľvek som bol v pozícii, vždy som hľadel dopredu, ale keď to chceš, pán poslanec, tak sa 

vrátim v minulosti. A znovu si dej a účet po účte preberieme, v akom stave som toto mesto prebral a v akom 

stave sme dnes. Voľakedy tak voľakedy stál rožky korunu. Dneska sú iné časy iné, iné ceny hlavne. 

René Vávra (poslanec)  

Ale to je obrazne povedané voľakedy voľakedy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
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Mne toto povedal p. poslanec, Lukáš ty si mi povedal tú vetu? Dovoľte mi, citujem:"Za Suchánka sme 

dostali 17". Povedal si mi to povedal.To bola zlá veta. To bola zlá veta a veľmi jednoduchá, takže ja sa 

chcem mu vrátim, ja sa vrátim k všetkému, čo som tu prebral a ja sa vrátim k tomu, čo sa im všetko musel 

urobiť, aby sme tu v júni neskrachovali. A teraz mňa idete vy poučovať.  

René Vávra (poslanec)  

Tak budeme krachovať, takže nebude ani na projekty, takže teraz sa úplne strácam, tak prečo také slovíčka 

používate? Takže za chvíľu skrachujeme. Dobre, ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pán poslanec povedal si, že v minulosti. Bojovali sme tu s vami za vašej podpory. Nemôžem to povedať, 

to by som zle sa vyjadril. Mnoho vecí dobrých sme urobili, ktoré sa tu, jak povedala, aj tu pani poslankyňa, 

my doháňame posledné 4 roky, my ich doháňame. 

Doslova a do písmena v obrovských finančných problémoch, ale už asi rýchlo všetci zabudli, v akej stave 

ste boli január, február, marec do júna, keď nám došli 50 percentné podielové dane a ďalšie mesiace nižšie 

a nižšie. 

Tak mňa, prosím vás, nepoučujte v tejto veci, ja som v tejto brandží 17 rokov a viem, čo mám robiť. 

René Vávra (poslanec)  

Tak ja by som chcel. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pokiaľ tá spolupráca medzi nami, pán poslanec, nebude a jak povedal aj pán poslanec Žák, nejaká tá dôvera, 

tak je to celé na kočku. 

René Vávra (poslanec)  

Ale dôvera je o tom, že čo poviete, tak to za týmto slovíčko pasuje, je to pravda, ale jak môžete povedať, 

že ste prebrali, jak si to máme my skontrolovať, že poviete, ak ste to prebrali celý úrad, potom sa zrazu 

obhajujete, ako už je napredovaný, ako sa proste, to sú také veci. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Že daj, však ja či dám priestor veľký, pán poslanec, v budúcom roku, veľký priestor ti dám, dostaneš plné 

moci. Ak som ich ja dostal od primátora Hladkého a ukáž mi to, ja to len ocením, ja to len ocením. Nechcem 

zachádzať do osobných vecí, ani ste nemrkli okom 3,5, roka ste ma, nie vy, nie vy, nie vy ťahali po súdoch, 

kriminálka, tekal, preverovali celý boj, majetok. Nikto mi nepovedal, ani prepáč. 

A vy tu hovoríte o nejakej nedôvere, vy ste dobre vedeli, že môžem podať žalobu a dal si spraviť právnu 

analýzu a neurobil som to. 

René Vávra (poslanec)  

Pán primátor. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ani prepáč mi nikto nepovedal. 

René Vávra (poslanec)  

Ja sa k tomu nevyjadrujem, to vážne tu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja to nedávam za vinu tebe p. poslanec. 

René Vávra (poslanec)  

Určite by som riešil lepšiu zhodu a aby tieto veci sa upravili. Ale dnes aj človek, že navštevujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Prečo to nejde? Prečo som ja pred hodinou tak tvrdo vystúpil voči tebe? Lebo si mi presne nahral tým my, 

my ako kontrolór. Nikto z doterajších poslancov, ani jeden poslanec za mnou nebol za sedem mesiacov. 

Jediné som preberiem v ordinácii Ožvoldíka pána doktora s pani Dalajkovú alebo keď stretnem pani Men-

šíkovú na chodníku, prečo sa všetci radíte s niekým prečo nedojdete sem. Tu je úrad. Vy tlieskate pani, 

pani Polákovej, jasné, namaká sa, ale tu je treba zatlieskať všetkým ľuďom, keď tu makajú na projektoch, 

porovnaj si pán poslanec minule 4 roky a tento rok, čo sme všetko urobili, ale teda spoločne áno, lebo bez 

vás to nejde a stále sme sa za roky tam nepohli, nikam sme sa nepohli. My doháňame len pozostatky, my 

nenapredujeme. A pokiaľ vy nemáte dôveru vo mňa, že ja tie finančné prostriedky dokážem zabezpečiť a 

ja ich dokážem zabezpečiť. Tak je zbytočná tu diskusia. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ja iba také podotknutí mimo. Stretáme sa, áno, u doktora alebo v škole. Jedná sa o porady, to chcem pove-

dať, tak dajte nám príležitosť sa stretávať. Ja by som sa chcela spýtať, že ako to je s tým bývalým zdravot-

ným strediskom, kde boli zubári a gynekológia, v akom tu je stave, v akom tu je riešení, že či už je podpísaná 

zmluva, či sa už na tom pracuje. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Podpísaná zmluva nie je. Ja som myslel, že povedal na rade, áno, že som im dal termín, dodnes povedali 

mi, majú priestory novej Piešťany a Senica za omnoho vyšší nájom, samozrejme, ale nemu sa investovať, 

ale ja hovorím, treba sa do zastupiteľstva jasne vyjadriť, či to padá, lebo to viem, majú Piešťany, majú 

Senicu, či to padá a my musíme teda vymyslieť nový plán s tou budovou alebo nie. Takže dodnes sem im 

dal čas, nevyjadrili sa. Ale skôr to ja beriem tak, ale to je mu iba môj pohľad. Áno, nie zásadná informácia, 

že asi z toho skôr nič nebude, pretože za ten čas jednoducho si našli priestory niekde za kruháče v Senici a 

nie sú v Piešťanoch, ale nedovolím si v tento moment povedať, že áno alebo nie, ale určite ich naposledy 

zajtra vyzvem, nech mi to dajú písomne, aby ste to videli, aby sme my mohli rozmýšľať znovu do budúc-

nosti, jak využiť túto budovu. Dobre, ďakujem. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

A to komunikujete s firmou CEOX, lebo ste na porade povedali, že to bude asi iná firma, tak sa chcem 

spýtať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ty, pani poslankyňa, toto vlastne s týmto súvisí? Lebo vtedy tá informácia bola taká, ako sem presne po-

vedal, že menia názov firmy, ale dlho, dlho sa nič nedialo. Áno, tak sa ich pýtam, že čo sa deje telefonicky? 

Oni povedali, no našli sme si nové priestory tam a tam. Bla bla, bla bla. Už chcem, poviem to opakovať 

stále a vyjadríme sa, tak som povedal, páni, musíte sa vyjadriť do zastupiteľstva. Nemám ten podnet pí-

somný, ani telefonicky, ani žiadny, takže ja chcem to mať na papieri, aby sme my mohli rozmýšľať, čo 

ďalej. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ďakujem. A ešte by som chcela spýtať, že či by sa dalo vysvetliť občanom alebo možno nejak oboznámiť 

s tým. Zvyšujeme dane, zvyšujeme popolnice, občania samozrejme sú nespokojní, nesúhlasia s tým, my 

potrebujeme vyrovnať odvody za tie dane alebo teda rozdiel poplatky, áno, potrebujeme preto, potrebujeme 

navýšiť občania viac a viac separujú, ešte keď tu bol pán kontrolór Mošať, povedal, že nám stúpla separo-

vateľnosť, riaditeľnosť odpadov, že či máte nejaké riešenie, ja neviem, predtým sa vravelo o nejakých 

čipovaných popolniciach, o vážených popoliciach. Či by ste mohli občanom, možno, pán prednosta, dať 

nejaké vyjadrenie, stanovisko. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dobrá otázka, pani poslankyňa, samozrejme a dôležitá veľmi, ale myslím si, že mali by aj občania našej 

mesta sledovať médiá aký obrovský tlak a cirkus okolo odpadov, či už komunálnych, či už je to biologický 

odpad, tam začínajú znovu veľké ťažkosti, treba trošku sledovať aj ministrov, aj vládu, kde pán minister 

životného prostredia povedal, že toto celé to nás nútilo, plus biologický odpad, lebo to je veľký problém a 

veľmi drahý problém sa posúva ešte kvázi o rok. Áno, to je jedna vec, druhá vec, každý týždeň, možno za 

posledné 4 - 5 máme poradu primátorov ohľadne odpadov, už som vám to povedal na rade. Prudké zvyšo-

vanie ide v mestách. Kolegovia vlastne nás žiadali a najviac sa to týkalo teda priznávam mňa a Gbelov 

alebo teda nás a Gbelov o dorovnanie výšky poplatkov z dane aj komunálu k týmto mestám. Ja som bol 

jednoznačne proti tomu, preto my sa nemôžeme rovnať v Skalici, ani v Senici, ani, ani v Stupave, nikomu 

inému, takže ja som bol zásadne proti vyrovnaniu poplatkov, áno, či už to je daň alebo to je komunálny 

odpad, lebo tam uvidíte sami. To je extrémne, ne extrémne je to veľké navýšenie, ale sú to mestá, tu, jak to 

povedal pán kontrolór, jednoznačne zákon hovorí jasne, nesmieme zarábať, ale nesmieme ani prerábať, to 

je jednoduchá vec, to je tak, ako teraz hovoríme, uvediem príklad zastropovaní potravín, zastropovaní 

plynu, neviem čoho dokáže niekto ovplyvniť ceny rajčín v reťazcoch. Viete čo, chcem plat obrazne jedno-

duchý príklad, takže ja viem, že my v tomto roku sme urobili veľa nepopulárnych opatrení, ale aj preto, že 

by to zas nikto z vás alebo ja alebo neviem kto chcel, jednoducho to je nutnosť. Nemáme šancu, lebo 

nehovorím ešte o neplatičoch, problémoch s firmami, ale čo sa týka tých čipov a firmy na vývoz. K tomu 

vám dá informáciu krátku, pán prednosta, lebo tam sa to takisto zmenilo, to je vlastne to, čo vám ja hovorím, 

že tie informácie, tie fakty sa menia denne neuveriteľným spôsobom. Takže teraz vám pán prednosta vy-

svetlí, jak to bude s popolnicami. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  

Ďakujem, pán primátor, ja len doplním. Je to vysvietené, na dataprojektore. Tento článok sme písali včera, 

takže pôjde to do všetkých médií. Zmenila sa legislatíva znovu k 1. 1. 2024. Pôvodne sme uvažovali, že sa 

budú čipovať zberné nádoby dovtedy do dvanásteho mesiaca alebo v roku, ale tým, že sa to všetko mení a 

odsúva sa to o 1 rok, tak je zbytočné vyhodiť nejaké peniaze za znovučipovanie a dostali sme taký návrh 

od zberných firiem alebo také informácie, že v podstate treba prejsť potom priamo na vážny systém, ktorý 

bude taký, povedzme si, pre občanov, taký vernejší a každý bude platiť, len, mal by platiť len za to, čo 
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vyvezie a vyseparuje, ale je to tak, že ono než to prebehne úplne stopercentne, tak trvá to 1 rok, než sa 

všetky informácie pozbierajú do toho systému a potom to bude presne dané, že príde zberný voz k nejakému 

domovému číslu, napr. 240 odváži, uvidí 16 kg a takto to funguje napr. v Dojči už 3 roky. Ale my sme v 

podstate chceli zabezpečiť to čipovanie len kvôli tomu, že je aj veľa neplatičov a nevieme, či už cez exe-

kúcie alebo akou formou vymôcť tieto peniaze, takže prišli by sme, chceli sme to tak zatlačiť, že očipujú 

sa len tým, ktorí majú zaplatené poplatky a tým sa bude aj vyvážať odpad v budúcnosti, ale teraz tento rok 

teda zostane to len pri tých nálepkách, ktoré sú tam a snáď ešte do budúcna pre zamyslenie sa, keď tu sa o 

tom bavíme pre poslancov, že áno, zvyšujú sa ceny, ja si myslím, že aj na podnet pána primátora tie ceny 

sú polovičné oproti ostatným mestám percentuálne, čo sa zvyšuje napr. nechcem povedať Gbely, mesto 

Holíč, majú 50 EUR, zvyšovali o 10 EUR, u nás sa to zvyšuje o 6 EUR na, na osobu, je to vlastne 15 %, a 

tých 15 %, pokrýva len infláciu. A ja mám také obavy, ako sme tu spomínali, alebo už to bolo spomenuté, 

že v podstate mesto by malo byť jedna ku jednej s príjmom aj výdajom na vývoz. Ale tak či tak si myslím, 

že ešte v tomto roku to nebude stačiť. Tam mesto bude prerábať značné finančné prostriedky. Cez to všetko 

sú také návrhy, aké ste odsúhlasili, teda, že nie až tak veľké. Takže ja chápem občanov, že sú nespokojní a 

že ich to zaťažuje ich rozpočty, ale to prináša doba. Proste je to tak a k tomu ostatnému, toto všetko, čo 

vidíte vysvietené, tak to neni len to, že teraz sme to nejak vymysleli. Bolo zabezpečený vývoz tvojho ko-

munálneho odpadu k 1. januáru, nemáme ešte stále daný, dané termíny, v ktorých sa to bude vyvážať, 

pretože tá spoločnosť budúca, ešte nevieme, ktorá, ak sa to vysúťaží, si určí svoje vlastné a až potom sa to 

dostane medzi ľudí. No a ešte k tým nádobám zberným, všade len toľko, že v okolitých obciach, mestách 

majú všade zberné nádoby. 120l, my stále máme ešte 240 l, takže nehovorím, že niekto má polovičnú 

zbernú nádobu plnú, niekto má plnú, ale niekto tam možno dá aj to, čo by tam nemalo byť. A potom k tej 

separácii, ak ste spomínali, áno, v minulosti bolo 30 % odseparovaných a mesto platilo za každú tonu vý-

vozu navyše o 21 EUR, tým, že sa v minulom roku odseparovalo. S pánom Fialom sme to robili spolu, dalo 

nám to zabrať, sme sa dostali na nejakých 51 %, tak sme znížili tou odseparáciou 6 EUR na tonu, pri 1600 

tonách vývozu to bolo takmer 11.000 EUR ušetrených pre mesto. Teraz, ak to bude pre budúci rok, ja 

netuším, ale tiež si myslím, že možnože aspoň minimálne to číslo by sme dosiahli, aby sme sa dostali na 

nulu. Že jedna ku jednej, to je všetko. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ďakujem. Ešte moja taká posledná. 

Že prečo nemáme takú peknú výzdobu vianočnú ako minulý rok. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Šetríme na osvetlení. Šetríme na osvetlení. To jak bolo to, jak to bolo ten výpadok ráno vtedy toho prúdu, 

pamätáte si to? A ja som to sám zaregistroval o piatej ráno, že úplná tma, no a viete, už plná, plné námestí 

bolo toho, že Prstek vypol prúd, lebo šetrí. No samozrejme, to nebola porucha naša. Alebo teda to nebolo 

vypnutie naše. Veľa, to porucha na rozvádzači, nejaké prepätie veľké tam bolo prúdu, takže nič sme nevy-

pínali. V podstate, som rád, že si to pripomenul, lebo za minulý rok som požiadal. 

Požiadal, viete koho? Dve sestry, pani Herdovú a sestru Emu, pardon, ktorí naozaj zainvestovali, pomohli 

nám ako dobrovoľníčky, my sme vlastne im poskytli ľudí našich, takže naozaj aspoň teraz priestor im, 

znovu tým dievčatám poďakovať. Teraz sme to chceli zvládnuť nejakým vlastným spôsobom, ale vieme, 

ak to je dneska skôr, sú polemiky okolo toho, že sledujte iné mestá, čo sa deje, nesvietiť, šetriť, nenakupovať 

atď. Ale ja verím tomu, aj keď sa tu hádame už 5 hodín o financiách, že nájdeme priestor pár 1000 štátov, 

aby sme naozaj to, tú výšdobu budúceho roku naozaj obnovili, lebo má to 20 rokov. Vlado, dobre, hovorím, 

poruchove, opravujeme to atď. Takže naozaj sme sa už o téme rozprávali s pánom Fialom, že naozaj zakú-

pime, zakúpime niečo novšie, modernejšie a možno aj úspornejšie. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ono to bolo skorej aj neskorej, ale myslené aj na tých takých. Z dreva, ozdoby a slamené, to nestojí, akože 

elektrinu . 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Aha, dobre, však to bolo treba povedať. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ja sa nepýtam na to, čo je na tých stĺpoch na to už som zvyknutá, ale akože minulý rok bola fakt pestrá.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja som nepochopil, ja si myslel, že myslíš len elektro .Dobre, stále máme čas to doplniť. Dobre, pani pos-

lankyňa. 

Marcel Žák (poslanec)  
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Ja by som teda, keď môžem k tomu vypínaniu verejného osvetlenia, že či by sa to nedalo teda riešiť nejak, 

že ho vypnúť trebárs o druhej alebo tretej, lebo keď neviem, nejak vy chodíte o koľkej do práce, ale išiel 

som teda na siedmu do roboty a bola tma. Tam. Ľudia na námestí čakali na autobus. Úplnej tme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Vysvetlím. Priznám sa, že tú informáciu sem dostal tieto dni, lebo je to zarážajúce, že ľudia idú na dobre 

je počasie, aké je, ale idú ľudia o 7,15hod., do práce, je tma. Toto, toto zariadenie je nastavené na meteos-

tanicu, tzn. svetlo, ale dneska sme sa presne o to rozprávali, že musíme zavolať odborníka, nech to nastavia 

iným spôsobom, časovačom, časovačom, nie meteostanicou, lebo naozaj vidíte, dneska je veľa extrémne 

zatiahnuté, bola tma, tak vlastne to reaguje na to, ale dneska je, ráno sme to presne riešili, lebo ja tieto 

reakcie od ľudí počúvam, že prečo nesvietime, prečo šetríme, ale my nešetríme. Áno, to neni tak, nikto nič 

nevypol ani nič podobné. Musíme predstaviť zavolať odborníkov na to, lebo to sami nemáme na to my 

kapacitu, lebo pán. 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku)  

Primátor, taká menšia pripomienka, ja to, ja to riešim, toto, neni to, neni to celkovo tak, že to je, že to je 

štelované cez nejakú metoostanicu, ja to riešim cez firmu OMS. Oni tam mali nejaký, nejaký problém tam 

bol, im, tam odišiel nejaký zdroj, neviem čo, lebo tam ľudia sa sťažovali, neskoro to zapínalo, vypínalo, ale 

potom sme sa dohodli. Posledná verzia, večer zapíname o pol piatej a ráno vypíname 6, 40. No dneska bolo 

zamračené, extrémne tma, dážď, takže preto to, ale nedá sa to, nedá sa to presne, neviem, či budeme svietiť 

do pol ôsmej, keď mi poviete, aby sa to vypínalo ráno o pol ôsmej a večer sa to zapínalo o štvrtej. Podľa 

mňa to je zbytočné, lebo keď sa zamračí, zas potom tí ľudia nadávajú, že sa nesvieti. Neviem to presne, 

presne ten, presne to uhodlať, lebo za chvíľočku bude Nový rok, nie sa začnú naťahovať a nechcem stále 

toho pána obťažovať s tým, že každý týždeň budeme dávať o 10 minút skorej, o 10 minút neskorej. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Lebo keď budeme zas svietiť cez deň za svetla, tak takpovediac, no pozrite sa, to aj svetla, ale dobre. Fir 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku)  

Firma v OMS to rieši, oni to nejak centrálne to riadia cez nejakú, neviem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

No však tak som to myslel zle som sa vyjadril, že meteostanica. 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku)  

Ale máme, máme aj na nejak tak. Niektorá vetva je tuším Gazarka, sem mi zdá, tam, to je na ten časovač, 

na ten, podľa toho, jak sa smieva, to sa mi zdá trošku také lepšie, no ale neviem, keď sa dohodneme, že to 

budeme spínať už o štvrtej a bude, ešte nebude zamračené, bude to zbytočne svietiť, takže, lebo je to zlé, 

lebo aj tie prechody sú potom neosvetlené. Žee p. Waldecker. Ja ráno tak pre siedmou ho prášim do práce 

a bola úplná tma na tých prechodoch. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Takže. Dobre, takže aby ste vedeli vy odpovedať, aj ľudia, ktorí sa pozerajú a budú počúvať, takže vládou 

zavoláš firmu na to dobre? A prestavíme to na skoršiu hodinu, aby ľudia nemuseli ráno chodiť potme, 

dobre. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Rado, pána Weinnigera poznáš osobne? Áno, áno, pani Džáčovskú takisto zastupovala ťa, skús mi, prosím 

ťa, vysvetliť, pán Weinniger dostal nejaké peniaze od mesta? Prečo predal pozemok pani Džačovskej alebo 

cez pani Džačovskú, ktorá to zorganizovala na pána Rudaského, ktorý jej dlhodobý zamestnanec má 

eseročku, sídlo v jej budove? Kúpili časť pozemku cintorína a teraz pýtajú, keď boli na komisii, že nájom 

alebo predaj, tak sme im poslali, že nech sa vyjadria, čo chcú vlastne a 50 EUR za meter. Pani Džačovská 

je právnička, špičková právnička, neverím a pán Rudavský u nej roky robil, pozná ho osobne cez hazard, 

neverím, že on nevedel, čo kupuje, on sa vyjadril, že kúpil zastavané nádvorie a plochy a zrazu za týždeň 

zistil, že kúpil cinter a hneď pýta také peniaze. Sa nám pretáčajú panenky, či sa to nedalo nejaký ináč 

poriešiť. Toto s nimi skús poriešiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pán poslanec, teda naozaj mi ver, že toto je mimo mňa, ja som pána Weinningera videl raz v živote, no raz 

v živote zase tam osobne za ním išiel a ja som dohadoval. 

Jednal s právničkou a spaľovaník, len jeho odplatu, nič viac, to ti hovorí, vážim, nič viac, toto všetko je 

mimo mňa alebo nejakej organizáciu, ako to chceš nazvať? Ja neviem, ako to nazvať. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Len neviem ani ja, čo s mám o tom myslieť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
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Ja som, ja som riešil, čo riešila doktorka Džačovská s pánom Weinnigerom to naozaj neviem. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Poviem to tak po česky ...Jej dlhodobý zamestnanec, ktorý má v jej sídle firmy, eseročku. A ona špičková 

právnička nevedela, že prevádza pozemky cintorína. Tvárili sa, či to nemohlo, určite to kúpili možno za 

osem, za desať éček a teraz pýtajú sa. Sú to tvoji známi obaja. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Aj tvoji, aj tvoji, tak sa ich to opýtaj, aj tvoji a, a tvoji sú dlhšie ako moji, takže to sú ich súkromné veci, 

prečo by ste sa ich na to pýtal a ja ti tu hovorím, že ja o tom nič neviem a to ti hovorím s vážnosťou mňa 

zaujímal Weinniger, toho sme vyplatili tým, tú sekundu, akákoľvek komunikácia moja s nimi skončila.  

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Bolo povedané, že ešte ešte ďalej, s nimi jednať ďalej, ty si to tu hovoril aj na porade poslancov, že ten 

pozemok vybavíš, že to bude pre mesto. Ty si to tu o nám. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Hovorím, preto ti hovorím, že netuším toto. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

A už to neni Weinninggera, ale p. Rudavského nejakej eseročky.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Myslím, že to potvrdí aj teda čestne pani Ing. Baďurová, že ona, ona mi dala túto informáciu. Ja som o tom 

Vlado nevedel.  

Ja ti hovorím, že som o tom nevedel, Gaby povedala si mi to ty, že toto je majiteľ, ja som to ani netušil, 

Vlado, ani sem, ja sa ti nečudujem, ale ja ti čestne hovorím, že ja som skončil v sekunde, keď sme ukončili 

súd. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  

Môžem doplniť. Tam sa dá, treba zapísať zákon, je vecné bremeno. 

Dá sa zapísať zákonné vecné bremeno. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Doteraz sme sa išli súdiť alebo doťahovali s príslušníkom českého štátu pána Weininngerom? Teraz sa 

budeme doťahovať s renomovanú právnickú kanceláriu. Tá informácia neverí, že nešla cez mesto. Mňa 

nikto nepresvedčí alebo však s nimi ma komunikuješ s obidvoma. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Neviem, ja ti tu čestne prehlasujem, že ja o tento nič neviem, ja by som musel vedieť o státisícach aktivít, 

aktivít tejto rodiny. Ty sa s ním má, poznáš dlhšie. A robí to problém sa tam zastaviť, nech to pani doktorka 

vysvetlí, ja s tým nemám nič spoločné, aj keď teda áno, to tak vyzerá, ale naozaj nie. 

Mgr. Vladimír Hladík (predseda Návrhovej komisie)  

Ale vyzerá to tak. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Však hovorím, ale nie jednoducho nie. Pre mňa bola priorita. Weinninger, ten sa ukončil a týmto pre mňa 

skončilo a to sa oni dohadovali. Ja ani netuším over si to 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného odboru)  

Ja iba toľko k tomu, že ja som zhodou okolností povoľovala elektriku, tam sa ťahala pri, alebo teda bude 

sa ťahať elektrika popri plote cintorína a Západoslovenská distribučná tam mala podpísanú nejakú zmluvu 

o budúcej zmluve s pánom Weiningerom, tak som moja ku účastník konania oslovila a on mi volal s tým, 

že teda tam prebieha, že by tam mal byť nový vlastník. Ja som sa ho teda neopýtala, je ten nový vlastník, 

ale videla som, že je tam plomba a potom som sa pozrela na to lv čko a videla som, že teda je tam nový 

vlastník, tá firma, to som teda spomínala primátorovi, že teda je tam už nová firma a potom následne tá 

firma hneď poslala žiadosť na mesto, na majetkoprávne nejaké vysporiadanie, no takže asi. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Ešte niekto, nejaký podnet tam mešila. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  

Ja sa, by som sa teda chcela opýtať, že ešte začiatkom roka, myslím, že na prvom alebo druhom zastupiteľ-

stve sme riešili vlastne tie pozemky výmenou vlastne s týmito pánom Džačovským mladším, čo sa týka 

vlastne tých chodníkov smerom na Kuklov, že či to nejak pokročilo, že či mesto nejako komunikovalo s 

nimi, že ohľadom tej výmeny. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja myslím, že oni teda tú dohodu pristúpili. Normálne si ma zaskočila, ale viem teda určite, že či sa stým 

niečo robilo, ale ja si to poznačím. 
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Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  

No lebo tu už od začiatku roku, myslím, že teda tí ľudia by boli radi, keby prišlo k tej výmene. 

Súhlasím, že či by pani, neviem, že či by zámenu, tak sme dohodli zámenu, viem, že teda ten pán súhlasil, 

ešte, ja som to teda odkomunikovala a že či by, či by Gabika nemohla pripraviť, že ktoré , pozemky my by 

sme im mohli ponúknuť. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného odboru)  

Išiel im taký, zoznam nejakého takého prebytočného majetku, že vlastne mesto nemá zatiaľ nejaké využitie. 

Takže taký zoznam im išiel. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  

Ale oni nereagovali. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Áno, už spomínan, poslali sme tie parcely. Dobre, pani poslankyňa. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  

Dobre, ďakujem pekne. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dokončiť chodník píšem si. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa)  

To ma napadlo teda, lebo sme na to jaksi chceli, boli. Dobre. 

René Vávra (poslanec)  

Ja by som sa chcel ešte spýtať pani Baďurovej, že ako je to s pozemkami na tej Gazárke? Tá výmena, či sa 

to už doriešilo s tými lesákmi, ako tam bola tá výmena, či to dobehlo, áno, to parkovisko, polostrov. Ako 

to, ako to je, že či sa to. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dohoda je, dohoda je, zmluva je. Áno, áno. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného odboru)  

Oni potrebovali, viem, že potrebovali geometrický plán, aby to bolo v céčkovom stave, lebo tie naše po-

zemky sú v ečkovom stave, viem, že oni potrebovali, aby bol spravený geometrický plán, aby sa to pre-

viedlo do céčkového stavu, ale potom ani presne neviem, ako to dopadlo, či potom bolo ešte nejaké jedna-

nie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Poviem vám to ešte inak, lebo sa to denne mení, viete dobre, že sa obsadzujú znovu nové, ale tá zámena 

prebehne s Lesmi. To vám zaručujem, že áno, aj keď presto všetko že je nový Generálny riaditeľ a podľa 

všetkého bude nový riaditeľ. Aj, aj tu. Ale tá dohoda platí, tá dohoda. 

René Vávra (poslanec)  

Dobre ďakujem. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Ja by som ešte chcela. Tam tá ulica Holého, ako sa ide pani Slovákovej a tam nemohlo by sa tam niečo 

naviesť alebo niečo spraviť. Teraz sú tam už úplne jamy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Slovákova odzadu. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Akože ja tam nehovorím, že tam býva sestra alebo však tam bývajú aj ďalších 7 rodín, ale je to tam, že 

nejaké panely staré alebo niečo, ja viem, že tam nebude niekedy cesta alebo asfalt, je to bočná cesta, ale je 

to tam hrozné. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Je to tam hrozné, hrozné, je to tam roky hrozné, takže. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Ešte keď idem k sestri, na mňa kričia páni poslankyňa toto vidí. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Jasné, je to tam hrozné, pokiaľ je sucho, ešte daj da, ale takýto. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Či sa tam, ja viem, že tam navážajú. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Tam je sedem rodín, ale. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Teraz sú tam úplné jamy. Keď prší, je to strach, katastrofa. Dobre, ďakujem. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ľuďmi rozprával, samozrejme, dokonca aj s pánom Valuškom, áno, ktorý takýmto veciam rozumie, Mila-

nom sme o tom rozprávali jak tú cestu teda nedraho, ale, ale aspoň toľko, aby tí ľudia nechodili po blate a 

povode vyriešili, takže určite, určite ja budeme, budeme hľadať spolu cesty v tomto roku, aby sme tam tú 

cestu aj pani Slovákovej dozadu, aspoň chodník, aspoň chodník, keď nie cestu. Lebo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Je tam možno len, neviem, či 5 rodín, lebo 6 rodín, ale jednoducho sú to naši občania. Takže určite budeme 

hľadať cestu, jak rýchlo tú cestu tam v rámci zdrojov a zas môžeme tu práve využiť ten náš materiál na túto 

cestu. Rozbité všetko. Ale. Keď sa aj tento matroš kvalitne zavalcuje, tak to je čistý, čistý betón ako kva-

litný, ale áno, ja o tom viem, že to je tam strašné. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Ja sa, ja, ak teda môžem, nadviažem na tie komunikácie, ja sa chcem spýtať aj teda mimo obyvateľov 

Školskej, že akým spôsobom budeme riešiť túto situáciu? Nielen teda vjazd a výjazd áut, hlavne teda ráno, 

samozrejme aj poobednom období je to, keď rodičia vyzdvihujú deti, ale aj samotnú kvalitu a vlastne tam 

aj ten. Môžem pokračovať. Tam aj ten priľahlý chodník, ktorý vlastne každý deň tie deti vlastne musia 

podstúpiť a akonáhle prší tým deťom, nestačí ani, ani ten chodník, ani, ani gumáčiky a teda ešte, ešte len 

teda, aby som, keď už som pri tej, pri tom chodníku, ďakujem veľmi pánovi Fialovi a pracovníkom, lebo 

teraz, keď bol ten odmäk, tak to tam bolo neskutočne zle, tie deti sa tam šmýkali, padali, takže pán Fiala 

poslal zamestnancov a odhrnul to tam, lebo to tam je naozaj kritické. Keď prší, tak sa tam topia a keď tam 

je sneh, tak akože katastrofa. Takže podľa mňa teda, alebo teda bola by som veľmi rada, keby pán primátor 

teda vyjadril stanovisko, že teda či nejakým spôsobom túto Poľsku budeme riešiť, lebo to je čistý tangodóm 

a teda aj ten výjazd a výjazd je, je hrozný. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pani poslankyňa daj návrh, daj návrh. Páni poslanci, vyjadríte sa jak na to? 

Dobre, však to je to najmenej. Ale čo ďalej? 

Dušan Jakubovič (referent)  

Tak ja by som len. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Jak vy, nie jak vy mne, 3 hodiny sa tu hádame. 

Dušan Jakubovič (referent)  

Takže keď môžem, my sme začali túto ulicu riešiť a ja som ju dal zamerať, lebo to je vlastne prvý krok, 

ktorý treba urobiť, aby sme poznali výškové pomery. A či vôbec je tam nejaké riešenie. Bohužiaľ táto 

lokalita celá je postavená v dosť špatnom mieste, by som povedal, tejto obce, to je takmer najnižší bod obce 

a je tam strašne vysoko spodná voda, takže základný problém je tam riešiť túto dažďovú vodu, lebo to 

jednoducho tam možnosti vsakovania sú nulové, takže to tam nevieme riešiť, jedine to proste zviesť čo 

mne, tak vychádzalo do toho, do toho potoka, teraz neviem, či to je v povodí nejakom a povodie má problém 

taký, že nechce vlastne ďalšie prívody do svojho povodia kvôli týmto, kvôli týmto prívalovým dažďom, že 

ich to proste vytápa, takže buď tam vymyslí nejakú retenciu. Technicky sa to dá riešiť, len je to otázka 

peňazí. Neviem, či sa tam volá, ale ten kanál je, ten kanál je zanesený. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Tlačiť, ale ten efekt tam neni, lebo pri veľkých dažďoch a stúpaní vody. 

Dušan Jakubovič (referent)  

Zahustenie tej rúre, pardon, ešte to dopoviem, zahustený tej rúre, je na dno potoka, čo úplná hlúposť, keď 

chcem odviesť vodu z územia, tak nemôžem to zahustiť na dno potoka, musím to zahustiť do svahu niekde 

do možno maximálnej hladiny toho potoka, čo tam absolútne nepripadá v úvahu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Lebo to doslova vytvorilo spojenie nádoby, takže mi to, aby voda odtekala. Ona sa vracia do tej križovatky, 

to je jedna vec, druhá vec je, tá križovatka je preborená doslova a do miesta, kde býva pán Okasa a p. 

Slovák. 

Oto Mach, tak tam je ešte v tých paneloch takto kopec, to je jedna vec. Takže tam tých aspektov je veľa. 

Keď sme vyčistili časť Kopánky, pomohlo to, pomohlo to, lenže takéto veci sa musia robiť každý rok a nie 

raz za 10, tak sa to robilo ešte za mňa a ani toto nestačí. Ísť dolu, by to chcelo aspoň tých 200, 300 m 

potiahnuť, áno, lebo tam už to je zrastené, ale my sme si vtedy nedovolili, lebo takisto boli dažde, zlé 

počasie. A to údajes KO keby vošiel na tie súkromné pozemky, kto bolo zasiate, tak to tam rozbijeme, ale 

už to pomohlo. Ale je tam veľa tých aspektov, neni to len ten odtok, nie sú to len spojené nádoby. Križo-

vatka je jasne preborená, jasne voda môže isť do kopca. Je tam toho veľa, je tam toho veľa, ale dokážeme 
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urobiť jednoduché riešenia, aby tam tí ľudia neboli stále po členky vo vode, lebo ja tam naozaj chodím, 

keď tam tá voda je a sledujem, čo to tam robí alebo som tam raz bez toho, že by sme investovali do tej cesty 

400 000. Vymýšľam si neberte ma za slovíčko rýchlyma úpravám, by sme dokázali to centrum tej križo-

vatky, lebo ľudia, ktorí idú hore z bytoviek autami, tak vlastne prechádzajú cez to jazero. Aj deti, aj všetci. 

Ale. Dočistiť Kopánku, vybrať tieto panely, určite ich do križovatky znížiť, lebo voda ide takto do kopca a 

tá do kopca nepôjde a aspoň čiastočne tomu pomôžeme, lebo si zoberte, aj od hlavnej cesty je tam znovu 

spád, aj tam ide obrovské množstvo vody. Presne do toho stredu. Toto, čo tam je, jak hovorí pán Jakubovič, 

to sú spojené nádoby, to je, to je ešte horší efekt jak toto, ale malé a rýchle technické rieši na to, na to mám. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

A čo sa týka tej kvality tej, tej cesty, to je čistý tankodrom. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

No to je čistý tankodrom. No a ako.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Moja otázka je, že či niečo plánujeme, niečo s tým robiť? 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Ja viem, že budovanie projektov na zelenej lúke je akože najednoduchšie, ale myslím si, že my by sme a 

obyvatelia by si to určite zaslúžili, aby sme riešili aj takéto neľahké témy, ktoré naozaj potrebujú. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Samozrejme, Školská ulica, voda je veľmi závažný problém, aj keď neni to len Školská. Máme ich viac, 

áno, po meste, máme ich viac. Ale ako som vám povedal, ešte mi to tí ľudia potvrdia, že je tam, chodím. 

Snažím sa nájsť to najjednoduchšie technické riešenie, aby všetci, ktorí sa stretávajú na tej križovatke a 

hlavne aj tí, čo idú zvrchu, tie deti do škôlky atď. museli tam chodiť po, po vode, takže začneme tým, jak 

som vám povedal, zvýšime križovatku, na to nám stačia, vymyslím si, áno, Maxiáni dvihneme, znížime, 

prekopeme Kopánku a uvidíte, že to určite pomôže. Do komplexného riešenia školskej ulice. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Ja ešte mám otázku jednu, 2 týždne späť. Približne bola havária na ulici M.R. Štefánika pri tej zastávke, pri 

tých bytových domoch, že my máme vlastne nejaké kompetencie, čo sa týka tej zastávky, lebo tá zastávka 

je úplne rozbitá, sú tam, je to vlastne, ani to neni opáskované, že či, čo vlastne spadá do našich kpetencií 

minimálne, či to vieme aspoň opáskovať, lebo to skôr úplne, pardon, úplne všade a tým, že to je blízko tých 

bytových domov, sú tam malé deti, aby sa tam nestalo niečo, čo nechceme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ano, opáskovať určite, ale rekonštrukcia, to nespadá do našich, tejto zastávky, bude riešená cez poisťovňu 

poistky, toho, čo to spôsobil? Je tam škoda koľko? Vládou 7000?.  

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku)  

Poisťovací agent, ktorý si to pofotí a spíše to automaticky zastávku zlikvidujeme a hotovo.  

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

Mohli by sme to aspoň opáskovať, nech tam deti nebehajú: 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku)  

Môžeme zajtra. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

V rámci bodu rôzne? Máme ešte nejaké podnety, môžme prejsť teda nasledujúcemu bodu, tzn. K diskusii. 

Ja by som teda v rámci diskusie odovzdala slovo späť pánovi primátorovi, lebo teda mám pocit, že neviem 

to ukorigovať tak, aby som prehúčala tých teda, ktorí majú príspevok. Takže z mojej strany veľmi pekne 

ďakujem za účasť, či už poslancom, či už nám toto za hlavným stolom alebo teda zamestnancom alebo 

obyvateľom a samozrejme teda odbornej firme, ktorá zabezpečuje prenos a z mojej strany by som chcela 

teda všetkým poďakovať, aj prítomným, ale teda aj doma a veľmi pekné sviatky, oddýchnite si plné pokoja 

bez starosti a užívajte si zdravie a rodiny. 

Diskusia 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dobre, ďakujem, ďakujem. Pani zástupkyni. Mala toho aj ona dneska aj dostať už skoro 4 hodiny, takže 

pristúpime k bodu diskusia, dámy a páni, ktorí budete chcieť diskutovať, upozorňujem vás, lebo minule ste 

to videli a že naozaj sa nám to tu veľmi zvrhlo a už aj dnes je veľmi pokročilá doba časovo, takže vás 

poprosím, sledujte tu čas 5 minút za 5 minút, ale s tým, že vám nikto nebude skákať do reči, dobre, aby ste 

ten priestor čistých 5 minút mali a okomentovať to budeme. Ja viem, že to je ťažké sa niekedy udržať, ja 

som to sám dneska aj asi 2, 3× porušil, ale jednoducho je to tak. Už tu sedíme 4 hodiny, takže kto má 

záujem diskutovať? Nech sa páči, ale vás upozorňujem, 5 minút, takže nech sa páči. 
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Nech sa páči. 

Mgr. Renáta Zajíčková (riaditeľka MŠ)  

Dobrý deň, ja som Renáta Zajčková a som tu v zastúpení za rodičov a zamestnancov a teda aj naše deti, 

materské školy a ako prvé by som chcela poďakovať taktiež. Veľakrát sa to tu spomínalo, ale aj mne ako 

materská škola chceme poďakovať technickým službám pánovi Fialovi, že je promptný a keď potrebujeme, 

vedia pomôcť a dnes by som chcela vyslovene poďakovať aj pánovi Osuskému, ktorý nám je zručný a 

veľmi nám pomáha, takže týmto posielam poďakovanie aj nemu, no a idem k druhej veci. Veľmi ťažké po 

tejto, vlastne po tejto schôdzi, lebo naozaj bojujete o každé 1 EUR, ale máme jeden problém, ktorý sa asi 

vyhrotil teraz v pondelok, kedy polícia nášho mesta dávala pokuty rodičom u nás pri materskej škole, teda 

kontrolovala mestá, lebo sme, materská škola je v obytnej zóne, kde nie je možnosť parkovania a proste tí 

rodičia tam zastavujú s vedomím, že porušujú v podstate cestný, cestný zákon. Iná možnosť tam nie je, lebo 

naozaj tie parkovacie miesta my tam nemáme. 

Tým my sme parkovávali v časti toho pozemku, kde sa teraz stavia, takže by som chcela poprosiť poslan-

cov, že ak by sa, ja viem, že teda financie nie sú alebo teda veľmi ťažko sa zháňajú, ale možno aspoň môj 

taký laický. Nemám odborný názor, ale či by sa tam nedala urobiť zmena značenia, či by tam nemohla byť 

napr.jednosmerka a dalo by sa parkovať pri krajoch tej cesty na dobu vyloženia a naloženia tých detí alebo 

teda možno iné riešenie. Neviem len. 

Minútu 50, takže som dobrá. To bude odo mňa všetko. Teda neviem, či sa mi budete vedieť teraz momen-

tálne vyjadriť k tomu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Pani riaditeľka, my sme sa predsa o tom rozprávali, aj o tom parkovisku, ktorý je nutné do budúcnosti, to 

je jedna vec. Samozrejme, toto neovplyvním ani ja, ani poslanci, musíme to vypracovať, nafotiť dopravný 

inšpektorát a túto, to je závažná zmena v doprave na tej ulici. 

Mgr. Renáta Zajíčková (riaditeľka MŠ)  

To bol z mojej strany len návrh. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Naozaj netušíme nikto z nás, či nám to dopravný inšpektorát povolí, ale môžeme to urobiť, ale vráťme sa 

k tomu, že už sme to aj, myslím, že ja som to poslancom rozprával na rade, že treba v tej predzahrádke si 

ty navrhla spraviť rýchle parkovisko pre nejakých 8 áut. Dobre, hovorím. 

Mgr. Renáta Zajíčková (riaditeľka MŠ)  

Máme tam. Pred budovou Materskej školy sa nachádzajú trávnaté plochy, ktoré nie sú využívané, problém 

jediný, ktorý tam je to, že za tými trávnatými plochami je chodník a potom až cesta, tak sa musí vymyslieť 

systém, jak by sa tam dalo dať na tej časti pred malým pavilónom, tam sme to riešili, tam by to išlo, len 

teda neviem, jak sú financie. Tam ide len o to, že ono je to verejné vysielanie, ale poviem to, že pokiaľ 

policajti tam nebudú chodiť a nebudú dávať pokuty, my vieme vydržať a zastaviť si tam na tú dobu, len ak 

sa tam ten policajt postaví, každý deň, oni zarobia aj ráno, aj poobede, áno, že tam tí niektorí rodičia naozaj 

bývajú pri krajoch v okrajových častiach alebo ráno idú do roboty, dovezú dieťa a pokračujú do práce. Že 

trošku toto, premyslieť a teda skúsiť. Ďakujem vám a takisto prajem pekné sviatky. Hlavne kľudné. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ďakujeme pani riaditeľke za príspevok. My sme to tak však doplním to, aby ešte pochopili z toho boku, od 

bytovky tam jej priestor. Myslím si, že veľa práce dokážeme urobiť aj sami, áno, svojpomocne, takže zru-

šíme tam ten plot, zboku, spevníme tú plochu. Ja viem, že to nebude zas úplne nádhera, ale v tejto situácii 

je to pevné, ale urobíme to, páni, musíte byť ticho, lebo to môžeme ukončiť, spevníme tú plochu, urobíme 

to, je tam smrek, myslím v strede, ešte áno, je tam strom, ale takisto ten návrh, aby tí rodičia tam mohli 

parkovať bez obavy, teda pokuty z polície, keďže je to obytná zóna pána Fialu, som poslal na políciu, riešil 

tento problém, či nebol si tam, dobre, tak to vyriešim ja, aby teda naozaj ste nemali traumu z toho, že vám 

tam páni policajti budú, stát, ako sa hovorí, za chrbtom a dávať pokuty za to, že priveziete dieťa do škôlky. 

Dobre, zoberte si to na starosti. 

René Vávra (poslanec)  

A ja by som doplnil, aby sa tam spravil aspoň nejaký nákres, nemusí to byť žiadny plán, iba nákres. Áno, 

aby sme sa k tomu vedeli postaviť, že teda aké prevýšenie, koľko, čoho, ako to urobí, koľko áut tam bude 

parkovať, aby to bolo aj bezpečne urobené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

No iste, lebo však ja som tam bol neraz, myslím, že Dušan aj ty, si tam bol to riešiť. Keby teda strom sa dal 

von, tak myslím, že tých 8 áut by tam bez problémov vyšlo,na šikmé parkovanie. 

Len sa tu musí plot otvoriť zboku tej bytovky. Je tam zas problém, lebo sa mi zdá, že tam je. Čo tam je? 
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Dobre, ako ja povedám dáme návrh, dáme návrh, najprv tá jednosmerku, čo ešte myslím, že by bolo dobré 

asi, keď môže byť v Zápotočnej a tu je, myslím, že dôležitejší, teda tá jednosmerka. Tu ja určite sem za, 

môžeme to takto navrhnúť. 

To je kvázi nejakých, ja neviem, 400 m. 

Dobre, dobre, ale musíme urobiť. Aj to nesúvisí s parkovaním, lebo pani učiteľky parkujú celú tú pracovnú 

dobu, takže to je jedno a jedno. Dobre, nech sa páči, poprosím ďalšieho, pán Cintula. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Ja vás poprosím prvý mimo čas sa vyjadrím k tej veci od Marcela, čo sme mali rozdebatované a nechcel 

som to až do diskusie. Tento posun. No však v rýchlosti iba, že keď už sme sa teda bavili na tú tému, že 

peniaze nie sú a pod. Akože skúsili ste niektorý z vás poslancov obehnúť tuná sponzorov a pod. Že či by 

sa podujali na niečo, na nejaký spoluprojekt, dajú si tam svoju reklamu. Mňa keby sa niekto opýtali a ja 

som za to pre naše deti, aj keď teda moje deti tu už nebudú vyrostať, ja som za to, aby tu deckám sa dali 

prachy a ja ich tam aj osobne donesiem. Ja nemám s tým problém a verím tomu, že tu v meste je x takých 

ľudí, aký som ja, ktorí sú ešte zlomiteľní na to, aby tu dali nejakú korunu. Nemyslím si, že s tým. 

Ale, ale myslím si, že myslím si, prečo aj vy, poslanci, vy tých rodičov poznáte, tých detí, vy ste, pani 

učiteľka, vy ste rodič. 

Ing. Lucia Flajžíková (viceprimátorka)  

p. Cintula, ale v rámci toho projektu vlastne my sme sa o tom projekte dozvedeli. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Ja nehovorím iba o tomto projekte, tu je teraz kopec ďalších vecí, do ktorých by sa dalo, to bola, to bola 

iba teoreticky návrh, ktorý tu ani nepadlo, že skúsili by sme, neskúsili by sme osloviť niekoho. 

Ani nepadol taký návrh. Ja som na chodbe hovoril pánovi primátorovi, že prečo neosloviť aj nejakých 

sponzorov. Možno by sa spolu spoluúčastnili, ale treba za ním ísť sám, nikto sám nedôjde, nikto sám od 

seba nedôjde sem, tu máte prachy, robte, treba za tými ľuďmi z tých ľudí osloviť, treba ich sem doviezť, ja 

neviem, zavolať ich sem na kávu. 

Dobre, dobre, dobre, už sa nebudem venovať tejto téme, to bolo k tomu. No hlavne som tu za futbalový 

klub Šaštín, teda z TJ Slovan. Mám tu toho napísané na vás veľa, bohužiaľ, nestihnem. Určite všetko, takže 

v rýchlosti, viete, čo obnáša naša práca? Tréneri, funkcionári, všetci robíme tu robotu zadarmo. Za nič, za, 

ani za ďakujem, lebo ešte na nás vyjadrujú všelijakými možnými vecami. Každý náš si rieši, že si, tam sa 

chceme obohacovať. Neviem, či to dokážete vysvietiť alebo však poslanci už to dostali, neviem, či to majú 

všetci ten, vlastne ten náš ročný výkaz, jak sme fungovali, z čoho sme fungovali? 

Videli ste v tom sami, že nám chýba 30.000 EUR? Nehovorím, že chceme od vás 50 000, ale na základné 

potreby, čo sú energie, poplatky, prihlášky, základné veci, nás stoja 30.000 EUR, to mi od vás potrebujeme 

už pred sezónou mať, pretože my všetky svoje prostriedky a všetky sponzorov, čo sme. 

Už vlastne využili, ich prostriedky na tento rok, čo si dali, zaplatili si reklamu, my sme to využili tam, to je 

vyčíslené, 27.000 EUR sme doplatili do chodu klubu, základného chodu klubu. Nič naviac tam neni, iba 

nutné poplatky, nutné veci. 

Je summa summarum 57, tisíca, lebo koľko to je, neviem už presne a 27 000 nám chýbalo ešte, čo sme zo 

súkromných a sponzorských darov vlastne vyriešili. Ale pokiaľ nebudeme mať v marci na účte my 

30.000 EUR, tak my nezačneme ani súťaž, my nepôjdeme ďalej s tým nič robiť alebo aspoň minimálne, 

minimálne nejaký na ďalšom zastupiteľstve schválený, ďalší, ďalšiu časť nejakej podpory , lebo fakt hovo-

rím, že my zo vzduchu to nedokážeme robiť a tým, že my nemáme záruku, my sa nemôžme ani do tej 

súťaže prihlásiť, lebo tým, keď náhodou tu súťaž nedohráme, vznikajú ďalšie obrovské poplatky, pokuty, 

sankcie atď. Atď. čiže bohužiaľ, ja už zo svojich, zo svojich súkromných peňazí tento moment nedám do 

futbalu ani korunu. Dovtedy, dokiaľ nebudeme mať záruku od mesta, že nám s týmto pomôžu a v prípade, 

že nám s tým pomôžu, sme radi a budeme radi všetci, čo tam robíme, bezodplatne pokračovať v tej práci 

ďalej, zveľaďovať mestský majetok. Neviem, či z vás niekto. 

Konkrétne chodí sa tam pozrieť, tam sa mesiac čo mesiac niečo vybuduje z prostriedkov, ktoré tam dáme, 

donesieme, vybavíme a pod. Okrem toho, že ešte dofinancovávame fungovanie toho celého, takže mám tu 

pripravené toho moc, ale 2 minúty to nebudem ani začínať tú debatu, verím tomu, verím to, že zhrnuté to 

viac menej je. My potrebujeme na začiatku súťaže minimálne tých 30 000 na účte, aby sme mohli niečo 

robiť a ďalšia vec je, chystá sa storočnica, ako pán Letko povedal, to nás bude stáť, minimálne budeme 

potrebovať na to, keď chceme niečo normálne urobiť, aspoň 7000. 

To je jednorazovo tento rok, to vás, z toho vás odbremeníme. Možno keby sa podarilo vykúpiť pozemky, 

odbremením vás aj od iných vecí, ale, ale toto je nutné, čo potrebujeme tento rok, zbytok dofinancujeme, 

dobudujeme, máme plány, máme projekty, ktoré chceme robiť, lebo je tam zábradlie, je v dezolátnom stave, 
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ktoré už musí ísť preč. To chceme spraviť teraz z vlastných prostriedkov, budúci rok bude treba nachystať 

nejakú väčšiu sumu z mesta, lebo bude treba celé oplotnenie už meniť. Je v havarijnom stave. Nezoberiem 

si ja ani, myslím si, že ani z vás nikto na vlastné triko, to, že sa tu niekomu niečo stane, že si tam zlomí 

decko, no alebo na niekoho spadne ten bod, je to tam fakt, že v stave takom, že je nutné, nutné. Takže včera 

bolo neskoro. Takže veci, ktoré budú v našich možnostiach, dotiahneme, čo nebudeme, hovorím, pokiaľ 

nebudeme mať na chod klubu 1. marcu peniaze alebo aspoň minimálne nejaký papierový podklad, že toto 

dostaneme v priebehu roka, tak nebudeme robiť ďalej futbal, lebo už nám už ani tí sponzori, ani tí súkromní, 

čo nám dávajú peniaze, no tak my vám máme dávať peniaze mesta na vás...? 

Toto nám každý vám to povie, nikto nebude takto nosiť zo svojej kapse prachy, nikto nebude okrádať svoje 

deti. Robím to iba ja ako somár, ale bohužiaľ. Poviem, 5 minút plynulo ďalej, škoda, no mám to 10 strán. 

Ja vám to, ja vám to nejakým spôsobom prepošlem, toto dobre? Ja to spravím dobre všetkým, aby ste to 

dostali alebo to pošlem Vladovi. A Vlado, vám to rozpošle. Jasné, vieme, že financie, ale mám aj návrh, 

kde by sa dali financie. Naj možno. Ja, môj návrh je taký, že načo by vy také malé mesto. 

Kde nemajú veľké mestá také veci, ako my tu máme na námestí verejné WC. Financie, tak vydzujem. Na 

čo ho tam držíme? Vladi, stredisková obec, daj pokoj, daj pokoj vlády, daj pokoj. Tam bolo na záchode 

150 ľudí za rok, za rok, za celý rok, keď tam vôbec bolo 150 ľudí. To je jedna z možností. Je ich tu viacej, 

mám to tu napísané a nechcem to donekonečna tu točiť debatu, myslím si, že všetci vedia, o čom to je, 

všetci vedia, na čo myslím. Dalo by sa možno ušetriť. Ja mám tu také, že porovnanie CVČ, nás, CVČ má 

s dotáciou 100 000. My máme 12 000. Máme o polovičku menej detí. Dobre, okej, ale staráme sa o budovy. 

Hovorím, približne, približne to chcem iba tak, že brucha povedal. Staráme sa o budovy. 

Všetci robia bezodplatne, tréneri sú tam zadarmo, neberie nikto ani korunu, všetko si zháňame sami, oble-

čenie si kupujeme sami pre futbalistov, dresy, súpravy a pod. A nemáme jak edusber a podobné veci, mohli 

by sme to spraviť tak, že zoberieme deti, edusberové karty a dobre a pôjdeme niekde licitovať, to nám dá 

viacej za nich. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Nie, takto nefunguje. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Ale dá sa pravdu, obchodovať.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Nie, nie. Nemám tú informáciu, ale dohodli ste sa nie pánovi Hladíkovi? On, keď sa nebudeme starosti 

rozposielať poslancom, pošleš to na mestský mail? Áno, všetko, čo si nestihol povedať, nech to majú v 

kľude si to ľudia prečítajú. Jasné, samozrejme, na mesto a my vám pošleme poslancom. Vyzerá to, vyzerá 

to tak, naozaj vyšiel, vláda povedala, že podozrivo, ale teda by sme sa naozaj nedohodli. Zhodou okolností 

tu mám náklad na verejné WC na námestí. Samozrejme to vecí je treba, to všetci vieme, aj keď už kvázi 

skoro nikde nefunguje, ale tuto mám, páni, presne spočítané do haliera, zisk, zisk áno alebo vybraté peniaze 

za toalety je 480 EUR a náš náklad ročný je 17 000, 78eur. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

To ešte som chcel spomenúť. To som ešte chcel spomenúť Gazarku, lebo to je tiež pre, myslím si, že záťaž 

pre mesto 50.000 EUR za rok, minimálne strata mesta, ktorá každoročne je vyhodená do luftu. Buď to 

prenajať alebo časť predať alebo aspoň chatky predať, niečo prenajať a myslím si, že tu sa prachy dajú 

nájsť, len sa treba prene pozohýbať. 

Nehovorím, nehovorím, že chcem brať niečo deckám, deckám, nemôžeme brať. 

Ale počkaj, počkaj, počká Marcel, nehovoríš. Dobre. No neni vôbec jednorazová záležitosť, ty to predáš, 

ale každý rok máš 50 000 ušetrené, to je veľký rozdiel. 

To je veľký rozdiel a ty keď to budeš prenajímať, zase sa budeš proste toto starať čiastočne, ty keď to raz 

predáš, sa toho zbavíš, ušetríš 50.000 EUR ročne. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dobre, dobre, pán Cintula ďakujem za príspevok. Ale už sme od futbalu prišli niekde úplne inde. Ja som. 

Obchod Gazarka Gazárka je samostatná kapitola, ktorú musíme riešiť minimálne do jara, takže Gazárke sa 

my naozaj vrátime. Aj môj názor je taký, že takto, jak to funguje, takto nie. Sám myslím, že mi to pán 

kontrolór potvrdí, že dáva dotáciu eseročke. Neviem, či je úplne košer.  

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Je ale nie 10 rokov v kuse, raz okej, možno dva roky, ale po dvoch rokoch, keď nezačne fungovať normálne, 

že sa sama začne živiť, je eseročka. Zavrieť, zapáskovať, dovidenia. 

Však zruší eseročka, zruší eseročku a. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
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Páni poslanci, ešte raz, nerozširujme túto tému, lebo to je téma na 2 hodiny. Minimálne tak, že plány taký. 

Zvoláme znovu dozornú radu, lebo už sa blíži, bude január, február, marec, začne znovu sezóna a takto to 

fungovať, ako to funguje, nie je možné, pretože 90 % práce technicky jej tam odvedú ľudia z technických 

služieb. Bez debaty. Ja mám návrh, keď vám predložím veľmi rýchlo, ja by sme sa niekam posunuli, lebo 

stále sme nič nevymysleli, ale ja mám niečo v hlave, takže ja by navrhoval, aby sme sa ku Gazárke, fungo-

vaní eserročky a všetkému naozaj teda zišli, lebo je to vážna vec, je to vážna vec a blíži sa nová sezóna a 

musíme to nejakým spôsobom vyriešiť. Pán Cintula, ďakujem pekne. Sme dohodnutí. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Ešte, aby som to vlastne nejakým spôsobom uzavrel. My sme vám chceli aj poďakovať jak Slovan za nejakú 

ochotu, pomoc čiastočnú, aj keď teda neni až taká, že nejaká, že by sme boli radostní, ale ja viem, každý 

máme ťažkú situáciu, my firmy takisto nemáme jednoduchý svet, ale myslím si, že tu by sme sa mali všetci 

spojiť za jednu stranu šnúry a potiahnuť všetci spolu dohromady a nie si hádzať pod nohy, hľadať na seba, 

kydať na seba, to je, nemá význam, to si robíme akurát zle tu na meste medzi sebou. Ľudia, v kraji, všade 

iba hanba. Bohužiaľ, dúfam, že sa to zmení, ja som optimista a zostávam optimistom a uvidím 1. marca. 

Ďakujem za vašu pozornosť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dobrý, ďakujem pánovi Cintulovi za príspevok.Je niekto ďalší do diskusie? Ako chce diskutovať? Ja, par-

don, prepáčte, pani poslankyňa, nech sa páči. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

Ja by som iba chcela reagovať na pána Cintulu. My sme sa na porade bavili, že sa budeme zaoberať vyku-

povaním pozemkov pod štadiónom. Len teda ich vás uistiť, že teda máme tu na pamäti. 

600 strán, bohužiaľ, teraz sa to tam nedalo, ale budeme mať možno 6 zástupcov. Ja viem, ale, ale už sme 

sa o tom bavili, to je prvá vec. Nejdem to, ale áno. Ďakujem, ja už som sa minule na zastupiteľstve, neviem, 

či minule alebo predminulé, poďakovala vedeniu všetkým. Áno, je, ďakujem znova, poďakujem sa im 

osobne, kedy stretnem? Už ďakujem takto verejne. Dobre, lebo že myslím, že ste aj videli z vašej strany, 

že vôľa. Tu je aj záujem sa stretnúť. Ja viem, nejde to hneď, nejde to hneď, áno. Ale snažíme sa, čas nás 

tlačí jak vo veľa iných veciach. A určite sme otvorení aj v diskusii. Ako vravíte, že máte iné nápady alebo 

kde ušetriť a pod. Neni problém, môžme sa dohodnúť, určite som za. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Vážení diskutujúci nezachádzajte do extrému a nerozprávajte o ruinách. Nikto nikdy nedovolí, aby futbal 

tu nejakým spôsobom kľakol. Tak prosím vás, vyvarujte sa takých slovíčok a pod. Tak, ako povedala pani 

poslankyňa, bolo peklo rozdeliť dotácie a nebolo to ľahké. Už sme tu k tomu veľa povedali a ja som vám 

tu dnes povedal, že ja vyriešim, aby boli financie na byty, na to aj na futbal pán Cintula už končí a disku-

tujúci je pán Packa, nech sa páči. 

Milan Packa (občan)  

Ja len sa chcem pripojiť k Adriánovi s tým, že teda ja to mám trošku ročnú závierku, ale dobre, ale kopec 

vecí tam ešte nie je zakomponovaný. Toto, že dajme tomu teraz je taká vec, že chodia do telocvične a tú 

telocvičňu si musíme platiť, telovychova, či sa nedajú urobiť nejaké úlohy s tým teda, že aspoň takto po-

moci tým telovýchovám, že tú telocvičňu, že by sa im to nejak umožnilo, že tam budú chodiť teraz zadarmo. 

A posunie takto. A to sú deti, aj váš, aj váš, aj školu reprezentujú, to je jedna vec a tých detí je tam strašlivo 

moc. Nakoniec by ste tam niekedy na ten hrisku, že koľko tam je deciek, to je radoť sat podívat, keď tie 

decká majú tréning. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja tam chodí Milan.  

Milan Packa (občan)  

A ja. A ide len o to, že aj takýmto spôsobom pomoci tým teloovýchchovať, že sa im umožní, dajme tomu 

v tej telocvični, aby tam mohli ísť zadarmo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Keď môžem, preruším ťa na sekundu. Ja sa v minulosti len vybavil u riaditeľa. U riaditeľa, áno, zastaviť 

čas u riaditeľa. Odklad z platby, lebo Marek predseda bol vyrovnať finančnú čiastku za telocvičňu, ale 

bohužiaľ, toto neni v kompetencii našej, to je v kompetencii riaditeľa, pokiaľ riaditeľ bude ochotný ten 

návrh u dáme. Samozrejme, ja už som to riešil s ním, že by naozaj tam platili minimum euro. 

Lebo ja neviem čo, ale jednoducho ja som jednoznačne za to, ale hovorím, neni to v kompetencii poslancov, 

ani mojej riaditeľa školy, ale určite sa o tom rozprávať s ním budem 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  

Ale deti, deti neplatia, iba dospelí. 



80 

 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Deti, deti majú telocvičňu zaplatenú Milan, dospelých, to je iné, tých neriešime. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Sú, no tak ale musíte mi dať presnú informáciu, aby som riešili niečo, čo nie je, pravda. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Dávam presnú informáciu. Všetky decká majú telocvičňu zadarmo. Áčko platí, hotovo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Aha, dobre, dobre, dobre. 

Adrián Cintula (TJ Slovan)  

Preto som ani nespomínal.  

Milan Packa (občan)  

Dobre, dobre, ale aj to áčko, keď tam dôjdu trénovať aj tí dorostenci, musíš poskytnúť to, aby tam trénovali 

a tiež to musí zaplatiť a ty peniaze odkiaľ zoberie tá telovýchova nájte ich na ulici, Aďo, no tak teda. Dobre, 

Aďo. Neviem, aká je situácia v Strážach, ale v Šaštíne to robia, dá sa povedať, všetci zadarmo, nikto tam 

za to nič, ani tréneri, ani hráči, kedy tam hrajú, nikto nič neberie žiadnu korunu za to a je ozaj teda povážlivé, 

že keď dôjde k takej situácii, že nebudú tí financie na to, aby to pokračovalo ďalej, tá činnosť, tak zostane 

vám, možno 100 detí vám zostane na ulici. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja si myslím, že to neni také, myslím, že to nie. 

Milan Packa (občan)  

To nie je ako týranie alebo tlačení, ale je treba sa nad tým zamyslieť, akým spôsobom to vyriešili. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

My inak rodičia sme sa nad tým zamysleli, mali sme poradu, konkrétne teda iba u U11 a tam sme sa všetci 

zhodli, že polročne budeme platiť 80 EUR. Nemyslím si, že to je veľa, ale nemyslím si, že to je málo. Takže 

tu nielen zo strany stále mesto, mesto, mesto, ale aj rodičia, ktorí tam majú deti. Jednoznačne nikto nena-

mietal. Adrian tam bol, je svedok. Sme sa zhodli, že polročne budeme platiť 80 EUR. Myslím si, že to neni 

nejaký posun, je to veľký posun. 

Milan Packa (občan)  

Posun, je to veľký posun, to veľký posun, že ste sa tak dohodli, ale to isté len vítajú. Jedenástka, ale sú ešte 

ďalšie 4 mužstva, veď, takže dobre, no tak futbal už necháme, ale ja mám potom ešte jednu vec. Kedysi 

sme si dali takú žiadosť tam v Čistonku, že sa tam vybuduje nejaké také detské ihrisko. Nedostali sme ani 

žiadnu odpoveď, ani nič. Sa robí taká vec, že nejaká výzva je na to. Nezaradili isté to tam takisto by bolo 

treba sa tam do toho čisto vonku kuknúť, koľko tam je decek? Tam je 15 nových domov postavených, tam, 

tam je kopec decek už aj v tej ulici pôvodnej, ktorá je, ďalší vec berňák, takisto je tam kopec deciek, ale tie 

decká sa nemajú hrať, hrejú sa na ulici, na asfalte. Že nad tým pouvážovať, akým spôsob by sa to dalo nejak 

tam zaradiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ja si myslím, že to je poslancov, spomínal tento problém. Je to ale pol roka, naspäť že vlastne. Počkajte 

chvíľočku, ty si priniesol petíciu za rodičov, áno, následne petíciu, teda nazvem to tak, priniesli dôchodci, 

áno? Takže 2 petície k tomu ihrisku, áno, to je ten problém, ktorý sme tu vlastne už riešili okolo týchto 

športovísk, ktoré, športovísk tej dráhy. My sme vyhrali projekt na 10.000 EUR, dobre, hovorím, 

10.000 EUR, kde jasne bolo stanovené, že naša spoluúčasť mesta bude 3.000 EUR. To je presne to ihrisko, 

o ktorom rozprávame, lenže milí páni a milá spoločnosť z 10 to bolo koľko? 

19? Nechcem povedať, že podvod áno, ale jednoducho sme to odmietli. Bola sľúbené 10 a 3 dá mesto, tak 

sme to aj schválili, ale z 10 bolo 19. No tak hovorím, páni, tak to nie je, ale my rezervu máme, my ihrisko 

máme, certifikovaná firma nám ho premiestni, lebo sme sa rozprávali s predstaviteľmi Spartaku Stráže, že 

im pomôže vybudovať tréningové ihrisko, čo je tam dôležité za Spartaku a v podstate ihrisko, ktoré je v 

areáli. Naozaj teda sem to videla vlastné oči, spôsobuje len problémy. Nebudem popisovať, aké to si do-

myslíte všetci, takže ja sem za to, že sa zhodli, žeso Spartakom, tréningové ihrisko, už aj materiál na to 

pomaly skladáme, ale ihrisko nám musí presťahovať, ale znovu certifikovaná firma, nemôžeme to urobiť 

svojpomocne, takže my ihrisko Milan máme a dobré ihrisko. Len bohužiaľ sa musíme dohodnúť, či teda 

vyhovieť dôchodcov, ktorí chcú park alebo mladým rodičom, ktorí chcú ihrisko. 

Milan Packa (občan)  

Mňa sa to v podstate netýka, to ihrisko, ale je mi ľúto detí, ktoré tam chodia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Možno sa tam pohúpeš. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

My jak mesto to technicky problém nemáme, my sme na to pripravení, mám to premyslené. Dokonca som 

požiadal firmu, ktorá má na to oprávnenie rozobrať, presťahovať. Problém je jediný, teda 2 strany, dô-

chodci, kľud a pre deti to je celé. 

Milan Packa (občan)  

Ale však tí dôchodci tam môžu s tým mať decká, môžu tí decká tam opatrovať, dobre, to je všetko. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

To ja tajím. Takže len ďakujem pánovi Packovi. Takže naozaj, páni poslanci, by sa malo teda rozhodnúť, 

kam to ihrisko umiestnime. 

Ján Chovaňák (občan)  

Tak dobrý večer prajem. Tak ja by som chcel tiež poďakovať všetkým mestu, pánu primátorovi, keď som 

tu sedel, tak vidno dobrú vôľu. Myslím, že z oboch strán, to, čo bolo aj z oboch strán možno povedané, že 

tá komunikácia vysvetlenia, najmä informovanosť, hej, lebo to ako neviem, či sa môžem nazvať nezainter-

esovaní, že niektoré veci naozaj narýchlo sú, oni sa cítia pod tlakom, však my sme sa rozprávali, ste pove-

dali, že ste, citujem, teraz, hej? Ste starý pes, ja som povedal skúsený, takže máte na to, aby ste aj z toho, 

čo hovoríte, ak vám teda môžeme veriť, že viete zohnať veci atď. Takže za to ďakujem, ďakujem aj pos-

lancom, že ste držia svoju vec a o čom nie sú presvedčení, tak neschvaľujú. Ale zároveň by som chcel 

možno aj poprosiť nejakú informáciu ohľadne tých vecí, hej, že keď sa vlastne o tých aj bytoch hovorí, že 

to je možno dôsledok toho, že vy viete vybaviť a viete urobiť, ale nedopozeráte veci dokonca a napr. tie 

byty, tie zábezpeky, tie peniaze teraz tlačia, hej? Z jednej strany, ako vy ste to začali, vy si to teraz musíte 

aj dokončiť, tak taká spravodlivosť vyšla, hej, lebo čakalo to Jara, Jaro, vy to možno voľby prehralo, hej? 

Lebo tých sto hlasov, týchto hlasov, možno to bolo práve to. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Ale myslím, že nebolo. 

Ján Chovaňák (občan)  

Ale to je tá otázka, to je tá otázka aj toho, že pán Prstek, ak by sa dalo možno jasnejšie komunikovať, 

presnejšie ukázať, aby sme, možno nemusel, ja som čerstvý občan mesta, ale aby sme o nejakých 10 rokov 

zase nevykopali nejakú, nejaký poklad, že potom nám kontrola štátu povie, že 7 porušení zákona veci opra-

viť, ešte nie sú opravené. A teraz postupne možno, čo sa mohlo rozvíjať, sa musia vracať peniaze, hej? A 

potom koniec koncov, to sú peniaze, peniaze boli, budú, nikto má s tým väčší problém, niekto horší, ale 

myslím, že tu sú aj niektorí, čo niečo im možno bolo odkomunikované, v niečom žili a teraz si musí ináč aj 

budúcnosť plánovať, hej? A sa to dotklo veľa, veľa, veľa rodín, takže možno to je také, aj taká prosba, že 

robiť to jasne, aby nás nedobiehali potom veci. Tak iba tak. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Môžem veľmi rozumne ste. to povedal, ja som rád, že sme sa na tej uliči my dvaja rozprávali, veď teraz 

použijem pani poslankyňu Menšíkovú, to je človek, ktorého ja roky dobre poznám a je pravda, že nie som 

viac povedal jako mnohým iným. Áno, aj som sa jej posťažoval a ona mi povedala dobrú vetu, že ty si na 

nás príliš rýchly.V dobrom, áno dobrom, vy ste povedal takisto dobrú vetu, že aby sme tu po mne za 10 

rokov 15 nevykopali znovu tú nášľapnú minu. Ja už som tú situáciu k bytom na Školskej ulici vysvetľoval 

veľakrát, ale poviem už znovu, v tej dobe, v tej dobe dotácia bola len 70 %, len 70, áno, dneska je situácia 

iná, už ponúka štátny fond a doprava 100 %. My sme to nezažili, na dvoch bytovkách bolo 100 %, na druhej 

bolo 90, čo sú na Slnečnej ulici, či M. Nešpora, M.Nešpora, no tak vtedy za čias pána primátora Hladkého 

sa tých 10 % zobral úver, ktorý sa rozpočítal do nájmu nájomníkov. Rozumieme zatiaľ áno ja som sa musel 

rozhodnúť, či zaťažím mesto úverom. 

Tých 30 %, áno, lebo byty neboli. A stále chýbať a chýbať budú v podstate teda, keď nie ste domáci, si to 

nepamätáte. To tam bolo naozaj skládka, áno, tridsaťročného materiálu, bordel, z ktorých budovy, neviem 

čo v centre Stráži a ja som zvažoval cestu. Zaťažím úverom celé mesto alebo zaťažím týchto ľudí? Tak, 

ako som upozornil pána poslanca Hladíka, však on to nemyslel tak, že museli, nemuseli tam rok a pol tí 

ľudia sa rozhodovali a verte tomu a nikto mi to nezaprie, že 90 % z nich išlo za právnikmi a to išlo, než 

podpísali, áno, tie, tie zmluvy a nech tam tie financie dali. Ale. Veľmi, dobre ste to povedal, ja veľmi rád 

vyriešim túto situáciu, lebo veriem si ju osobne. Na ramená. Áno, ale uvedomte si, že sa tu konečne za roky 

rokúce niečo pekné a slušne postavilo. Stále je to pekná, čistá, slušná štvrť, kde tu bolo veľa, veľa predsta-

viteľov samosprávy, ktorí si to fotili a boli veľmi pekné. Ale nezabudnite na inú vec. Výška nájmu. 

Ja som mohol zobrať, lebo my mega, áno, my úver, ktorý nám chýbal do dofinancovania tejto výstavby. 

Ale buďte si istí, že tie nájmy, ktoré tam dnes majú, by nemali. Takže ja to vidím trošku aj také nespravod-

livé voči mne. Od niektorých obyvateľov. Pre to všetko, že som tu avizoval aj pred voľbami, aj po voľbách, 



82 

 

že tento problém vyriešim na patričných ministerstvách a organizácie, aj som to urobil, žiadal som obyva-

teľov, aby nepokračovali v súdnych sporoch, lebo všetko dám do poriadku. Tu hovorím ale o osobných 

veciach, aj som to dal. Pokračovali sme ďalej na poslednom súde, ktorý sme bol v Senici, kde teda bola 

dohoda medzi nami, že ukončíme súdne pojednávanie tým, že prídeme na súd a ukončím, neukončili sme. 

Sudkyňa rozhodla v prospech mesta, kde samozrejme nájomníci sa rozčúlili, lebo ide o súdne poplatky. 

Viete, to je začarovaný kruh, to je začarovaný kruh, ale to je to isté. Sme sa tu už dneska aj 5 hodín o tom 

bavili. Spolupráca. Ja robím všetko pre to, aby tí ľudia v kľude žili a v kľude bývali a to mi verte, nebudem 

to tu už rozoberať, lebo som vám zobral čas, ktorý vám vrátime, ale veľmi rád vám to, ja, veľmi rád vám 

to mimo, áno, v kľude, v kancelárii, presne do detailu celé vysvetlí, po pokiaľ máte o to záujem. 

Ján Chovaňák (občan)  

Nie. No mne nejde o to, že vlastne ako to je, lebo ako jedno je postavené, len druhé je, že mne ako štát sa 

riadime nejakými zákonmi a tam vlastne asi boli obídené alebo nezohľadnené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Nemohli byť, nemohli byť obíde. Predstavte si, že nám dá doprava a štátny fond dohromady, nepamätám 

si to číslo 900.000 EUR a jak si to viete predstaviť? Nejak obísť? Zákonne si to neviem predstaviť. Jedno-

duchú vetu vám na to odpoviem. 

Ján Chovaňák (občan)  

Ja som si nepozeral tú kontrolu Štátneho fondu rozvoja bývania 2021 tu boli a tam bolo nájdených 7 po-

chybení, boli body, ktoré sa majú urobiť, boli tuším do minulého roka do leta sa to malo spraviť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Keď som bol na štátnom fonde, bol som na ministerstve dopravy. Opýtal sa túto vetu, ktorú sa vy pýtate 

mňa, jak to, že to vtedy prešlo a teraz ste to vytkli a chyby? Túto otázku som im presne ja použil ním. 

Ja som predsa jak človek o ten nerozhodel, no Ministerstvo dopravy. 

Ján Chovaňák (občan)  

Oni tušim, nevedeli, že vy to prenajímate, tak ako sa to nemám prenajímať. A že sa tam asi niekoľko vecí 

nedoriešilo a vlastne tých 7 pochybení je napísaných, ja ich máme odfotených, mám ich čítať? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Dobre? 

Ján Chovaňák (občan)  

Veď to mi je na internete, ľudia si to môžu pozrieť akože. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Vytýkali mi prenajímanie bytov, ja sa ich pýtam, ako vy o tom viete? Ja budem presne, citovať vety? No 

oni mi odpovedali, lebo píšete anonymy. Píšete anonym, takže toto celé bolo na základe anonymného úda-

nia. 

Ján Chovaňák (občan)  

No dobre, ale však tu teraz nejde, že, že či vás anonym alebo Janko Hraško vlastne povie. Že robíte niečo 

nezákonne. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Teraz, ma staviate do pozície že tie byty sú moje a ja som ich prenajímal. Tak pozor. 

Ján Chovaňák (občan)  

Ako, však mesto ich neprenajímalo v súlade so zákonom. A bohužiaľ teraz tí ľudia, ktorým bolo sľúbené a 

žili v tom, že 30 rokov tam môžu bývať a iba to sa spýtam, toto mi viete teda odpovedať, lebo teraz sa 

vlastne riešili tie 2 zábezpeky, čo sa budú vracať, že ako to je vlastne s tými ľuďmi, môžu tam ostať bývať 

za tých istých podmienok alebo nie? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Toto je to, čo vám teraz neodpoviem, ale to je tá zmluva, druhá, jedna vec je štátny fond, jasne, že sa neraz 

dotazoval na štátne fondy aj v doprave, 30 rokov. Čie sú byty? No vaše? 

Môžete si s tým robiť, čo chcete. Mesto Senica teraz síce odpredáva byty 30 ročne, lebo to isté je primátor, 

Senice je tej istej vízie ako ja, postaviť radšej nové jak tridsaťročné opravovať. Rozumieme si. Preto sme, 

aby tí ľudia, ktorí tam chcú zostať, nešpekulujú, neprenajímajú a neviem, čo všetko okolo toho chcú v kľude 

tam dožiť, preto sme im dali vytvoriť túto zmluvu b. Áno, kvázi už dneska iba 20 ročnú, lebo 10, si odbývali, 

aby tam naozaj zostali bývať, resp. tí, že priamy dedič, rozumieme si, alebo kúpiť, 1 veľká chyba bola v tej 

zmluve, uznávam, ale vtedy to išlo len Sky, to nejde za euro, zostatková hodnota, to je celé, to je celé. 

Ján Chovaňák (občan)  

Dá sa to v poriadku? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
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Aj to v poriadku bude. Tak, jak som tu povedal, že to obyvateľom tak isto túto zmluvu ja zanesiem na štátny 

fond. Takisto štátny fond sa k nim vyjadrí, ale jasne mi bolo povedané, po 30 rokoch sú byty mesta. 

Preto, lebo viem o ľuďoch, väčšina, ktorí tam chcú zostať, sú tam aj starší ľudia, áno a chcú tam zostať. 

bývať, resp. ten článok x, že by tam zostala bývať dcéra, syn, priamy, priamy príbuzní v prvom rade. 

Rozumieme si? Ale hovorím, nechcel by to tu rozoberať, je to veľa. Mile, rád vám to ukážem. 

Je to návrh, s akým ja pôjdem na štátny fond. 

Ján Chovaňák (občan)  

Ja som to otvoril preto, lebo už na minulom zastupiteľstve som sa pýtal, ale nebolo to ani v zápisnici a tak 

som, že či čo tam je, no tak sa spýtam. Tak ste povedali, hovorím, ďakujem. 

Keď sa bude komunikovať a keď vás budú informovať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Rád vám to celé ešte detailnejšie vysvetlí. Dobre, ďakujem vám. 

Niekto z diskutujúcich, vážené dámy a páni. 

No 22,05 hod. Takže je to tak akurát. Verím tomu, že už ste všetci unavení. 

Páni poslanci, pani poslankyne, no úvod bol búrlivý, ale myslím, že všetko zlé je na niečo dobré. 

Mňa teda osobne mrzí naozaj len to ihrisko pre tie deti, to mňa veľmi mrzí. A som schopný tie financie 

zabezpečiť bez kameňa. To mňa jediné mrzí. Na dnešnom zastupiteľstve. Ale už zabudnime na prácu, 

dneska. Za pár dní tu máme Vianoce, tak verme tomu, že ich prežijeme v kľude bez niečoho závažného, čo 

by sa v meste odohralo negatívne. A príde január, začneme tvrdo pracovať znovu. Dámy a páni, aj hostia, 

aj tí čo ste vydržali sa pozerať na obrazovky, šťastné a veselé Vianoce, ďakujem vám a dovidenia. 

VIII. zasadanie mestského zastupiteľstva sa skončilo o 22,05 hod.  

 

 

Ing. Jozef Pavlík       Ing. Radovan Prstek  

prednosta MsÚ           primátor mesta 

 

Overovatelia: 

 

Bc. Dušan Waldecker 

p. Ivana Prokopiusová 

 

Zapísala: p. Alena Poláková 
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Príloha k Zápisnici z VIII. zasadnutia mestského zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 13. decembra 

2023, t.j. v stredu o 16,30 hod. v zasadačke mestského úradu v Šaštíne-Strážach. 

 

Primátor mesta Ing. Radovan Prstek uplatnil  sistačné právo  v zmysle § 13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Z.z. 

o obecnom zriadení a pozastavil výkon nasledovných uznesení mestského zastupiteľstva: 

 

 

Uznesenie MsZ č. 196/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie  

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného 

rozpočtu na roky 2025-26.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie MsZ č. 197/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

a) Rozpočet mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 vrátane programov a podprogramov. 
 

 
 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 1 p. Ivana Prokopiusová   Zdržali sa: 0 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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Uznesenie MsZ č. 198/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Ruší 

Uznesenie č. 178/2015 zo dňa 15.12. 2015. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

Uznesenie MsZ č. 199/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

       

d/Rozpočtové opatrenie primátora mesta: v právomoci primátora mesta je prekročiť výdavky pri dosiahnutí 

vyšších príjmov, presunúť /presunom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu/, resp. viazať 

iný výdavok na úhradu rozpočtovo nezabezpečeného výdavku 

v rámci kategórie oddielu funkčnej klasifikácie a hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie do výšky 

10.000,- € v priebehu celého rozpočtového roka /ustanovenia § 14 ods. 2 písm. a,b,c,d, zákona č. 583/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení ne-

skorších predpisov/. Uvedená právomoc sa týka bežného i kapitálového rozpočtu.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 200/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie 

b) návrh rozpočtu mesta Šaštín–Stráže  na roky 2025-2026 vrátane programov a podprogramov. 

  

 
 

Hlasovanie: 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

Uznesenie MsZ č. 201/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

a/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 TJ Slovan Šaštín-Stráže, so sídlom 

Nádražná 1181, v Šaštíne-Strážach, vo výške 12.000,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 202/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

b/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 TJ Spartak Šaštín-Stráže, so sídlom Na 

Kopánke 30, v Šaštíne-Strážach, vo výške 8.000,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 203/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

c/ poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 Jednote dôchodcov na Slovensku ZO, 

so sídlom Pri Rybníku 1302, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 
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Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 204/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre Handmade by Šaštín-Stráže so  sídlom 

Smolinské 476,  vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 205/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

e/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 občianskemu združeniu SEPTIMAVIA, 

so sídlom Kláštorné nám. 1295/11, 908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

 

Uznesenie MsZ č. 206/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

f/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre Slovenský Červený kríž, územný 

spolok Senica, so sídlom Kalinčiakova 1396/46, 905 01 Senica,  vo výške 400,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 
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Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 207/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

g/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre STK PINEC, so sídlom Komenského 

1058/18, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie MsZ č. 208/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

h/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 Základnej organizácii SZTP, so sídlom 

Štúrova 568/60, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie MsZ č. 209/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

ch/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 Športovo streleckému klubu, so sídlom 

Vŕšky 1410, v Šaštíne-Strážach, vo výške 1.200 €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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Uznesenie MsZ č. 210/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

i/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre Rodičovské združenie pri Materskej 

škole Mirka Nešpora 1365/42, so  sídlom  Mirka Nešpora 1365/42, 908 41 Šaštín-Stráže, vo  výške 500 €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 2 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 211/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

j/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 SRRZ-RZ pri Centre voľného času 

Beťárik, so sídlom Hviezdoslavova 4, v Šaštíne-Strážach, vo výške 1.350,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 7 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 3 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová, Mgr. Ľudmila Menšíková 

 

Uznesenie MsZ č. 212/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

k/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre Klub športovej kynológie Saxon, so 

sídlom Zápotočná 1006, 90841 Šaštín-Stráže, vo výške 900,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 
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Uznesenie MsZ č. 213/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

l/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024  Špeciálnej základnej škole, so sídlom 

Štúrova 573, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 214/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

m/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 Slovenskému rybárskemu zväzu, 

miestna organizácia, so sídlom Alej 579, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 215/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

n/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 pre Poľovnícke združenie Šaštín-Stráže, 

so sídlom Domky 1750, v Šaštíne-Strážach, vo výške 300,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 
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Uznesenie MsZ č. 216/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

o/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 občianskemu združeniu Šašvár, so 

sídlom Štúrova 1117/25,  908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 217/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 

p/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 občianskemu združeniu HBK Záhorie, 

so sídlom Mirka Nešpora 631,  908 45 Gbely, vo výške 1.000,- €. 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík,  

 

Proti: 0   

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie MsZ č. 227/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  Zásady hospodárenia a 

nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže, predložené poslaneckým návrhom p. Marcela Žáka. 

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní:10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

  

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menší-

ková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiu-

sová 

 

Proti: 0  Zdržali sa: 0 


